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ο υπουργός Προστασίας του Πολίτη 
δεσμεύτηκε για τη σύσταση επιστημονικής 
επιτροπής με στόχο τη μεταρρύθμιση
Με πυρετώδεις ρυθμούς και 
φουλ πρόγραμμα η Ομοσπονδία 
συνεχίζει το δύσκολο έργο της 
για να αναχαιτίσει τις επιθέσεις 
που δέχεται ο αστυνομικός οργα-
νισμός ως θεσμός, αλλά και το 
σύνολο των ενστόλων. Τόσο στο 
Γενικό Συμβούλιο, όσο και κατά 

τη συνεδρίαση του Διοικητικού 
Συμβουλίου αναδείχθηκαν και 
πάλι οι προτεραιότητες του αγώ-
να μας και χαράχθηκαν οι κόκκι-
νες γραμμές. Η πολιτική ηγεσία, η 
φυσική ηγεσία, τα πολιτικά κόμ-
ματα ενημερώθηκαν διεξοδικά 
για τις θέσεις μας.  5-9
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Η ΠΟΑΣΥ εδώ και χρόνια, χωρίς 
κόμπλεξ, ζητούσε επίμονα τον 
εκδημοκρατισμό και τον εκ-

συγχρονισμό της ΕΛ.ΑΣ. διότι αντι-
λαμβανόταν το αδιέξοδο στο οποίο 
οδηγούνταν οι αστυνομικές υπηρεσί-

ες. Με την επιβολή τώρα των μέτρων 
παρατεταμένης λιτότητας γίνεται 
αντιληπτό από όλους ότι η κρίση 
πλήττει βάναυσα και το δικό μας χώ-
ρο. Μας οδηγούν στο μαρασμό και 
στην απαξίωση, χωρίς να διαφαίνεται 

φως στον ορίζοντα. Στο χέρι μας είναι 
να αγωνιστούμε για μια άλλη ΕΛ.ΑΣ., 
για μια άλλη Ελλάδα. Τα ψέματα τε-
λείωσαν. Μαγικές συνταγές δεν 
υπάρχουν. Στο προσκλητήριο αγώνα 
της ΠΟΑΣΥ, οφείλουμε όλοι να δώ-

σουμε μαζικά και δυναμικά παρών. Η 
εποχή του καναπέ ανήκει οριστικά 
στο παρελθόν. Δεκάδες λόγοι μας 
οδηγούν στο δρόμο του αγώνα.

ΛΕΠΤΟΜΕΡΕΙΕΣ ΓΙΑ ΤΙΣ ΚΙΝΗΤΟ-
ΠΟΙΗΣΕΙΣ ΣΤΙΣ ΣΕΛΙΔΕΣ  4, 8

Παναστυνομικός συναγερμός για την αξιοπρέπεια τη δική μας και των οικογενειών μας

-12,6%   
για μισθούς

- 49,2%
για  επιδόματα

- 23,3% 
για οδοιπορικά 

- 13,4% 
για λοιπές δαπάνες 

Σοκ και δέος 
προκαλούν  
οι περικοπές
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Καθοριστική  
η παρέμβαση της 
ΠΟΑΣΥ στο δικαστήριο  
• Παντελής απουσία και 
αδιαφορία της Ηγεσίας 
και των υπηρεσιακών 
παραγόντων

Αθώους έκρινε το Β’ Τριμελές 
Πλημμελειοδικείο Αθηνών 
τους άντρες της Υ.Α.Τ. που 

εκτόξευσαν με την ειδική φορητή συ-
σκευή δακρυγόνες ουσίες κατά διαδη-
λωτών έξω από το ξενοδοχείο Grand 
Resort στη μεγάλη συγκέντρωση δια-
δηλωτών στο Λαγονήσι τον Ιούνιο του 
2006. Με μια ιστορική του απόφαση, 
το σκεπτικό της οποία αξίζει να γίνει 
αντικείμενο σοβαρής μελέτης τόσο 
από το Αρχηγείο της ΕΛ.ΑΣ., όσο και 
από την πολιτική ηγεσία της, αλλά και 
από τα συνδικαλιστικά όργανα των 
αστυνομικών υπαλλήλων, το δικαστή-
ριο αποποινικοποιεί ουσιαστικά τη 
δράση των ανδρών της ΕΛ.ΑΣ., που 
στην εκτέλεση του άχαρου καθήκο-
ντός τους, τραυματίζουν άθελά τους 
διαδηλωτές.

Όποια προστασία δεν κατάφερε τό-
σα χρόνια να παράσχει η πολιτική και 
φυσική ηγεσία στους συναδέλφους 
αστυνομικούς που βρίσκονται στο μά-
τι του κυκλώνα με τους διαδηλωτές, 
την έδωσε με αυτήν την απόφασή του 
το δικαστήριο. 

Συγκεκριμένα, οι «φυσουνιέρηδες» 
που υπηρετούσαν τότε στην Υ.Α.Τ. 
Θεσσαλονίκης, απέδειξαν δια του 
πληρεξούσιου δικηγόρου τους, Χαρά-
λαμπου Μπουκουβάλα, νομικού συμ-
βούλου της ΠΟΑΣΥ, ότι δεν είναι απέ-

ναντι στους διαδηλωτές, αλλά ψυχικά, 
ουσιαστικά μαζί τους, διότι καμίας 
μορφής δόλο για να προκαλέσουν σω-
ματική βλάβη δεν έχουν κατά την επί-
μαχη αντιπαράθεσή τους με τους δια-
δηλωτές, αλλά και όταν, παρ’ ελπίδα, 
λόγω των ακραίων συνθηκών της ερ-
γασίας τους, τραυματίζουν κάποιο 
διαδηλωτή, δεν πρέπει να τιμωρού-
νται, ούτε καν για αμελή συμπεριφο-
ρά. Η δίκη αυτή, ορόσημο στο νομικό 
οπλοστάσιο των αστυνομικών, έχει 
μεγάλη σημασία, τόσο νομική όσο και 
πολιτική. 

Η διαδικασία ξεκίνησε στις 9 το 
πρωί και χωρίς διακοπή κράτησε μέ-
χρι τις 6.30 το απόγευμα της Πέμπτης 
26.05.2011. Εξετάστηκαν περισσότεροι 
από 30 (!) μάρτυρες, μόλις τέσσερις εξ 
αυτών μάρτυρες υπεράσπισης! Το νο-
μικό βάρος της υποστήριξης σήκωσε 
μόνος του ο νομικός σύμβουλος της 
ΠΟΑΣΥ Χαράλαμπος Μπουκουβάλας, 
συνεπικουρούμενος από τους συνερ-
γάτες του.  Η διαδικασία, παρά το πρω-
τόγνωρο μάκρος της, υπήρξε δικονο-
μικά άψογη και ο πολύ έμπειρος σε 
αστυνομικά θέματα Εισαγγελέας της 
έδρας ήταν απαλλακτικός για τους 
κατηγορούμενους.

Υπευθυνότητα 
«Απαλλαγμένοι πια από το βάρος της 

ποινικοποίησης των ενεργειών των 
αστυνομικών κατά την εκτέλεση του 
καθήκοντός τους, βάσει της ιστορι-
κής απόφασης του Β’ Τριμελούς 
Πλημμελειοδικείου Αθηνών, οι Έλ-
ληνες αστυνομικοί καλούνται να 
ανταπεξέλθουν με μεγαλύτερη ακό-
μα υπευθυνότητα, επαγγελματισμό 
και κατανόηση στη διαφύλαξη του 
κοινωνικού αγαθού της ζωής, της 
εσωτερικής τάξης και της προστασί-
ας του κοινωνικού συνόλου. Στις όλο 
και περισσότερο αυξανόμενες κοινω-
νικές εντάσεις που εκδηλώνονται 
στη χώρα μας, ο Έλληνας αστυνομι-
κός δεν έχει καλύτερη ασπίδα από 
την αποδοχή του από το κοινωνικό 
σύνολο, την σοβαρότητα και τον 
επαγγελματισμό στην εκτέλεση του 
καθήκοντός του, την επιείκεια και 
την κατανόηση στον Έλληνα πολίτη 
που τόσο σκληρά δοκιμάζεται», δή-
λωσε μεταξύ άλλων μετά την αθώω-
ση των κατηγορουμένων ο δικηγόρος 
τους Χαράλαμπος Μπουκουβάλας.

«Πρέπει να γίνει κατανοητό ότι 
απέναντί μας δεν έχουμε τον εχθρό, 
αλλά κατά κανόνα τον νόμιμο και δι-
καιολογημένα εξαγριωμένο πολίτη, 
που ασκεί συνταγματικά κατοχυρω-
μένα δικαιώματά του. Όταν κατα-
στέλλουμε διαδηλώσεις, παίρνουμε 
εντολή προς τούτο, δεν αυθαιρετούμε 

και η εντολή – κατά παγία τακτική 
τουλάχιστον – έχει σκοπό τη διαφύ-
λαξη υπέρτερων κοινωνικών αγα-
θών, εφόσον αυτά  διακυβεύονται.

Η Ομοσπονδία ήταν παρούσα σε 
αυτή τη δίκη, και παρακολούθησε με 
ενδιαφέρον τη διαδικασία και τα 
επιχειρήματα που αντηλλάγησαν, 
γιατί κατανοεί τις διαθέσεις του 
όποιου πολίτη που διαμαρτύρεται 
ειρηνικά, αλλά που έχει ταυτόχρονα 
την ηθική και καταστατική υποχρέ-
ωση να προστατεύει τους αστυνομι-
κούς, όταν απειλούνται, όταν τιμω-
ρούνται άδικα και διώκονται ποινι-
κά κατά την εκτέλεση του καθήκο-
ντός τους», δήλωσε μεταξύ άλλων ο 
Αντιπρόεδρος της ΠΟΑΣΥ Γιώργος 
Βλάχος, που κατέθεσε και ως μάρτυ-
ρας υπεράσπισης.

Οι απόντες
«Τους όποιους μεμονωμένους κα-
κούς συναδέλφους παρανομούν 
και παραφέρονται, τους αποβάλλει 
από μόνη της η αστυνομική οικογέ-
νεια. Δεν θα ανεχτεί όμως να ποινι-
κοποιείται η ζωή και η υπηρεσία 
των αστυνομικών ως «εύκολων θυ-
μάτων» και μελών της ίδιας κοινω-
νίας που καταπιέζεται, που αναβρά-
ζει και αντιδρά, ενώ εμπαίζεται και 
απαξιώνεται από την πολιτική 
εξουσία«, τόνισε επίσης.

Οι μόνοι απόντες από όλη τη δια-
δικασία τόσο ηθικά όσο και δια της 
μη συμμετοχής τους ήταν η φυσική 
ηγεσία, η πολιτική ηγεσία και οι 
προϊστάμενοι διοικητές των δυο συ-
ναδέλφων που αφέθηκαν έρημοι να 
σηκώσουν στις πλάτες τους το βά-
ρος της απόδειξης της επικινδυνό-
τητας ή μη της χρήσης των χημικών.

ΠΕΚΙΝΟ
κινέζοι αστυνομικοί 
καταστρέφουν  
με ειδικά μηχανήματα 
και συνοπτικές 
διαδικασίες επί τόπου 
στο χώρο εντοπισμού 
τους χιλιάδες 
κλεψίτυπα  
CD και DVD

SMS
Με συγκεκριμένες 
δράσεις και πρω-
τοβουλίες η ΠΟΑ-
ΣΥ εκφράζει τα 
συμφέροντα όλων 
των συναδέλφων 
σε όλη τη χώρα. 
Μόνο οι κακοή-
θεις δεν το ανα-
γνωρίζουν και κά-
νουν ό,τι μπορούν 
για να τη λασπώ-
σουν, αδιαφορώ-
ντας αν με τη στά-
ση τους διώχνουν 
τους συναδέλ-
φους μας από τα 
σωματεία τους. 

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 51 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr
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Συντακτική Ομάδα
Γιώργος Βλάχος

Αντώνης Ζαχαριουδάκης
Γιώργος Χατζηιωάννου
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dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική
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Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΠΡΟΣΕΧΩΣ
Αναλαμβάνουμε 
δράση για τη 
Γραμματεία 
Συνταξιούχων

Ιστορική απόφαση για την ΥΑΤ

Αντιπρόεδρος  
της ΠΟΑΣΥ  
Γιώργος Βλάχος
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Μονόδρομος οι ένστολες διαμαρτυρίες
01•05•11
Μήνυμα για την εργατική πρω-
τομαγιά, ένας χρόνος από το ξέ-
σπασμα της οικονομικής κρίσης 
και την εφαρμογή των δυσβά-
στακτων για κάθε εργαζόμενο 
οικονομικών μέτρων.

10-05-11
Συνεδριάζει το Διοικητικό Συμ-
βούλιο της Ομοσπονδίας μας 
και λαμβάνει αποφάσεις για κι-
νητοποιήσεις, βάσει των απο-
φάσεων του 21ου Πανελλαδι-
κού Συνεδρίου.

12•05•11  
Η Ομοσπονδία καλεί τον αρχηγό 
της Ελληνικής Αστυνομίας να 
παρέμβει στο ΜΤΣ ώστε να τυ-
πωθούν τα έντυπα χαρτοσήμων 
για να μην έχει απώλεια εσόδων 
το Ταμείο.

13•05•11  
Έγγραφο προς τον αρχηγό της 
Ελληνικής Αστυνομίας για τη μη 
εξόφληση των υπομνημάτων 
που αφορούν έξοδα μετακίνη-
σης εκτός έδρας, αποσπάσεων 
κ.λ.π.

13•05•11
Η Ομοσπονδία καλεί τον υπουρ-
γό Προστασίας του Πολίτη μετά 
την ομιλία του στη ΓΑΔΑ να προ-
χωρήσει εμπράκτως στη μεταρ-
ρύθμιση της Ελληνικής Αστυνο-
μίας.

15•05•2011  
Καταλυτική παρέμβαση της 
Ομοσπονδίας για την αναγκαιό-
τητα του εκδημοκρατισμού, με 
αφορμή τις επικρίσεις που συ-
νάντησε η αναφορά του υπουρ-
γού περί «ελλείμματος δημο-
κρατίας». 

18•05•11
Συνάντηση της Ομοσπονδίας με 
μέλη της Διεθνούς Αμνηστίας, 
όπου αντηλλάγησαν απόψεις για 
την βία και τις συνθήκες κράτη-
σης στα κρατητήρια και στα κέ-
ντρα υποδοχής μεταναστών.

19•05•11  
Συνάντηση με εκπροσώπους της 
EuroCop, που συμμετείχαν στο 
τακτικό συνέδριο της Ευρωπαϊ-
κής Συνομοσπονδίας Συνδικά-
των στην Αθήνα.

19-25•05•11
Διαδοχικές συναντήσεις της ΠΟ-
ΑΣΥ με εκπροσώπους των πολι-
τικών κομμάτων για την ενημέ-
ρωσή τους αναφορικά με το 
διεκδικητικό μας πλαίσιο.

25 & 26•05•11
Πραγματοποιείται το Γενικό 
Συμβούλιο και αποφασίζονται 
ένστολες κινητοποιήσεις σε 
περιφερειακό και κεντρικό 
επίπεδο.

τα διεθνικά κέντρα που 
αποφασίζουν για μας χωρίς εμάς, 
αλλά λογαριάζουν ακόμα χωρίς 
τον «ξενοδόχο»- λαό. Και είμαστε 
κι εμείς λαός. Αυτό το γνωρίζουν 
οι κρατούντες, αλλά προσπαθούν 
να το αποκρύπτουν επιμελώς. 

Ε ίμαστε όμως εδώ για να 
τους αναγκάσουμε να το 
παραδεχθούν δημοσίως και 

να ασχοληθούν σοβαρά με αυτό 
που εκπροσωπούμε ως Έλληνες 
Αστυνομικοί. Δεν έχουμε 
αυταπάτες. Ζητάμε 
συγκεκριμένα πράγματα. Τα 
αιτήματα είναι γνωστά σε όλους, 
στην κυβέρνηση και στα πολιτικά 
κόμματα.

Οι περικοπές των μισθών και 

των λειτουργικών δαπανών των 
υπηρεσιών, το πετσόκομμα των 
συντάξεων, οι περιορισμένες 
προσλήψεις και όλα αυτά που 
μας ταλανίζουν σήμερα, θα 
φέρουν ακόμα χειρότερες μέρες, 
τη μιζέρια και τον εργασιακό 
μεσαίωνα. 

Εμείς είμαστε αποφασισμένοι 
να διεκδικήσουμε δυναμικά 
και με κάθε νόμιμο μέσο τα 

δίκαια αιτήματά μας, δεδομένου 
ότι η ελληνική κοινωνία 
συμμερίζεται τις αγωνίες μας και 
στέκεται σταθερά στο πλευρό 
μας. Ως Ομοσπονδία, δεν έχουμε 
άλλη επιλογή. Ο δρόμος του 
αγώνα είναι μονόδρομος για 
όλους μας.

  Η ατζΕΝτα  
τΟυ μΗΝα 

Τους τελευταίους 
μήνες αποδείχθη-
κε περίτρανα πόσο 
ελλειμματικός 
ήταν ο τρόπος δια-
κυβέρνησης της 
χώρας μας. Αμεί-
λικτα ερωτήματα 
ζητούν απαντή-
σεις, ενώ η Ελληνι-
κή Αστυνομία για 
άλλη μια φορά κα-
λείται να προστα-
τεύσει τους δημο-
κρατικούς θε-
σμούς λειτουργίας 
του πολιτεύματος.

ΧΙΟΥμΟΡ
του Δ. Χατζόπουλου
(Τα Νέα)

Ηγετική ικανότητα σημαίνει να οδηγείς  
τους ανθρώπους να κάνουν αυτό  
που δεν θέλουν να κάνουν και να τους αρέσει.

ΧΑΡΥ ΤΡΟΥμΑν (ΑμΕΡΙκΑνΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ 1884-1972)

Συνάδελφε και συναδέλφισσα 
δεν πάει άλλο! Το λες κάθε 
φορά που νιώθεις να σε 

υποτιμούν και να σε απαξιώνουν, 
το συζητάς με τους δικούς σου, 
αγανακτείς και εξοργίζεσαι, 
διερωτάσαι ή ξέρεις γιατί έφτασε η 
πατρίδα μας στα όρια της 
χρεοκοπίας, αλλά τώρα ήρθε η 
ώρα να ανταποκριθείς στο 
προσκλητήριο της ΠΟΑΣΥ.

Ήρθε η ώρα να 
βροντοφωνάξουμε όλοι μαζί: ΟΧΙ 
στην απαξίωση και στον ευτελισμό 
των ενστόλων. Υπάρχουν λύσεις 
στα άλυτα προβλήματά μας και 
πρέπει να τις επιβάλλουμε με το 
δυναμισμό των αγώνων μας. 
Μπορεί να είναι τραγική η 
κατάσταση με τους δανειστές και 
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Καταιγιστικές είναι πλέον οι 
εξελίξεις στο πολιτικοοικο-
νομικό σκηνικό της χώρας με 

αποτέλεσμα η Ομοσπονδία μας να 
βρίσκεται καθημερινά σε έντονη 
κινητικότητα, επιχειρώντας να πεί-
σει την Ηγεσία, πολιτική και φυσι-
κή, την κυβέρνηση και τα πολιτικά 
κόμματα ότι στο αγαθό της ασφά-
λειας του πολίτη δεν χωρούν εκ-
πτώσεις και περικοπές. Παρά τις 
όποιες διαβεβαιώσεις και τις προ-
σπάθειες της ηγεσίας να περιορι-
στεί το ψαλίδισμα του προϋπολογι-
σμού της ΕΛ.ΑΣ., το μεσοπρόθεσμο 
σχέδιο που κατατέθηκε από το 
υπουργείο Οικονομικών στη Βουλή 
το βράδυ της 9ης Ιουνίου 2011, δεν 
αφήνει κανένα μα κανένα περιθώ-
ριο εφησυχασμού. 

Η ΠΟΑΣΥ αντέδρασε άμεσα, ενη-
μερώνοντας τους πάντες για τα 
μελλούμενα. Με νυχτερινή ανακοί-
νωσή της επισημαίνει τα ακόλουθα:

Συναδέλφισσες – συνάδελφοι,
Κατατέθηκε βραδυνές ώρες σή-

μερα στη Βουλή και με ομόφωνη 
έγκριση του Υπουργικού Συμβουλί-
ου Σχέδιο Νόμου για το Μεσοπρό-
θεσμο Πλαίσιο Δημοσιονομικής 
Στρατηγικής 2012-2015.

Περιέχει μέτρα ΣΟΚ για τις μι-
σθολογικές δαπάνες στο Δημόσιο 
Τομέα (Για τις αποδοχές, συντάξεις 
και λοιπές πρόσθετες παροχές).

Οι δαπάνες για μισθούς θα μειω-
θούν σε 14.296 εκατ. Ευρώ ή 6,3% 
του Α.Ε.Π. το 2011, σε 13.671 εκατ. 
Ευρώ η 6% του Α.Ε.Π. το 2012, σε 
13.492 εκατ. Ευρώ η 5,7% του Α.Ε.Π. 
το 2013, σε 13.331 εκατ. Ευρώ η 5,5% 
του Α.Ε.Π. το 2014 και σε 13.173 εκατ. 
Ευρώ η 5,2% του Α.Ε.Π. το έτος 2015.

Οι δαπάνες για την καταβολή των 
συντάξεων θα μειωθούν: σε 6.258 
εκατ. Ευρώ το 2011, σε 6.471 εκατ ευ-
ρώ το 2012, σε 6.693 εκατ ευρώ το 
2013, σε 6.915 εκατ. Ευρώ το 2014 και 
σε 7.136 εκατ. Ευρώ το 2015, διατη-
ρούμενες σταθερά σε ποσοστό 2,8 
% του Α.Ε.Π. για την περίοδο 2011 
έως το 2015.

Συγκεκριμένα για το Υπουργείο 
Προστασίας του Πολίτη, οι πιστώ-
σεις του προυπολογισμού εκτιμά-
ται ότι θα παρουσιάσουν μείωση 
κατά 315,36 εκατ. Ευρώ ή ποσοστό 
16,4%.

Ειδικότερα, για πληρωμή αποδο-
χών, μείωση 259,93 εκατ. Ευρώ ή 
ποσοστό 15% εκ των οποίων:

1Μείωση κατά 189,39 εκατ. Ευ-
ρώ ή ποσοστό 12,6% για κατα-

βολή μισθών ένστολου κ.λ.π. 
προσωπικού.

2Μείωση 70,54 εκατ. Ευρώ ή 
ποσοστό 49,2% των δαπανών 

για καταβολή πρόσθετων μισθο-
λογικού χαρακτήρα παροχών.

3Μείωση για μετακινήσεις έν-
στολου προσωπικού για 

εκτέλεση υπηρεσίας κατά 11,79 
εκατ. Ευρώ ή ποσοστό 23,3%

4Μείωση των λειτουργικών 
δαπανών κατά 13,75 εκατ. Ευ-

ρώ ή ποσοστό 13,4%

5Μείωση για προμήθεια υλι-
κοτεχνικού και λοιπού εξο-

πλισμού κατά 20,79 εκατ. Ευρώ ή 
ποσοστό 28,6%.

6Μείωση δαπανών για την πα-
ραγωγή νέου τύπου διαβατη-

ρίων κατά 8,16 εκατ. Ευρώ ή πο-
σοστό 16,8 %.

Τι προτείνουμε
Η Ομοσπονδία μας μπροστά στην 
επερχόμενη λεηλασία του πενιχρού 
εισοδήματος των ενστόλων και στις 
περικοπές για τις λειτουργικές ανά-
γκες των αστυνομικών υπηρεσιών, 
απαντώντας τόσο στην Κυβέρνηση 
όσο και στην τρόικα, διατρανώνει 
την αντίθεσή της με σειρά δυναμι-
κών κινητοποιήσεων διαμαρτυρίας 
σε όλη τη χώρα, δηλώνοντας κατη-
γορηματικά ότι δεν δέχεται επ’ ουδε-
νί οριζόντιες περικοπές και θα αγω-
νιστεί με νύχια και με δόντια να δια-
φυλάξει χωρίς καμία απώλεια ούτε 
ενός ευρώ σ’ όσους συναδέλφους 
λαμβάνουν καθαρό μισθό μέχρι 
1.000 ευρώ για τις πέντε ημέρες ερ-
γασίας (χωρίς τα πενθήμερα και νυ-
χτερινά).

Για την πέραν του πενθημέρου εργα-
σία – νυχτερινά (νυχτοκάματο του τρό-
μου) δεν θα δεχθεί μείωση ούτε ενός 
ευρώ, ειδικότερα για τους υπηρετού-
ντες σε μάχιμες υπηρεσίες που εκτε-
λούν εναλασσόμενες βάρδιες 6ωρης – 
8ωρης – 12ωρης – 24ωρης υπηρεσίας.

Επισημαίνουμε ότι οι όποιες περι-
κοπές στους μισθούς και τις συντά-
ξεις θα πρέπει να γίνουν μόνο με 
γνώμονα τα μισθολογικά – εισοδη-
ματικά κριτήρια – τμηματικά. Επι-
πρόσθετα, περισσότερη έμφαση 
πρέπει να δοθεί στον περιορισμό της 
σπατάλης σε συνάρτηση με το οικο-
νομικό όφελος που μπορεί κάλλιστα 
να προκύψει από την άμεση αναδι-
οργάνωση – αναδιάρθρωση – συγχώ-
νευση υπηρεσιών – μεταρρύθμιση 
της ΕΛ.ΑΣ.

Ελπίζουμε ότι οι κυβερνώντες και 
η τρόικα θα αντιληφθούν έγκαιρα 
ότι πέραν από αγανακτισμένους πο-
λίτες, δεν πρέπει και δεν θα τους επι-
τρέψουμε να μας μετατρέψουν και 
σε αγανακτισμένους αστυνομικούς.

Συναδέλφισσες – συνάδελφοι,
Η Ομοσπονδία έδωσε το στίγμα 

και στέλνει το μήνυμα του αγώνα. 
Στο προσκλητήριο του αγώνα οφεί-
λει ο καθένας και η καθεμιά να δη-
λώσει μαζικά και δυναμικά παρών.

Εξεγερθείτε για  
την αξιοπρέπεια  
τη δική σας και των 
οικογενειών σας

Στο προσκλητήριο του αγώνα οφείλει ο καθένας  
και η καθεμιά να δηλώσει μαζικά και δυναμικά παρών

Την πραγματοποίηση ένστο-
λων αγωνιστικών κινητο-
ποιήσεων αποφάσισε, κατά 

τη συνεδρίαση της 9ης Ιουνίου 
2011 το Διοικητικό Συμβούλιο της 
Ομοσπονδίας μας, προωθώντας 
το παναστυνομικό αίτημα για 
άμεση απόκρουση των αρνητι-
κών επιπτώσεων της κυβερνητι-
κής πολιτικής και των εντολών 
της «τρόικας».

Η μη εξαίρεση της Ελληνικής 
Αστυνομίας από την πολιτική των 
περικοπών, σε συνδυασμό με τα 
επαχθή οικονομικά μέτρα που 
οδηγούν στη φτώχεια και την εξα-
θλίωση ευρύτερα κοινωνικά 
στρώματα, δημιουργούν ένα 
εκρηκτικό τοπίο και στο δικό μας 
χώρο, την ανάφλεξη του οποίου η 
κυβέρνηση αντί ως έχει χρέος να 
αποτρέψει, πυροδοτεί με ανακό-
λουθες αποφάσεις και αδικαιολό-
γητες ενέργειες.

Ειδικότερα, σε θεσμικό επίπεδο, 
ενώ δεσμεύτηκε ότι θα γίνεται δι-
άλογος πριν τη λήψη αποφάσεων 
που μας αφορούν, προώθησε σχέ-
διο Π.Δ. για την τροποποίηση του 
Κώδικα Μεταθέσεων, φορτώνο-
ντας τα έξοδα μετακίνησης στο 
συνάδελφο και αδικώντας κατά-
φορα τους αστυφύλακες των πα-
νελλαδικών εξετάσεων!

Οργιάζουν οι πληροφορίες για 
νέες περικοπές μισθών, οδοιπορι-
κών, εφάπαξ και λοιπών λειτουρ-
γικών δαπανών, έγραφε στην ανα-
κοίνωσή της η ΠΟΑΣΥ για να επι-
βεβαιωθεί περίτρανα λίγες ώρες 
νωρίτερα, με την δημοσιοποίηση 
του μεσοπρόθεσμου προγράμμα-
τος της κυβέρνησης!

Τα αστυνομικά τμήματα απει-
λούνται με λουκέτο και δεν έχει 
ακόμα ανακοινωθεί η προκήρυξη 
για τον αριθμό των εισακτέων στις 
αστυνομικές σχολές! Κλπ κλπ......

Όλα αυτά, όταν ακόμα κάποιοι 
έχουν την αυταπάτη ότι με την κα-
ταστολή μπορούν να αποτρέψουν 
κοινωνικούς κραδασμούς και εξε-
γέρσεις...

Δεν πάει άλλο, τα λόγια είναι 
περιττά! Οι αστυνομικοί ενώνουν 
τη φωνή διαμαρτυρίας τους με τα 

εκατομμύρια των διαμαρτυρομέ-
νων συμπολιτών μας σε όλη την 
Ελλάδα. Όχι στην απαξίωση, ναι 
στη θωράκιση της αστυνομίας για 
να μην υποκύψουμε στις συμμο-
ρίες της διαφθοράς και του εγκλή-
ματος! Οι Πρωτοβάθμιες Οργανώ-
σεις μας καλούνται σε συνεργασία 
με την Εκτελεστική Γραμματεία 
να πραγματοποιήσουν τις ακό-
λουθες αγωνιστικές δράσεις εντός 
του Ιουνίου, με προοπτική περαι-
τέρω κλιμάκωσης του αγώνα μας:

1Στις 14 Ιουνίου 2011 συνδιά-
σκεψη – ανοικτή διαμαρτυρία 

στη Λάρισα των προεδρείων των 
σωματείων της Θεσσαλίας.

2Στις 15 Ιουνίου 2011 συμμετο-
χή της Ομοσπονδίας στην πα-

νελλαδική διαμαρτυρία της ΓΣΕΕ-
ΑΔΕΔΥ στην Αθήνα.

3Στις 16 Ιουνίου 2011 ένστολη 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας 

στην Τρίπολη των σωματείων της 
Πελοποννήσου.

4Στις 20 Ιουνίου 2011 ένστολη 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας 

στις Σέρρες των Ενώσεων της Κε-
ντρικής Μακεδονίας.

5Ταυτόχρονη συμβολική δια-
μαρτυρία των προεδρείων των 

Πρωτοβαθμίων Ενώσεών μας, με 
πανό και διανομή εντύπου υλικού 
στους πολίτες, έξω από τις έδρες 
των Αστυνομικών Διευθύνσεων / 
Διευθύνσεων Αστυνομίας της χώ-
ρας σε ημέρα και ώρα που θα γνω-
στοποιηθεί έγκαιρα.

6Τέλος, πανελλαδική ένστολη 
κινητοποίηση στην Αθήνα το 

τρίτο 10ήμερο του Ιουνίου. 

Στο αγαθό της 
ασφάλειας του πολίτη 

δεν χωρούν περικοπές!

Ανασφαλής 
αστυνομικός = 

ανασφαλής πολίτης.

ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

Τα λόγια είναι περιττά...
Μέχρι εδώ, δεν πάει άλλο.  
Ως πότε θα αποφασίζουν για μας χωρίς εμάς; Σοκ και δέος προκαλούν 

οι προωθούμενες 
μειώσεις δαπανών: 
12,6% για καταβολή 
μισθών, 49,2% για 
καταβολή πρόσθετων 
μισθολογικού 
χαρακτήρα παροχών, 
23,3% για τις 
μετακινήσεις ένστολου 
προσωπικού και 13,4% 
για τις λειτουργικές 
δαπάνες ως το 2015! 
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Ο υπουργός δεσμεύτηκε 
για τη σύσταση 
επιστημονικής 
επιτροπής για τη 
μεταρρύθμιση και 
υπηρεσιακών επιτροπών 
για την εξέταση των 
αιτημάτων μας

Μετά από οκτώ μήνες πραγ-
ματοποιήθηκε η κοινή συ-
νάντηση αντιπροσωπειών 

των Ομοσπονδιών ΠΟΑΣΥ και ΠΟ-
ΑΞΙΑ με τον υπουργό Προστασίας 
του Πολίτη κ. Χρήστο Παπουτσή 
και τον υφυπουργό Προστασίας 
του Πολίτη κ. Μανώλη Όθωνα.

Στην τοποθέτησή του ο κ. υπουρ-
γός δήλωσε ότι αποτελεί ύψιστη 
προτεραιότητα της κυβέρνησης 
και του ιδίου, η μεταρρύθμιση και 
ο εκδημοκρατισμός με στόχο την 
αποτελεσματικότερη λειτουργία 
όλων των Σωμάτων Ασφαλείας. 
Συμφωνώντας ότι απαιτείται δια-
κομματική συνεννόηση για την 
αντιμετώπιση των ζητημάτων που 
μας απασχολούν, είπε επίσης ότι 
πρέπει να γίνει ευρύτερος πολιτι-
κός και κοινωνικός διάλογος, ώστε 
να απαντηθεί το ερώτημα «τι αστυ-
νομία θέλουμε». Προς τούτο θεω-
ρεί ότι πρέπει να συσταθεί επιστη-
μονική επιτροπή που θα μελετήσει 
συγκεκριμένες πλευρές της μεταρ-
ρύθμισης και στη συνέχεια τα δε-
δομένα που θα προκύψουν να τε-
θούν υπόψη μιας διακομματικής 
επιτροπής για να υπάρξει και δη-
μόσια διαβούλευση. 

Σε ό,τι αφορά το διεκδικητικό 
μας πλαίσιο δεσμεύτηκε ότι θα συ-
σταθεί υπηρεσιακή επιτροπή με τη 
συμμετοχή εκπροσώπων μας, που 
θα συζητήσει σε πρώτη φάση το 

θέμα του ενιαίου μισθολογίου για 
να υπάρχει σαφής εικόνα του αιτή-
ματος καθόσον τον τελικό λόγο τον 
έχει το υπουργείο Οικονομικών. 
Επίσης, διάλογος θα υπάρξει για 
την αναγνώριση της επικινδυνότη-
τας της εργασίας μας, την αναδιάρ-
θρωση των υπηρεσιών, το σύστημα 
κρίσεων και προαγωγών, τον Κώ-
δικα Μεταθέσεων, το Πειθαρχικό 
Δίκαιο κλπ. 

Λίγες ημέρες όμως αργότερα, ο 
ίδιος υπέγραψε σχέδιο προεδρικού 
διατάγματος για τις μεταθέσεις, 
χωρίς να προλάβει να συνεδριάσει 
καν η υπηρεσιακή επιτροπή στην 
οποία ορίστηκε και εκπρόσωπος 

της Ομοσπονδίας μας, ενώ στον 
αέρα βρίσκονται όλα τα αιτήματα 
που τέθηκαν προς συζήτηση. Ακό-
μα και η δέσμευση ότι θα καθιερω-
θεί μηνιαία επικοινωνία των προ-
εδρείων των δυο Ομοσπονδιών με 
τον υφυπουργό Προστασίας του 
Πολίτη κ. Μανώλη Όθωνα, με στό-
χο την εξέταση της προόδου του 
διαλόγου επί συγκεκριμένων ζητη-
μάτων, και όπου απαιτείται και με 
τον ίδιο τον κ. υπουργό, ξεκίνησε 
με καθυστέρηση. 

Οι περικοπές
Σε ό,τι αφορά το αίτημά μας να 
εξαιρεθεί η Ελληνική Αστυνομία 

από τις περικοπές δαπανών και 
να μην ισχύσει ο κανόνας μια πρό-
σληψη για κάθε πέντε αποχωρή-
σεις, είπε ότι ευελπιστεί στην θε-
τική τους ικανοποίηση εκ μέρους 
του υπουργείου Οικονομικών, στο 
οποίο έχει καταθέσει ανάλογα αι-
τήματα. 

Πρόσθεσε δε ότι οι δυσλειτουρ-
γίες που παρατηρήθηκαν στην 
εκταμίευση κονδυλίων, οφείλο-
νταν ως τώρα στην ενταλματοποί-
ηση των ανεξόφλητων δαπανών 
για τις εκτός έδρας μετακινήσεις 
και τις λειτουργικές ανάγκες προ-
ηγούμενων ετών και όχι στην έλ-
λειψη κονδυλίων.

Μαραθώνιος συναντήσεων  
και διαβουλεύσεων

Ούτε τα απλα δεν 
είναί σε θεση να 
αντίΜετωπίσΟύν
Εύκολα στην επίλυσή τους 
αιτήματα υποβλήθηκαν στο 
υπουργείο για μια ακόμα φορά, 
αλλά η κατάληξή τους είναι 
αβέβαιη. Πρόκειται για:
α)  τη χορήγηση άδειας ανατροφής 

τέκνων και στους άνδρες συνα-
δέλφους

β)  την ανωτατοποίηση των σχολών 
της ΕΛ.ΑΣ.

γ)  την καταβολή των οφειλόμενων 
οδοιπορικών εξόδων από το 
2009

δ)  τη συνυπηρέτηση αστυνομικών 
με συζύγους εκπαιδευτικούς, 

ε)  την αναγκαιότητα της μη 
εφαρμογής των διατάξεων της 
αυτόφωρης διαδικασίας σε 
βάρος αστυνομικών στις 
περιπτώσεις που ενεργούν 
μέσα στα πλαίσια των 
αρμοδιοτήτων τους κατά την 
εκτέλεση της υπηρεσίας  
τους κλπ.

να δΟθεί δύνατΟτητα 
επανεξετασησ απΟ την 
ύγείΟνΟΜίκη επίτρΟπη
Την επανεξέταση όλων των συνα-
δέλφων που τέθηκαν σε Υπηρεσία 
Γραφείου από την Ανωτάτη Υγειο-
νομική Επιτροπή (Α.Υ.Ε.) τα προη-
γούμενα χρόνια και πριν την έκδο-
ση του Νόμου 3735/2008  
εφόσον δεν έχουν συμπληρώσει 
το 45ο έτος της ηλικίας τους, κα-
θώς απορρίπτονται οι αιτήσεις 
τους σήμερα με το σκεπτικό της 
μη θεμελίωσης του χρόνου δικαι-
ώματος επανεξέτασης, ζήτησε η 
ΠΟΑΣΥ από το Αρχηγείο. Η Ομο-
σπονδία ζητά για λόγους ισότητας 
και ισονομίας να παρασχεθεί η 
αναδρομική δυνατότητα επανεξέ-
τασης των συναδέλφων που ενδι-
αφέρονται, λαμβάνοντας υπόψη 
τις ότι ήδη έχει παρασχεθεί η δυ-
νατότητα αυτή στους συναδέλ-
φους μας μέχρι και το βαθμό του 
Ανθυπαστυνόμου.

Μορφή χιονοστιβάδας κατά 
του υπηρεσιακού κατεστη-
μένου παίρνουν οι διαμαρ-

τυρίες από όλες τις πρωτοβάθμιες 
οργανώσεις μας μετά την γνωστοποί-
ηση – κοινοποίηση των τακτικών με-
ταθέσεων έτους 2011 του αστυνομι-
κού προσωπικού.

Αιτία, η συντελεσθείσα κατάφωρη 
αδικία σε βάρος των αστυνομικών 
που προσλήφθηκαν με το αξιοκρατι-
κό σύστημα των πανελλαδικών εξε-
τάσεων και οι ερήμην μας τροποποι-
ήσεις του συστήματος μεταθέσεων.

Παρά το γεγονός ότι από την πλευ-
ρά μας είχε επισημανθεί έγκαιρα και 

κατ’ επανάληψη ο κίνδυνος των επα-
πειλούμενων αδικιών, δυστυχώς δεν 
εισακουστήκαμε πράγμα που για μια 
ακόμη φορά καταδεικνύει την εμμο-
νή κύκλων της ηγεσίας για τη συνεχή 
απαξίωση και υποβάθμιση των συνα-
δέλφων που προσλήφθηκαν μέσω 
των πανελλαδικών εξετάσεων.

Η Ομοσπονδία ανακοίνωσε ότι θα 
προσφύγει στην άσκηση κάθε μέσου 
για την άρση της συντελεσθείσας αδι-
κίας, καθώς συνεχίζεται η απαξίωση 
του θεσμού πρόσληψης αστυνομι-
κών μέσω των πανελλαδικών εξετά-
σεων και της αναβαθμισμένης υπερ-
διετούς εκπαίδευσής τους. Για μια 

ακόμη φορά διαπιστώνεται ότι το 
παραπαίον αστυνομικό σύστημα συ-
νεχίζει να μη θέλει αστυνομικούς 
ανώτερης εκπαίδευσης, αλλά όργανα 
βραχείας ενσωμάτωσης στη νοοτρο-
πία της.

Η προσβολή αυτή στρέφεται ενα-
ντίον όλων των συναδέλφων μας, αλ-
λά και κατά των οικογενειών των 
συναδέλφων εκ πανελληνίων εξετά-
σεων που πλήττονται βάναυσα από 
αυτή την μεθόδευση, καθώς ποτέ δεν 
θα μπορούσαν να φανταστούν ότι 
ισχύει και σήμερα αυτό που από πα-
λιούς αστυνομικούς με πόνο λεγόταν, 
ότι «η αστυνομία τρώει τα παιδιά 

της».Προσβάλει τους συναδέλφους, 
αλλά και τις οικογένειές τους καθό-
σον απαξιώνει – υποβαθμίζει τα παι-
διά τους που με την αξία τους πλέον 
προσλαμβάνονταν στο σώμα της 
αστυνομίας και ένοιωθαν υπερηφά-
νεια για το μεγάλο βήμα των πανελ-
λαδικών εξετάσεων και των αδιάβλη-
των προσλήψεων, όπως συμβαίνει σε 
όλα τα ακαδημαϊκά ιδρύματα. 

Μήπως τελικά για αυτό το λόγο 
δεν έχει μέχρι σήμερα ικανοποιηθεί 
και το αίτημά μας για την εξομοίωση 
της Σχολής Αστυφυλάκων με τα 
ανωτάτου επιπέδου ακαδημαϊκά 
ιδρύματα;

Η πολιτική ηγεσία οφείλει να διορ-
θώσει την εσφαλμένη απόφασή της 
καθόσον θέλουμε να πιστεύουμε ότι 
συντελέσθηκε χωρίς να έχει σαφή 
επίγνωση του διακυβεύματος.

Η αστυνομική ηγεσία κάνοντας 
την αυτοκριτική της, οφείλει να προ-
τείνει άμεσα τη διόρθωση αυτής της 
αδικίας και να αποδείξει εμπράκτως 
ότι ενδιαφέρεται για την αρμονική 
συνυπηρέτηση στον αστυνομικό ορ-
γανισμό, μη τροφοδοτώντας εντάσεις 
και διχαστικές νοοτροπίες.

Εφόσον αυτό δεν πραγματοποιη-
θεί, ο καθείς ας αναλάβει το κόστος 
που του αναλογεί.

Σάλος από τις τακτικές μεταθέσεις
Η Ομοσπονδία ανακοίνωσε ότι θα προσφύγει στην άσκηση κάθε μέσου για την άρση της συντελεσθείσας αδικίας
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Επιτέλους, μετά από πολλά 
χρόνια αγώνων η Ομοσπον-
δία αισθάνεται δικαιωμένη 

διότι η πολιτική ηγεσία της Ελλη-
νικής Αστυνομίας αναγνώρισε 
δημοσίως την αναγκαιότητα της 
ριζικής μεταρρύθμισης, του εκ-
δημοκρατισμού και του εκσυγ-
χρονισμού της λειτουργίας των 
αστυνομικών υπηρεσιών. Πώς 
και πότε θα γίνει αυτό είναι φυσι-
κά το μεγάλο ζητούμενο και προ-
ϋποθέτει επαγρύπνηση και διαρ-
κή προσπάθεια όλων μας, καθώς, 
όπως ήδη γνωρίζουμε από ορι-
σμένες πλευρές αμφισβητήθηκε 
η αναγκαιότητα του εκδημοκρα-
τισμού ως μια διαρκή διαδικασία 
βελτίωσης των συνθηκών λει-
τουργίας ενός οργανισμού με ιδι-
αιτερότητες και ευαισθησίες.

Η ΠΟΑΣΥ απάντησε με μακρο-
σκελές έγγραφό της (ολόκληρο 
είναι αναρτημένο στην ιστοσελί-
δα της www.poasy.gr) επιζητώ-
ντας το δημοκρατικό διάλογο και 
τη συστράτευση για να πετύχει η 
αστυνομική μεταρρύθμιση. Πα-

ραθέτουμε τα βασικότερα σημεία 
της παρέμβασης της ΠΟΑΣΥ, που 
δεν αφήνουν κανένα περιθώριο 
σε κανέναν να εφυσυχάσει και να 
περιμένει από τον καναπέ του 
σπιτιού του τους άλλους να του 
λύσουν τα προβλήματά του. Αντι-
θέτως τον οπλίζουν να προσελ-
κύσει όσους παραμένουν αδρα-
νείς για να διεκδικήσουμε να γί-
νουν πράξη οι υπουργικές δε-
σμεύσεις:

1 
Ήταν ή δεν ήταν ένα μεγά-
λο βήμα εκδημοκρατισμού 

της αστυνομίας η λειτουργία των 
συνδικαλιστικών μας ενώσεων, 
το δικαίωμα άσκησης κριτικής 
μέσα στα συνδικαλιστικά μας όρ-
γανα, η δημόσια παρουσίαση των 
θέσεών μας, η συμμετοχή των 
συνδικαλιστών στα πειθαρχικά 
συμβούλια, το δικαίωμα παρά-
στασης συνηγόρου στα πειθαρχι-
κά συμβούλια, η κατάργηση του 
ρουσφετιού και η εισαγωγή  μέ-
σω των πανελληνίων στις αστυ-
νομικές σχολές, ο αντικειμενικός 

κώδικας μεταθέσεων, το ωράριο 
λειτουργίας, το πρόσφατο εγχεί-
ρημα της ενοποίησης του ΥΔΤ με 
το Υπουργείο Εσωτερικών και 
άλλες θεσμικές κατακτήσεις από 
το ξεκίνημα του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος, πριν από είκοσι 
περίπου χρόνια έως και σήμερα; 

2Έχουμε πισωγυρίσματα 
στη λειτουργία των συνδι-
καλιστικών μας οργανώσε-

ων με το φαινόμενο του αποσυν-
δικαλισμού και της μη συμμετο-
χής σε ορισμένες συνελεύσεις 
και κινητοποιήσεις μας στο βαθ-
μό που απαιτούν οι περιστάσεις, 
καταστρατηγείται το ωράριο ερ-
γασίας με αυταρχικό τρόπο που 
δεν αρμόζει σε δημοκρατικές κοι-
νωνίες και παραμένει απλήρωτη 
η υπερεργασία μας, περιθωριο-
ποιείται ο αστυνομικός και ξεκό-
βει από το κοινωνικό γίγνεσθαι, 
αμφισβητείται η χρησιμότητα 
του κώδικα μεταθέσεων κλπ, ή 
μήπως είναι ψέματα όλα αυτά 
και δεν συνιστούν υπονόμευση 

των θεσμικών μας κατακτήσεων; 

3Απεμπολούμε το αναφαί-
ρετο δικαίωμά μας να διεκ-
δικούμε τη διεύρυνση των 

δημοκρατικών μας δικαιωμάτων 
ως ένστολων πολιτών σε μια ευ-
νομούμενη δημοκρατική πολι-
τεία, «κλωτσάμε» την επαγγελμα-
τική μας καταξίωση και την παγί-
ωση σχέσεων εμπιστοσύνης με 
την ελληνική κοινωνία, μη επιδι-
ώκοντας να υπηρετούμε σε μια 
αστυνομία που θα λειτουργεί υπό 
διακομματικό έλεγχο, υπερκομ-
ματικά, χωρίς να συνθλίβεται η 
αξιοπρέπειά μας στις μυλόπε-
τρες των κομματικών και άλλων 
σκοπιμοτήτων; Δεν θα είναι δη-
μοκρατική κατάκτηση μια άλλη 
ανώτερης ποιότητας σχέση αμφί-
δρομου ελέγχου των θεσμών, ιδί-
ως σήμερα που συνομολογείται 
από όλους η χρεοκοπία και η 
απαξίωση της λειτουργίας τους, 
με την ανομία, την αυτοδικία και 
τη βία να παρεμποδίζουν κάθε 
προοδευτική εξέλιξη; Ή μήπως 

πιστεύει κανείς ότι αναπνέουμε 
τον άνεμο της δημοκρατίας και 
της ελευθερίας όταν επικρατεί η 
ανασφάλεια, ο φόβος και ο τρό-
μος εντός κι εκτός αστυνομικών 
υπηρεσιών; 

4Είναι δημοκρατικό να μην 
έχει ακόμα κατοχυρωθεί, 
όπως έχουμε ζητήσει κατ’ 

επανάληψη από την Ηγεσία –Φυ-
σική και Πολιτική- το αναφαίρε-
το δικαίωμα της Ομοσπονδίας, 
ως δευτεροβάθμιας συνδικαλι-
στικής οργάνωσης, να συμμετέ-
χει σε υπηρεσιακά συμβούλια 
που αφορούν το παρόν και το 
μέλλον του αστυνομικού οργανι-
σμού, τα εργασιακά και οικονομι-
κά συμφέροντα των αστυνομι-
κών κλπ; 

5Δεν είναι έλλειμμα δημο-
κρατίας στο χώρο μας η 
στέρηση του δικαιώματος 

της απεργίας ή πρέπει να λησμο-
νούμε ότι μόλις πριν από δυο μή-
νες ψηφίστηκε ο νόμος που επι-

Ενημερωτικές συναντήσεις με 
τους εκπροσώπους των πολι-
τικών κομμάτων πραγματο-

ποιεί η Ομοσπονδία μας με στόχο 
την λεπτομερή ενημέρωσή τους για 
τις αποφάσεις του 21ου Πανελλαδι-
κού Συνεδρίου μας, ενώ ανάλογες 
συναντήσεις πραγματοποιούνται 
από κοινού με τα προεδρεία των άλ-
λων Ομοσπονδιών στο πλαίσιο των 
κοινών ένστολων διαμαρτυριών μας. 

Η πρώτη συνάντηση έγινε στις 
19/5/2011 με τον πρώην Αναπληρω-
τή Υπουργό Εσωτερικών και αρμό-
διο επί θεμάτων Δημόσιας Τάξης 
της Δημοκρατικής Συμμαχίας, βου-
λευτή κ. Χρήστο Μαρκογιαννάκη, 
ο οποίος αναγνώρισε το τιτάνιο έρ-
γο που επιτελεί η ΕΛ.ΑΣ. και μας 
διαβεβαίωσε ότι το κόμμα του θα 
σταθεί αλληλέγγυο στην προσπά-
θεια επίλυσης των προβλημάτων 

μας, χωρίς βέβαια να παραγνωρίζο-
νται οι δυσκολίες που έχουν προκύ-
ψει από την οικονομική κρίση που 
μαστίζει τον τόπο. 

Στη συνέχεια, η Ομοσπονδία συ-
ναντήθηκε στα γραφεία του Λαϊκού 
Ορθόδοξου Συναγερμού με τον βου-
λευτή κ. Αθανάσιο Πλεύρη και άλ-
λους εκπροσώπους, οι οποίοι επί-
σης εξέφρασαν τη στήριξή τους 
στον αγώνα μας, με παρεμβάσεις, 
ερωτήσεις στη Βουλή και ενημερώ-
σεις, ώστε να έχει ο αστυνομικός 
την απαραίτητη προστασία της Πο-
λιτείας. 

Στις 20/5/2011 η Ομοσπονδία συ-
ναντήθηκε με τον πρόεδρο της Δη-
μοκρατικής Αριστεράς κ. Φώτη 
Κουβέλη και τον γραμματέα του 
κόμματος κ. Σπύρο Λυκούδη, οι 
οποίοι στάθηκαν στη σοβαρότητα 
και την υπευθυνότητα που επιδει-

Ενώπιον των 
ευθυνών τους 
έθεσε η ΠΟΑΣΥ 
και τα πολιτικά 
κόμματα
Τι συζητήθηκε στις ενημερωτικές συναντήσεις

Δεκάδες λόγοι μας οδηγούν στο δρόμο του αγώνα
Με έργα και όχι με λόγια κατοχυρώνεται ο εκδημοκρατισμός και ο εκσυγχρονισμός της ΕΛ.ΑΣ.

Στιγμιότυπα από τις συναντήσεις της Ομοσπονδίας  
με τους εκπροσώπους των πολιτικών κομμάτων  
στα γραφεία τους. Ανάλογες συναντήσεις 
πραγματοποιούνται από κοινού με τους εκπροσώπους 
όλων των Ομοσπονδιών των Σωμάτων Ασφαλείας



επικαιροτηταΝέαΑστυνομία
ΜΑΪΟΣ 2011 7

κνύει διαχρονικά η ΠΟΑΣΥ όσον 
αφορά τις θέσεις που εκφράζει και 
τον τρόπο με τον οποίο διεκδικεί 
την επίλυση των αιτημάτων. 

Αναφέρθηκαν δε στην αναγκαιό-
τητα του εκδημοκρατισμού της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, και τόνισαν 
ότι πρέπει να υιοθετηθεί επιτέλους 

από όλα τα πολιτικά κόμματα η 
πρότασή μας για να τεθεί η λειτουρ-
γία της ΕΛ.ΑΣ. υπό διακομματικό 
έλεγχο. 

Στις 24 Μαΐου ακολούθησε η συ-
νάντηση με τον κοινοβουλευτικό 
εκπρόσωπο του ΚΚΕ κ. Σπύρου 
Χαλβατζή ο οποίος τόνισε πως ο 

ρόλος της Αστυνομίας δεν πρέπει 
να είναι κατασταλτικός απέναντι 
στο λαϊκό κίνημα, αλλά πρέπει να 
έχει ως πρωταρχικό ρόλο της τη δί-
ωξη του εγκλήματος. Επίσης, επε-
σήμανε πως δεν πρέπει να επανα-
ληφθούν περιστατικά όπως του 
ξυλοδαρμού διαδηλωτών από τα 

ΜΑΤ στην τελευταία απεργία, ενώ 
υπογράμμισε πως σήμερα, ενόψει 
των νέων οικονομικών μέτρων, η 
κυβέρνηση χρειάζεται την ΕΛ.ΑΣ. 
ακόμα περισσότερο αυταρχική. 

Η συνάντηση στο ΠΑΣΟΚ έγινε 
με τον γραμματέα κ. Μιχάλη Καρ-
χιμάκη και άλλα στελέχη του εκ 
μέρους των οποίων επισημάνθηκε 
ότι παρά την οικονομική αρνητική 
συγκυρία καταβάλλεται προσπά-
θεια για την επίλυση των προβλη-
μάτων και αναφέρθηκαν ως παρά-
δειγμα κάποιες βελτιωτικές ρυθμί-
σεις στο ασφαλιστικό νομοσχέδιο 
και στο νομοσχέδιο για την λειτουρ-
γία του Γραφείου αντιμετώπισης 
αυθαιρεσίας (αναπροσαρμογή επι-
δόματος παθόντων εν ώρα υπηρε-
σίας, τροπολογία συνδικαλιστικού 
νόμου κλπ). Αναφέρθηκαν επίσης 
στην πρόσφατη συνάντηση με τον 
υπουργό Προστασίας του Πολίτη, 
στις ανακοινώσεις του για την 
αστυνομική μεταρρύθμιση και στην 
αναγκαιότητα ουσιαστικού διαλό-
γου με την πολιτική ηγεσία, τονίζο-
ντας ότι θα πιέσουν να γίνουν πρά-
ξη οι δεσμεύσεις του. Το ΠΑΣΟΚ, 
μεταξύ άλλων, τάσσεται υπέρ της 
ίδρυσης Πανεπιστημίου Σωμάτων 
Ασφαλείας, σημειώνοντας ότι πρέ-
πει να διατηρηθεί το ισχύον σύστη-
μα προσλήψεων, μέσω των Πανελ-
λαδικών εξετάσεων. 

Στο Συνασπισμό το προεδρείο συ-
ναντήθηκε με τον κ. Δημήτρη Βί-
τσα, γραμματέα της ΚΠΕ και άλλα 
στελέχη, που στάθηκαν ιδιαίτερα 
στο ξεκαθάρισμα του ρόλου της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας και στην ανα-
γκαιότητα άμεσης σύστασης μόνι-
μης διακομματικής επιτροπής της 

Βουλής, η όποια θα επιβλέπει τον 
εκδημοκρατισμό της αστυνομίας 
και τη συνολική λειτουργία και 
δράση της, ενώ μας γνωστοποιήθη-
κε ότι θα υλοποιήσουν καμπάνια 
στις αστυνομικές υπηρεσίες για να 
πληροφορηθούν οι συνάδελφοι τις 
θέσεις του Συνασπισμού για την Ελ-
ληνική Αστυνομία.

Ο κύκλος των συναντήσεων ολο-
κληρώθηκε στα γραφεία της Νέας 
Δημοκρατίας στις 2 Ιουνίου 2011 
όπου το προεδρείο συναντήθηκε με 
τον Υπεύθυνο του Τομέα Πολιτικής 
Ευθύνης Προστασίας του Πολίτη, 
βουλευτή Μαγνησίας κ. Θανάση 
Νάκο, παρόντων των Αναπληρω-
τών Υπευθύνων του Τομέα κ.κ. Κώ-
στα Τσιάρα, βουλευτή Καρδίτσας 
και Ηλία Βλαχογιάννη, πρώην νο-
μάρχη Τρικάλων, καθώς και του 
γραμματέα του Τομέα κ. Δημήτρη 
Χωριανόπουλου.

Εκ μέρους των εκπροσώπων της 
Νέας Δημοκρατίας τονίστηκε ότι τα 
θέματα της ασφάλειας και της 
αστυνομίας είναι πολύ ψηλά στην 
ατζέντα του κόμματος και ότι επι-
θυμούν τη συνεργασία με την Ομο-
σπονδία μας ώστε να υπάρχει σα-
φής ενημέρωση για τα θέματα που 
μας απασχολούν και για το διεκδι-
κητικό μας πλαίσιο. Επίσης, ανα-
φέρθηκαν στην εγκληματικότητα 
και το μεταναστευτικό που ταλανί-
ζουν την ελληνική κοινωνία, ενώ 
τόνισαν ότι το πρόγραμμα της Νέας 
Δημοκρατίας για την Ελληνική 
Αστυνομία θα είναι μελετημένο, κο-
στολογημένο και ρεαλιστικά εφαρ-
μόσιμο, προκειμένου να κατοχυρω-
θεί το αίσθημα ασφαλείας στην ελ-
ληνική κοινωνία.

τρέπει την εκλογή των συνδικα-
λιστικών μας οργάνων με το σύ-
στημα της απλής αναλογικής, 
χωρίς αποκλεισμούς αλλά με τη 
μεγαλύτερη δυνατή αντιπροσώ-
πευση των συναδέλφων μας και 
απομένει σε μας τους ίδιους πλέ-
ον να αποδείξουμε ότι δεν πρέπει 
να μπερδέψουμε τη φυσιολογική 
συγγένεια μεταξύ πολιτικών 
κομμάτων και συνδικάτων που 
υπάρχει παντού με την κακώς εν-
νοούμενη εξάρτηση και κομματι-
κή δουλεία; 

6Δεν είναι έλλειμμα δημο-
κρατίας η μη συμμετοχή 
μας σε συμβούλια επιλο-

γής της Ηγεσίας της Ελληνικής 
Αστυνομίας και των ανωτάτων 
αξιωματικών της ή μήπως τιμά 
τους θεσμούς κι εκείνους που το 
θεσμοθέτησαν και το συντηρούν 
ακόμα, αυτό το σάπιο σύστημα 
των κρίσεων και των προαγωγών, 
η έλλειψη αξιοκρατίας και σεβα-
σμού στους ανθρώπους που μο-
χθούν και διακινδυνεύουν καθη-
μερινά τη ζωή τους; 

7Δεν είναι έλλειμμα δημο-
κρατίας ο υποβιβασμός 
του ρόλου του Ελληνικού 

Κοινοβουλίου, το οποίο παραμέ-
νει μακριά από τη διαδικασία της 
ανάδειξης της Ηγεσίας της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, ενώ υπάρχουν 
σχετικές προτάσεις ακόμα και 
από το κυβερνών κόμμα που δεν 
αξιοποιούνται; 

8Δεν είναι έλλειμμα δημο-
κρατίας η υφέρπουσα τάση 
στρατιωτικοποίησης και 

ραμποποίησης του σώματος, ενώ 
στις σύγχρονες δημοκρατίες εί-
ναι επιβεβλημένη η πολιτικοποί-
ησή του, ως παράγοντα ομαλότη-
τας και στην κατεύθυνση της 
δημοκρατικής εξόδου από την 
κρίση που μαστίζει τη χώρα μας 
και όχι ως ένα μηχανισμό επιβο-
λής και άσκησης υπερ-βίας στην 
κοινωνία; 

9Δεν είναι έλλειμμα δημο-
κρατίας η μη κατανόηση 
του ρόλου της Ελληνικής 

Αστυνομίας ως φορέα της Πολι-
τείας που είναι ταγμένος στην 
υπηρεσία του ελληνικού λαού και 
της δημοκρατικής νομιμότητας 
και όχι ως φέουδου του εκάστοτε 
κυβερνώντος κόμματος, με ό,τι 
αυτό συνεπάγεται από την άπο-
ψη του κομματισμού, της ευνοιο-

κρατίας, αλλά και της διαφθοράς, 
της ελάσσονος προσπάθειας και 
της αποστασιοποίησης ή ακόμα 
και αυτονόμησης τινών συναδέλ-
φων που μετέχουν σε κυκλώματα 
και παρααστυνομίες; 

10Δεν είναι έλλειμμα 
δημοκρατίας η ανυ-
παρξία Κωδίκων Επι-

χειρησιακής Ευθύνης και Μνη-
μονίων Τπηρεσιακών Ενεργειών, 
με αποτέλεσμα να μην κατανοού-
νται και να μην εφαρμόζονται οι 
όποιες αποφάσεις της Πολιτικής 
και της Φυσικής ηγεσίας ή όταν 
απαγορεύεται να ελέγχεται ο 
ανώτερος από τον κατώτερό του, 
όταν δεν είναι θεσμοθετημένος ο 
αμοιβαίος εσωτερικός έλεγχος, 
αλλά όλα επαφίενται στην τυφλή 
και εύθραυστη πειθαρχία, η 
οποία άλλωστε γνωρίζουμε πώς 
εφαρμόζεται και τι επιπτώσεις 
έχει, ενώ επίμονα ζητούμε ένα 
σύγχρονο πειθαρχικό δίκαιο που 
θα προάγει την ενσυνείδητη πει-
θαρχία, θα κατοχυρώνει τον 
πραγματικό έλεγχο και τη στήρι-
ξη των συναδέλφων που δεν 
ανταποκρίνονται στα καθήκοντά 
τους, πριν γίνουν μαύρα πρόβατα 
και εξιλαστήρια θύματα; 

11Δεν είναι έλλειμμα 
δημοκρατίας η δια-
φθορά και τα μεμο-

νωμένα κρούσματα αστυνομικής 
αυθαιρεσίας που αμαυρώνουν και 
ακυρώνουν τις προσπάθειες που 
καταβάλει η συντριπτική πλειο-
ψηφία των συναδέλφων και δεν 
πρέπει να προβληματίζεται κα-
νείς όταν πλήττονται ακόμη και 
δόκιμοι αστυφύλακες, όταν ορκι-
ζόμαστε από τα πρώτα μας βήμα-
τα να σεβόμαστε και να προστα-
τεύουμε τα ατομικά δικαιώματα 
και τις ελευθερίες των πολιτών; 

12Δεν είναι έλλειμμα 
δημοκρατίας η μη 
αναβάθμιση και ο εκ-

δημοκρατισμός του εκπαιδευτι-
κού συστήματος, αλλά η καθήλω-
σή του σε γνωστικά αντικείμενα 
που δεν παρακολουθούν τις σύγ-
χρονες εξελίξεις, με πεισματική 
μάλιστα άρνηση –άραγε ποίων- 
να μη διδάσκεται τίποτε απολύ-
τως σχετικά με την νεότερη ελλη-
νική ιστορία, την ιστορία του ελ-
ληνικού εργατικού κινήματος και 
του αστυνομικού συνδικαλισμού, 
επειδή προφανώς ακόμα κυριαρ-
χούν στις σχολές δόγματα του 
παρελθόντος; 

13Δεν είναι έλλειμμα δη-
μοκρατίας η διολίσθη-
ση του εργαζόμενου 

αστυνομικού -με τους πενιχρούς 
μισθούς μην το ξεχνάμε- σε συνθή-
κες εργασιακού μεσαίωνα, όταν 
υπονομεύονται οι κανονισμοί ερ-
γασίας του, όταν δεν αποτάσσεται 
το κλίμα αυταρχισμού και καχυπο-
ψίας, όταν δεν υπάρχουν στις υπη-
ρεσίες περιθώρια δημιουργικής 
ενασχόλησης και διαμόρφωσης 
αστυνομικών προτύπων συμπερι-
φοράς, με αποτέλεσμα να μην δη-
μιουργούνται συνθήκες κοινωνι-
κής συνειδητοποίησης και άρα να 
απαξιώνεται ακόμα περισσότερο 
στην κοινωνία ο συνάδελφος; 

14Δεν είναι έλλειμμα 
Δημοκρατίας η μη 
τήρηση αλλά αντίθε-

τα η καταστρατήγηση των όρων 
υγιεινής και ασφάλειας στους 
εργασιακούς μας χώρους που θί-
γουν και προσβάλλουν όχι μόνο 
τα δικαιώματα ημών των εργαζο-
μένων αλλά και των συνανθρώ-
πων μας που προσέρχονται σε 
Αστυνομικές υπηρεσίες ή κρα-
τούνται κάτω από απαράδεκτες 
συνθήκες στα κρατητήρια των 
Αστυνομικών υπηρεσιών;
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Την έναρξη ένστολων 
περιφερειακών  
και πανελλαδικών 
κινητοποιήσεων 
αποφάσισε το Γενικό 
Συμβούλιο για  
την επίλυση των 
χρόνιων προβλημάτων

Με κλίμα ενότητας, γόνιμου 
προβληματισμού και από-
λυτης συναίσθησης της 

κρισιμότητας της περιόδου που δι-
ανύει η χώρα μας, συνεδρίασε στην 
Αθήνα το διήμερο 25 και 26 Μαΐου 
2011 το Γενικό Συμβούλιο των Πρω-
τοβαθμίων Οργανώσεων της Ομο-
σπονδίας, προκειμένου να υπάρξει 
λεπτομερής ενημέρωση για τις συ-
ναντήσεις που είχε το προεδρείο 
της Ομοσπονδίας με την πολιτική 
ηγεσία του υπουργείου Προστασί-
ας του Πολίτη και τα πολιτικά κόμ-
ματα, αλλά και να ληφθούν άμεσα 
κρίσιμες αποφάσεις για τις περαι-
τέρω σημαντικές ενέργειες του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος.

Για άλλη μια φορά επιβεβαιώθη-
κε η καθολική στήριξη της Ομο-
σπονδίας στις αποφάσεις και τις 
πρωτοβουλίες που λαμβάνει, ενώ 
επισημάνθηκε η αναγκαιότητα 
ανάπτυξης νέων πρωτοβουλιών 
για την ενεργοποίηση και τη συμ-
μετοχή πολύ περισσότερων συνα-
δέλφων μας στα συνδικαλιστικά 
δρώμενα και κατά προτεραιότητα 
στον αγωνιστικό της δρόμο, που 
αποτελεί μονόδρομο για την ικα-
νοποίηση των αιτημάτων μας και 
την διάσωση του κύρους και της 
αξιοπρέπειας τόσο του Σώματος 
της ΕΛ.ΑΣ., όσο και του συνδικαλι-
στικού μας κινήματος.

Στο πλαίσιο αυτό προτάθηκε και 
αποφασίστηκε να ακολουθήσουν 

γενικές συνελεύσεις και πλατιά 
ενημέρωση σε τοπικό επίπεδο των 
φορέων, των βουλευτών, των αυτο-
διοικητικών οργάνων κλπ, πάνω 
στα θέματα που διαλαμβάνονται 
στο Ψήφισμα του 21ου συνεδρίου 
μας, ώστε να γνωρίζει και η ελλη-
νική κοινωνία την πραγματική, 
τραγική κατάσταση των υπηρεσι-
ών, τις απαράδεκτες συνθήκες ερ-
γασίας, τις ελλείψεις και τις περι-
ορισμένες δυνατότητες ανταπό-

κρισης σημαντικών υπηρεσιών 
ασφαλείας και αστυνόμευσης, τον 
περιορισμό των λειτουργικών δα-
πανών, το ζήτημα των προσλήψε-
ων, για να διεκδικήσουμε όλοι μα-
ζί λύσεις στα δίκαια αιτήματά μας.

Γενική διαπίστωση των Πρωτο-
βαθμίων Οργανώσεων ήταν ότι η 
Ομοσπονδία πρέπει να κλιμακώσει 
τον αγώνα της, εκφράστηκε δε ομό-
φωνα η απόφαση όλων για μια σει-
ρά κινητοποιήσεων σε περιφερεια-

κό και κεντρικό επίπεδο, κλιμακω-
τά το δεύτερο και το τρίτο δεκαήμε-
ρο του Ιουνίου, εφόσον δεν 
δρομολογηθούν εμπράκτως λύσεις 
και δεν ικανοποιηθούν αιτήματά 
μας, το πρώτο δεκαήμερο του Ιου-
νίου, όπως ανακοινώθηκε ήδη στον 
υπουργό Προστασίας του Πολίτη, 
κατά την συνάντηση με τις δυο 
Ομοσπονδίες των αστυνομικών 
υπαλλήλων, ΠΟΑΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ.

Για άλλη μια φορά εκ μέρους της 

Ομοσπονδίας μας εκφράστηκε η 
θέση μας με τον πλέον κατηγορη-
ματικό τρόπο ότι επιβάλλεται δια-
κομματική συνεννόηση για το ξε-
πέρασμα της κρίσης και τη δρομο-
λόγηση της μεταρρύθμισης και του 
εκδημοκρατισμού της Ελληνικής 
Αστυνομίας.

Για το αγαθό της ασφάλειας 
δεν χωρούν εκπτώσεις και περι-
κοπές, εκτός κι αν τεχνηέντως 
εκχωρείται κι αυτό το υπέρτατο 
αγαθό στον ιδιωτικό τομέα της 
οικονομίας.

Ευθύνες 
Έγινε δε έκκληση προς όλα τα πολι-
τικά κόμματα, την κυβέρνηση και 
τους κοινωνικούς φορείς να διασφα-
λίσουν τη λειτουργία της Ελληνικής 
Αστυνομίας μακριά από πολιτικές 
και άλλες σκοπιμότητες, καθιστώ-
ντας σαφές προς κάθε κατεύθυνση 
ότι οι αστυνομικοί αρνούνται το ρόλο 
άλλοτε του εξιλαστήριου θύματος 
και άλλοτε του σάκου του μποξ για 
την εκτόνωση των κοινωνικών αντι-
δράσεων. Τα κοινωνικά προβλήματα 
δεν αντιμετωπίζονται με την κατα-
στολή, αλλά με το διάλογο, όπως απέ-
δειξε περίτρανα και η τελευταία πε-
ριπέτεια της Κερατέας...

Όσο για τα κρούσματα διαφθοράς 
και αστυνομικής αυθαιρεσίας, που 
εκθέτουν τον Οργανισμό και εκ των 
πραγμάτων υπονομεύουν και τον 
αγώνα μας, η Ομοσπονδία επιμένει 
ότι είναι ευθύνη της ηγεσίας και της 
εκάστοτε κυβέρνησης να μεριμνά 
έγκαιρα για την εξάλειψή τους, 
ελέγχοντας και προλαμβάνοντας 
τις ανεπίτρεπτες συμπεριφορές, 
αλλά και ευθύνη ημών των συνδι-
καλιστών να εγκαλούμε την όποια 
ηγεσία και τη διοίκηση συνολικά 
εφόσον δεν ανταποκρίνονται στις 
υποχρεώσεις τους, αντί να κάνουμε 
συμψηφισμούς ή να προσπαθούμε 
να ωραιοποιήσουμε καταστάσεις 
για ιδιοτελείς λόγους.

Παναστυνομικός συναγερμός
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ΧαιρΕτισαν  
τισ ΕργασιΕσ
Χαιρετισμούς απηύθυναν ο 
γενικός γραμματέας της 
ΑΔΕΔΥ κ. Ηλίας Ηλιόπουλος, 
οι εκπρόσωποι των 
κομμάτων κ.κ. Αθανάσιος 
Κατερινόπουλος (ΠΑΣΟΚ), 
Κώστας Τσιάρας (Νέα 
Δημοκρατία), Ηλίας 
Βλαχογιάννης (πρώην 
νομάρχης Τρικάλων, 
Δημήτρης Αγκαβανάκης 
(ΚΚΕ), Γιώργος 
Κανελλόπουλος (ΛΑΟΣ), 
Τάσος Μαυρόπουλος 
(ΣΥΡΙΖΑ), Χρήστος 
Μαρκογιαννάκης 
(Δημοκρατική Συμμαχία) 
και Νίκος Τσούκαλης 
(Δημοκρατική Αριστερά), ο 
πρόεδρος της ΠΟΑΞΙΑ κ. 
Δημήτρης Γεωργατζής, ο 
πρόεδρος του Σωματείου 
Ειδικών Φρουρών ΕΛ.ΑΣ. 
Αττικής κ. Βασίλης Ντούμας 
και ο γραμματέας της 
ΠΟΕΠΛΣ κ. Σωτήρης 
Κατσινας.
Το χαιρετισμό του κ. Αρχη-
γού της Ελληνικής Αστυνο-
μίας μετέφερε ο Προϊστά-
μενος Επιτελείου Α.Ε.Α. 
Αντιστράτηγος κ. Νικόλαος 
Παπαγιαννόπουλος, ο οποίος 
απάντησε και σε ερωτήμα-
τα συναδέλφων μαζί με τον 
Προϊστάμενο Κλάδου Οικο-
νομικοτεχνικών Α.Ε.Α. Υπο-
στράτηγο κ. Παναγιώτη Φλή-
ρη, τόσο για την εκτέλεση 
του προϋπολογισμού και τα 
διαθέσιμα κονδύλια όσο και 
για την ικανοποίηση θεσμι-
κών και οικονομικών μας αι-
τημάτων.

ΠροσοΧή στισ 
συνταξιοδοτήσΕισ
Ιδιαίτερη σημασία είχαν οι 
επισημάνσεις του Καθηγη-
τή Εργατικού Δικαίου κ. 
Αλέξη Μητρόπουλου όσον 
αφορά τη διάχυτη αγωνία 
και τη σύγχυση που επικρα-
τεί σχετικά με τις διατάξεις 
του Μνημονίου που επιβάλ-
λουν νέα ασφαλιστική με-
ταρρύθμιση, δραστική περι-
κοπή των συντάξεων των 
μελλοντικών συνταξιούχων, 
ιδίως των αστυνομικών που 
προσλαμβάνονται σήμερα, 
αλλά και στο εφάπαξ, με πι-
θανό κίνδυνο να υπάρξει 
νέο κύμα συνταξιούχων 
που θα προκαλέσει μεγάλο 
πρόβλημα και στα ασφαλι-
στικά ταμεία. Συνέστησε δε 
στους συναδέλφους προσο-
χή, συνδικαλιστική εγρή-
γορση και ετοιμότητα με 
αφορμή και το διάλογο για 
το νέο μισθολόγιο.

Νέες πρωτοβουλίες αναπτύσ-
σει η ΠΟΑΣΥ για την εμπέ-
δωση συνθηκών υγιεινής 

και ασφάλειας στους εργασιακούς 
μας χώρους.

Στο τελευταίο Γενικό Συμβούλιο 
(25-5-11) παρουσιάστηκαν σημαντι-
κές εισηγήσεις από τις συνεργάτι-
δες του Ελληνικού Ινστιτούτου Υγι-
εινής και Ασφάλειας της Εργασίας 
κυρίες Αφροδίτη Δαΐκου και Σο-
φία Κωνσταντοπούλου, οι οποίες 
ανέδειξαν την αναγκαιότητα της 
εντατικοποίησης του αγώνα μας 
και της λήψης σειράς νέων πρωτο-
βουλιών για να εφαρμοστεί πλήρως 
η ισχύουσα νομοθεσία όσον αφορά 
τις προσλήψεις ιατρών εργασίας, 
τεχνικών ασφαλείας στις υπηρεσί-
ες, αλλά και την εκλογή συναδέλ-
φων ως μελών σε Επιτροπές Υγιει-
νής και Ασφάλειας, με στόχο τη 
στενή καταγραφή – ανάδειξη των 
συναφών προβλημάτων και την 
απαίτηση εφαρμογής των αναγκαί-
ων μέτρων για την αντιμετώπιση 
των παντοειδών κινδύνων και των 
επαγγελματικών ασθενειών στο 
χώρο μας.

Ειδικότερα, το Γενικό Συμβούλιο 
ενημερώθηκε για τις προσπάθειες 
του ΕΛΙΝΥΑΕ να μειωθούν στη χώρα 
μας τα ατυχήματα στους εργασια-
κούς χώρους και οι επαγγελματικοί 
κίνδυνοι, αλλά και για να γίνουν ευ-
ρέως γνωστές οι υποχρεώσεις της 
εργοδοσίας. Στην Ευρωπαϊκή Ένωση 

σήμερα, κάθε τριάμισι λεπτά σημει-
ώνεται ένα θανατηφόρο εργατικό 
ατύχημα, και κάθε τεσσεράμισι δευ-
τερόλεπτα ένας εργαζόμενος εμπλέ-
κεται σε ατύχημα (Σύμφωνα με τα 
στοιχεία της Διεθνούς Οργάνωσης 
Εργασίας που έγιναν γνωστά στις 28 
Απριλίου με αφορμή την Παγκόσμια 
Ημέρα για την Υγεία και την Ασφά-
λεια στην Εργασία, το περασμένο 
έτος 159.500 άνθρωποι πέθαναν 
στην Ευρωπαϊκή Ένωση λόγω επαγ-
γελματικών ασθενειών, δηλαδή από 
αιτίες που σχετίζονται με την εργα-
σία τους. Από αυτούς, οι 5.580 έχα-
σαν τη ζωή τους εν ώρα εργασίας με 
τον αριθμό των νεκρών από επαγ-
γελματικά ατυχήματα να φθάνει 

τους 94 στην Ελλάδα, χωρίς να περι-
λαμβάνονται σε αυτούς οι νεκροί 
συνάδελφοί μας).

Η κ. Δαΐκου επισήμανε ότι πρέπει 
να υπάρχουν υποχρεωτικά ιατροί 
εργασίας και τεχνικοί ασφαλείας 
στις υπηρεσίες και οι εργαζόμενοι 
πρέπει να εκπαιδεύονται συνεχώς 
σε θέματα τήρησης των κανονι-
σμών ασφαλείας και αποφυγής των 
κινδύνων. Η νομοθεσία προβλέπει 
επίσης την ύπαρξη γραπτής εκτί-
μησης των κινδύνων και σε κάθε 
χώρο πρέπει να υπάρχει βιβλίο με 
υποδείξεις και μετρήσεις, αλλά και 
κατάλογος ατυχημάτων. 

Οι εργαζόμενοι υποχρεούνται να 
τηρούν τους κανόνες ασφαλείας, να 

χρησιμοποιούν σωστά τον εξοπλι-
σμό και να αναφέρουν αμέσως κάθε 
πρόβλημα που συναντούν. Έχουν 
δικαίωμα να εκλέγουν επιτροπές 
υγιεινής και ασφάλειας, να απαλ-
λάσσονται από την εργασία για την 
εκτέλεση των καθηκόντων τους και 
να μελετούν με τη συνδρομή εμπει-
ρογνωμόνων τα μέτρα ασφαλείας 
που πρέπει να τηρούνται.

Τέλος επισημάνθηκε ότι με την 
κωδικοποίηση της σχετικής νομο-
θεσίας (νόμος 3850/2010), η Ελληνι-
κή Αστυνομία είναι υποχρεωμένη 
να ευθυγραμμιστεί με τις διατάξεις 
του νόμου, με την επιφύλαξη ενδε-
χομένως κάποιων περιορισμών λό-
γω απορρήτου. 

υποχρέωση της ΕΛ.ασ. η πρόσληψη  
ιατρών εργασίας και τεχνικών ασφαλείας
Επιτροπές Υγιεινής και Ασφάλειας μπορεί να εκλέγει το αστυνομικό προσωπικό

Εκ μέρους της πολιτικής ηγεσί-
ας, ο υφυπουργός κ. Μανώλης 
Όθωνας διαβεβαίωσε το Γενι-

κό Συμβούλιο ότι στο εξής τα προ-
βλήματα που μας απασχολούν ως 
συνδικαλιστές θα εξετάζονται συ-
στηματικά και μέσω των συναντήσε-
ων που θα γίνονται προγραμματι-
σμένα την πρώτη εβδομάδα κάθε 
μήνα μεταξύ του ιδίου και των προ-
εδρείων των δυο Ομοσπονδιών, ενώ 
ο διάλογος του υπουργείου με τα 
πολιτικά κόμματα θα γίνεται όπως 
προβλέπεται από το Σύνταγμα και 
τους νόμους. Επανέλαβε, επίσης, την 
απόφαση του κ. υπουργού για τη συ-
γκρότηση διεπιστημονικής επιτρο-
πής η οποία θα παρουσιάσει σε εύ-
λογο χρόνο ένα πλαίσιο προτάσεων 
που θα αποτελέσουν τη βάση του 
διαλόγου για τη μεταρρύθμιση στην 
Ελληνική Αστυνομία, ώστε να κατα-
λήξουμε στην ψήφιση ενός νόμου – 
πλαισίου για τη λειτουργία και το 
ρόλο της αστυνομίας στη χώρα μας.

Σε ό,τι αφορά τις λειτουργικές 
δαπάνες, μας γνωστοποίησε ότι αν 
δεν αντιμετωπιστούν, όπως είπε, 
κάποια ζητήματα (νυχτερινά, πεν-
θήμερα κλπ) θα υπάρξει ενδεχομέ-
νως πρόβλημα το φθινόπωρο λόγω 
απορρόφησης των ήδη προϋπολο-
γισθέντων κονδυλίων, ενώ χαρα-
κτήρισε την κατάσταση με την 
ενταλματοποίηση των πληρωμών 
βελτιούμενη σε σχέση με τους πρώ-
τους μήνες εφαρμογής του νέου 
λογιστικού και την κατάργηση του 
Ελεγκτηρίου Δαπανών.

Επίσης, αναφέρθηκε στην ανα-
γκαιότητα σύστασης υπηρεσιακής 
επιτροπής για την τροποποίηση του 
Κώδικα Μεταθέσεων, ενώ για το μι-
σθολόγιο επανέλαβε ότι αναμένει 
την πρόταση του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος. Για το δικαίωμα πα-
ροχής γονικών αδειών και στους 
άνδρες είπε ότι είναι θέμα ημερών 
η θεσμοθέτησή του με προεδρικό 
διάταγμα.

ΜανοΛήσ οΘΩνασ

Συστηματικός διάλογος για την επίλυση ζητημάτων

οι κυρίες αφροδίτη 
δαΐκου (δεξιά)  
και σοφία 
Κωνσταντοπούλου
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δΩδΕΚανήσα
Στις επικείμενες κινητοποι-
ήσεις να μην παρατηρηθεί η 

χαλάρωση των τελευταίων μας 
συγκεντρώσεων. Πρέπει να ενη-
μερωθούν οι συνάδελφοι. Επίσης, 
πρέπει να αναλάβει δράση η Εκτε-
λεστική Γραμματεία για τη βελτί-
ωση της εκπαίδευσης των συνα-
δέλφων που συμμετέχουν στα 
μέτρα τάξης. Εργάζονται με αυτα-
πάρνηση και υπομονή οι συνά-
δελφοι, αλλά η υπηρεσία είναι 
ιδιόρρυθμη και μια λάθος κίνηση 
μπορεί να αντιστρέψει το κλίμα 
και σε ό,τι μας αφορά τα αιτήματά 
μας είναι καταδικασμένα αν στρέ-
ψουμε την κοινωνία εναντίον μας. 
Διεκδικήσαμε με αγωγή το δικαί-
ωμα άδειας ανατροφής τέκνων, 
αλλά δεν πρέπει να τιμωρούμαστε 
με μείωση αποδοχών αν το πετύ-
χουμε. Η άδεια συμβάλει στην 
ομαλή οικογενειακή διαβίωση.
Προτείνω όσοι θεμελιώνουν σύ-
νταξη να μπορούν να εισπράξουν 
το εφάπαξ εν όλω ή εν μέρει. 

αργοΛιδα
Θα κερδίσουμε πολλά αν 
εφαρμοστούν οι αποφάσεις 

του 21ου συνεδρίου. Έντονη ανη-
συχία προκαλούν οι φήμες για 
νέες περικοπές και έκτακτες ει-
σφορές. Ανησυχία υπάρχει και για 

την καταπάτηση του ωραρίου, τις 
απλήρωτες ώρες εργασίας, αλλά 
και για τις 40 ώρες εργασίας που 
καθιερώνονται στο δημόσιο κλπ.

αρΚαδια
Οι επιχειρήσεις σκούπα 
στην Αθήνα μετακυλύουν το 

πρόβλημα στην περιφέρεια. 
Υπάρχει πρόβλημα στα κρατητή-
ρια λόγω παρατεταμένης παρα-
μονής αλλοδαπών από Πάτρα 
και Αθήνα με μολυσματικές 
ασθένειες και υπόδικοι. Διαρκείς 
είναι οι ενισχύσεις της ΓΑΔΑ, οι 
συνάδελφοι της διμοιρίας απου-
σιάζουν από τα σπίτια τους.  Είναι 
απαράδεκτο να μειώνονται οι 
ημέρες εκπαίδευσης λόγω ελ-
λειμμάτων.

αρτα
Ναι στις κινητοποιήσεις, αλ-
λά να έχουμε μαζική συμμε-

τοχή. Να συγκεντρωθούν 20.000 
άτομα, αλλιώς δεν πετυχαίνουμε 
τίποτε. Διακυβεύεται το μέλλον 
μας. Να εξεταστεί η περίπτωση 
όλων των συναδέλφων που πέρα-
σαν το 1989 και προσελήφθησαν 
αργότερα.

αττιΚή
Η Ομοσπονδία να είναι πιο 
σκληρή. Γίνονται πράματα 

και θάματα. Οι συνάδελφοι στα 
ΜΑΤ εργάζονται σκληρά. Ο 
επαγγελματισμός ζυμώνεται. 
Δεν θα ξεφύγει κάποιος; Ο 
υπουργός λέει «έλλειμμα δημο-
κρατίας». Εμείς αγωνιζόμαστε 
και υπερασπιζόμαστε τη δημο-
κρατία. Για το εφάπαξ πληροφο-
ρηθήκαμε ότι το υπουργείο Ερ-
γασίας ετοιμάζει «επετηρίδα».  
Οι επιτροπές ψυχιάτρων χρή-
ζουν επανεξέτασης με τον τρόπο 
που λειτουργούν. Οι συνάδελφοι 
που εξετάζονται χάνουν το επί-
δομα ειδικής απασχόλησης.

αΧαΪα 
Είναι σημαντικά τα θέματα 
της υγιεινής και ασφάλειας, 

όσο και της μεταρρύθμισης. Πρέ-
πει να αντιμετωπιστεί το πρό-
βλημα με τα υπομνήματα διότι 
έχουμε γίνει επαίτες. Επίσης, να 
αναβαθμιστούν οι σχολές και να 
δημιουργηθεί Αστυνομική Ακα-
δημία σε επίπεδο τεχνολογικής 
εκπαίδευσης.

ΒοιΩτια
Χαιρετίζουμε τις αποφάσεις 
του συνεδρίου, αλλά μήπως 

έχουμε αργήσει; Είμαστε στο 
χείλος του γκρεμού. Πρέπει να 
γίνουν οι κινητοποιήσεις, να 
ρθουν και από την Αττική και όχι 

να κοιτάνε όπως τα προηγούμε-
να χρόνια. Είμαστε αντίθετοι 
στις χορηγίες. Να μείνουν τα πε-
ριπολικά από καύσιμα, λάστιχα 
κλπ. για να συνειδητοποιήσει ο 
κόσμος το πρόβλημα. Το Ελε-
γκτικό Συνέδριο αποφάνθηκε 
για τα εκτός έδρας από τη δίκη 
Κορκονέα ότι θα παρακρατη-
θούν αναδρομικά εφόσον δόθη-
καν καθ’ υπέρβαση του ορίου 
των 60 χλμ. Έχουμε κι εμείς με-
τακινήσεις διμοιρίας αλλά Ελλά-
δα δεν είναι μόνο η Αθήνα. 

δραΜα
Πρέπει να αλλάξει η διαταγή 
για 5νθημερα και νυχτερινά. 

Στα κρατητήρια υπάρχουν ποινι-
κοί κρατούμενοι τρεις μήνες, ενώ 
δεν έχουν αντιμετωπιστεί οι κα-
ταγγελίες μας και για τον απαρά-
δεκτο τρόπο μεταφοράς των ψυ-
χασθενών.

ΕΒροσ
Είναι οξύ το πρόβλημα με 
τους αλλοδαπούς. Έπεσαν 

πυροβολισμοί στα σύνορα, ο χώ-
ρος στο Τυχερό είναι αχούρι, τα 
γνωρίζετε τα προβλήματά μας. 
Στις σχολές η εκπαίδευση είναι 
παρωδία, χρειαζόμαστε πραγμα-
τικούς εκπαιδευτές. Στο Α/Τ Κή-
πων άρχισαν οι ουρές χιλιομέ-

τρων με τις γνωστές ελλείψεις.

Ευρυτανια
Πρέπει να είμαστε κοντά 
στην κοινωνία, διότι με τις 

ελλείψεις και τα προβλήματα 
που υπάρχουν μπορεί να στραφεί 
εναντίον μας. Οι κινητοποιήσεις 
πρέπει να γίνουν και σε τοπικό 
επίπεδο, αλλά δεν βλέπω να 
υπάρχει θέρμη. Ο υπουργός μας 
καθυβρίζει όταν μιλά για έλλειμ-
μα δημοκρατίας.

Καρδιτσα
Οι καιροί είναι δύσκολοι και 
πρέπει να ετοιμαστούμε για 

κινητοποιήσεις, αλλά να δεσμευ-
τούμε ότι θα έχουμε συμμετοχή. 
Εμείς από την περιφέρεια έχουμε 
μεγάλη συμμετοχή σε σχέση με 
την Αττική. Σε ότι αφορά τα ΜΑΤ, 
και στην επαρχία έχουμε προ-
βλήματα και καταπονούνται οι 
συνάδελφοι αλλά δεν έχουμε τέ-
τοιες απαράδεκτες συμπεριφο-
ρές. 

ΖαΚυνΘοσ
Υπάρχει απάθεια. Ο συνδι-
καλισμός θέλει και λίγη φα-

ντασία. Να πάμε στο Σύνταγμα 
με τους αγανακτισμένους. Να 
δώσουμε το παράδειγμα. Εμείς 
πρέπει να είμαστε ενωμένοι διό-

Εντονος προβληματισμός  
των Πρωτοβαθμίων οργανώσεων
Τα ανοικτά μέτωπα, η ενεργοποίηση των συναδέλφων, οι δηλώσεις του υπουργού  
και η μεταρρύθμιση τα βασικά σημεία των τοποθετήσεων στο Γενικό Συμβούλιο

Κατά τη διήμερη παραγω-
γική συζήτηση, τόσο την 
πρώτη όσο και τη δεύτε-

ρη ημέρα, δόθηκε η δυνατότη-
τα σε όλους τους εκπροσώ-
πους των Πρωτοβαθμίων Ορ-
γανώσεων να εκφράσουν την 
αγωνία τους για το μέλλον της 

Ελληνικής Αστυνομίας και να 
περιγράψουν για άλλη μια φο-
ρά με μελανά χρώματα τα γνω-
στά σε όλους μας προβλήματα, 
αλλά και όσα καθημερινά προ-
στίθενται πλέον εξαιτίας της 
κρίσης που μαστίζει τον Οργα-
νισμό μας. Δεν πάει άλλο φω-

νάζουν οι συνάδελφοι, σε 
όποια υπηρεσία κι αν υπηρε-
τούν απ’ άκρου σ’ άκρο της Ελ-
λάδας. Το φιλότιμό μας εξα-
ντλείται...

Η Νέα Αστυνομία παραθέτει 
εν συντομία τον προβληματι-
σμό των συναδέλφων:

Εντονος προβληματισμός  
των Πρωτοβαθμίων οργανώσεων
Τα ανοικτά μέτωπα, η ενεργοποίηση των συναδέλφων, οι δηλώσεις του υπουργού  
και η μεταρρύθμιση τα βασικά σημεία των τοποθετήσεων στο Γενικό Συμβούλιο
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τι το διαίρει και βασίλευε είναι 
κακός οιωνός.

ήΛΕια
Υπάρχει λιτότητα και γίνο-
νται περικοπές, αλλά οι με-

τακινήσεις, μετακινήσεις. Να γί-
νει πειθαρχικός έλεγχος για τις 
σπατάλες. Το police on line να 
αξιοποιηθεί και να σταματήσουν 
τα περιοδικά. Σπατάλη δύναμης 
γίνεται και με τη μεταφορά των 
κατασχεθέντων όπλων. Τα κρα-
τητήρια πρέπει να απολυμαίνο-
νται κάθε μήνα. Έχουμε λειψαν-
δρία, αλλά τα επιτελεία είναι γε-
μάτα. Πρέπει να αξιοποιηθεί το 
πολιτικό προσωπικό από μετατά-
ξεις άλλων υπουργείων και να 
δοθούν κίνητρα στους μάχιμους. 
Τα πόθεν έσχες να κατατίθενται 
με πιο πρακτικό τρόπο, ενώ οι δι-
οικητές πρέπει κι αυτοί να περ-
νούν από ψυχολόγο. 

Μαγνήσια
Η αυξανόμενη εγκληματι-
κότητα δεν μπορεί να αντι-

μετωπιστεί με την υπάρχουσα 
δύναμη. Στο ψήφισμα αναφέρε-
ται ότι πρέπει να γίνουν προσλή-
ψεις, να απαλλαγούμε από τα 
πάρεργα κλπ. Είναι θέματα πρώ-
της προτεραιότητας. Ναι στις κι-
νητοποιήσεις, πρέπει να βγούμε 

στην κοινωνία με αξιοπρέπεια.

ήΜαΘια
Είναι μεγάλο το πρόβλημα 
με την εκτέλεση του προϋ-

πολογισμού. Αντιμετωπίζουμε 
μεγάλα προβλήματα με τα κρατη-
τήρια. Προτείνουμε να γίνει η 
πρώτη περιφερειακή κινητοποί-
ηση στην περιοχή μας.

ήραΚΛΕιο 
Απασχολείται μεγάλος αριθ-
μός αστυνομικών στις αθλη-

τικές εκδηλώσεις με αποτέλεσμα 
να αποδιοργανώνεται η αστυνό-
μευση. Πρέπει να απαιτήσουμε 
την αύξηση των κονδυλίων για τη 
λειτουργία της αστυνομίας και να 
διερευνήσουμε τι συμβαίνει με 
τα νυχτερινά, τα οδοιπορικά κλπ. 
Σε ό,τι αφορά στη μεταρρύθμιση, 
να προχωρήσει. Να δούμε τον 
τρόπο εισαγωγής των αξιωματι-
κών. Πρέπει να προέρχονται απο-
κλειστικά από το Σώμα.

ΘΕσΠρΩτια
Η τοποθέτηση του υπουρ-
γού στη ΓΑΔΑ έγινε για επι-

κοινωνιακούς λόγους. Όσοι ομι-
λούν για έλλειμμα δημοκρατίας 
ξυπνάνε φαντάσματα του παρελ-
θόντος. Να δείξουμε ενδιαφέρον  
για το πώς θα οργανωθούν τα 

Κέντρα Υποδοχής αλλοδαπών 
για να υπάρχει υγειονομική μέρι-
μνα, σήμανση κλπ. σ’ αυτά. Ο νό-
μος 8326 περί αλλοδαπών είναι 
ξεπερασμένος Ο συνδικαλισμός 
αξιολογείται από τα έργα του. 
Πρέπει να είμαστε ενωμένοι. Οι 
πρωτοβάθμιες ενώσεις πρέπει να 
προβάλλουν το ψήφισμα του συ-
νεδρίου στους βουλευτές.

ιΩαννινα
Τα οικονομικά μέτρα μας 
οδηγούν στην καταστροφή. 

Να γίνουν γενικές συνελεύσεις 
ως απάντηση στις καταιγιστικές 
επιθέσεις που δεχόμαστε. Θα 
φτάσουμε στην εξαθλίωση, ενώ 
μας διαβεβαίωναν ότι δεν θα λη-
φθούν άλλα μέτρα. Είναι μονό-
δρομος ο δρόμος της πάλης και 
της αντίστασης. Οι δηλώσεις Πα-
πουτσή ήταν καταδικαστέες και 
προσβλητικές. Δεν έχει καταλά-
βει τι συμβαίνει. 

Καστορια
Να γίνουν και περιφερεια-
κές κινητοποιήσεις, με ευέ-

λικτα σχήματα κινητοποιήσεων, 
διότι το καλοκαίρι είναι δύσκολο 
να μεταβούμε στην Αθήνα. Να 
προβάλλουμε τον προβληματι-
σμό μας για τον Κώδικα Μεταθέ-
σεων, αλλά και τα προβλήματα σε 

τοπικό επίπεδο. Επίσης, να πιέ-
σουμε για προσλήψεις χωρίς τη 
δέσμευση 5-1.

ΚΕρΚυρα
Δεν γίνεται ορθολογική χρή-
ση του προσωπικού. Στέλ-

νουμε δυο συναδέλφους π.χ. 
στον Έβρο και μας στέλνουν 10 
για ενίσχυσή μας, ενώ στην Λευ-
κίμη εξακολουθούμε να στέλνου-
με δύναμη. Έχουμε προτείνει συ-
στέγαση υπηρεσιών και πλήρη 
αξιοποίηση του police on line. 
Yπάρχει πρόβλημα και με την πε-
ρίθαλψή μας αφού οι γιατροί δεν 
δέχονται τα βιβλιάριά μας. Είναι 
πρόβλημα για μας η διαχείριση 
της εγκληματικότητας από τις 
δικαστικές αρχές. Συμμορίες 
αφήνονται με περιοριστικούς 
όρους και πρέπει να ενημερωθεί 
η κοινωνία.

ΚΕΦαΛονια
Περιμένουμε λύσεις, ενώ 
όλοι έχουμε τα ίδια προβλή-

ματα. Πρέπει να κερδίσουμε κο-
ντά μας τους νέους συναδέλφους 
για να ενισχύσουμε τον αγώνα 
μας. Δεν μας χωρίζει τίποτε.

ΚιΛΚισ
Είμαστε υπέρ των περιφε-
ρειακών κινητοποιήσεων. 

Για να βελτιωθούν τα πράγματα 
πρέπει να γίνουν συγχωνεύσεις 
υπηρεσιών. Γιατί δεν προχωρά ο 
αστυνομικός Καλλικράτης;

ΚοΖανή
Μεγάλο το πρόβλημα με τα 
υπομνήματα. Στη ΔΙΑΣ αγό-

ρασαν κράνη με δικά τους χρήμα-
τα, οι δόκιμοι βγαίνουν με 38αρια 
και χωρίς αλεξίσφαιρα. Έχουμε 
χορηγίες και την ίδια ώρα φτιά-
χνουν γραφεία τύπου. Εξακολου-
θεί να υφίσταται και το θέμα με 
τις μηνύσεις και τα παράβολα 
των 100 ευρώ. 

ΚορινΘοσ
Προβληματιζόμαστε πώς θα 
σταθούμε όρθιοι ως θεσμός 

με τόσα προβλήματα. Όταν στις 
Ενώσεις είμαστε απαθείς ή επι-
τρέπουμε αυθαιρεσίες, να μην 
εγκαλούμε την ΠΟΑΣΥ ή να την 
επιφορτίζουμε με τα τοπικά. Να 
κάνουμε κινητοποιήσεις και σε 
περιφερειακό επίπεδο. 

ΚυΚΛαδΕσ
Είμαστε υπέρ των κινητο-
ποιήσεων. Στις Κυκλάδες 

δεν έχουμε Αστυνομικό Διευθυ-
ντή, είναι κι αυτό ένα «επίτευγ-
μα»... Στα ΜΜΕ ακούστηκε ότι 
στις στρατιωτικές σχολές θα δη-
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λώνονται μόνο ως πρώτη επιλο-
γή για να ανέβει το επίπεδο. Να 
το εξετάσουμε ως αίτημα.

ΛαΚΩνια
Απαιτείται επαγρύπνηση 
και αγώνας για να πετύχου-

με. Έγιναν εξαγγελίες για τα κέ-
ντρα αλλοδαπών, αλλά με ποια 
λογική και χωρίς να ερωτηθεί 
κανείς; Πρέπει να τηρηθεί ο νό-
μος, πώς θα λειτουργήσουν οι 
εγκαταστάσεις. Για 40 άτομα να 
απασχολούνται 20 αστυνομικοί;

Λαρισα
Προτείνουμε να γίνει μια 
πανθεσσαλική συνδιάσκε-

ψη στη Λάρισα. Υπάρχει αγανά-
κτηση, υπάρχει όμως και έλλειμ-
μα διοίκησης και πρέπει να μας 
προβληματίσει το ότι δεν θίχτηκε 
η ηγεσία από όσα ειπώθηκαν από 
τον υπουργό. Εμείς λέμε μεταρ-
ρύθμιση εδώ και τώρα. Να είναι 
κεντρικό μας σύνθημα στην κινη-
τοποίηση. Για τα νυχτερινά να 
είναι πιο στοχευμένες οι 64 ώρες.  
Οι μετακινήσεις διμοιριών για τα 
γήπεδα συνεχίζονται. Πρόσφατα 
ελέγχθηκε πλήρωμα περιπολι-
κού που ήταν 900 μέτρα μακριά 
από το σημείο επίθεσης αγνώ-
στων με πέτρες σε λεωφορείο 
φιλάθλων. Το σωματείο πήρε 
πρωτοβουλία.

ΛΕσΒοσ
Τα περιφερειακά τμήματα 
υπολειτουργούν, όπως πα-

ντού. Πληρώνουν 1500 ευρώ για 
νοίκια και δεν προσφέρουν τίπο-
τε. Δεν γίνεται πραγματική αστυ-
νόμευση, κυνηγούν τους στόχους. 
Δεν τους ενδιαφέρει αν πιάσεις 
ένα γραμμάριο ή ένα κιλό ηρωί-
νη. Τους ενδιαφέρει το σήμα που 
κάνουν. Συνάδελφοι κάνουν μό-
νοι τους περιπολίες και κινδυ-
νεύουν, ενώ ο διευθυντής έχει 
δυο οδηγούς.

ΛΕυΚαδα
Όλα ξεκινούν από το οικονο-
μικό πρόβλημα. Μείωση μι-

σθών, αύξηση εισφορών για τα 
ταμεία. Το μισθολόγιό μας είναι 
μετέωρο. Να μας πουν πού ανή-
κουμε.  Πρέπει να γίνουν δυο συ-
γκεντρώσεις ταυτόχρονα, στην 
Αθήνα και στη περιφερειακά

ξανΘή
Με τόσα προβλήματα, πρέ-
πει να κάνουμε καθιστική 

διαμαρτυρία έξω από τη Βουλή. 
Γιατί δεν γίνεται; Να επιμείνουμε 
να συσταθεί επιτροπή για τη με-
ταρρύθμιση. Προτείνουμε λόγω 
μείωσης των μισθών μας να ανα-
σταλεί για δυο χρόνια η καταβο-
λή των δόσεων από το Παρακα-
ταθηκών και Δανείων.

ΠΕΛΛα
Συντασσόμαστε με τις θέσεις 
της ΠΟΑΣΥ. Στην περιοχή 

μας έχουμε κι εμείς τα ίδια προ-
βλήματα λόγω μείωσης των λει-

τουργικών δαπανών, καταστρατη-
γείται το ωράριο εργασίας. Ακόμα 
δεν πήραν τα εκτός έδρας οι συνά-
δελφοί μας που μεταφέρθηκαν 
στη Θεσσαλονίκη. Από την τσέπη 
τους πλήρωσαν τα έξοδά τους.

ΠιΕρια
Εξακολουθεί να υφίσταται το 
πρόβλημα με το παράβολο 

των 100 ευρώ και πρέπει να το 
δούμε. Επίσης, οι μεταγωγές των 
ψυχασθενών είναι ανοικτό θέμα. 
Έχουμε πρόβλημα και με τα παρά-
βολα υπέρ του ΜΤΣ. Πρέπει να μας 
εφοδιάσουν. Δεν μπορεί να λέει το 
Αρχηγείο ότι δεν έχουν έντυπα.

ΠρΕΒΕΖα
Έχουμε κοινά προβλήματα, 
έλλειψη προσωπικού κλπ. 

Θα πρέπει να είμαστε ενωμένοι 
όπως πριν 4-5 χρόνια. Δεν έχουμε 
καταφέρει πολλά πράγματα. Μας 
χρησιμοποιούν χωρίς να προ-
σφέρουμε στους συναδέλφους.

ρΕΘυΜνο
Εκφράζουμε τη συμπαρά-
στασή μας στις ενέργειες 

της Ομοσπονδίας. Πρέπει να ορ-
γανώσουμε καλύτερα τις κινητο-
ποιήσεις. Εμείς πληρώνουμε τις 
λανθασμένες πολιτικές στο μετα-

ναστευτικό. Παραλίγο να έχουμε 
πάλι θύματα. Πρέπει να προσέ-
ξουμε τους νέους αστυφύλακες 
να μην αδικούνται. Ο ειδικός 
φρουρός έχει δικαίωμα μετάθε-
σης σε ένα χρόνο και ο αστυνομι-
κός σε τρία.

ροδοΠή
Ευθύνη μας είναι η ανάδειξη 
των τοπικών προβλημάτων, 

γι’ αυτό τασσόμαστε υπέρ και των 
περιφερειακών κινητοποιήσεων. 
Είναι γνωστά τα προβλήματα με 
τους λαθρομετανάστες, πρέπει 
να διασφαλίσουμε τις συνθήκες 
υγιεινής και ασφάλειας. Επίσης 
να διεκδικήσουμε την αναβάθμι-
ση της Σχολής Αστυφυλάκων και 
να ζητήσουμε να μην προσλαμ-
βάνουν άλλους ειδικούς φρου-
ρούς. Να μεταταχθούν δημόσιοι 
υπάλληλοι στην ΕΛ.ΑΣ. για να 
καλύψουμε τα κενά σε υπηρεσίες 
γραφείου και να ζητήσουμε τη 
λειτουργία ομάδων διαχείρισης 
υπηρεσιακού άγχους, την αξιο-
ποίηση των ψυχολόγων συναδέλ-
φων κλπ.

σαΜοσ
Πρόσφατα είχαμε γενική 
συνέλευση όπου αναδείξα-

με τα προβλήματά μας και έχου-

με υποβάλλει το σχετικό ψήφι-
σμα. Είναι απαράδεκτο να αρνεί-
ται το Παιδείας το δικαίωμα της 
συνυπηρέτησης.  Ειπώθηκαν 
πολλά από την Ομοσπονδία για 
το έλλειμμα δημοκρατίας. Μή-
πως όμως δεν ήταν έλλειμμα δη-
μοκρατίας και η χρησιμοποίηση 
της αστυνομίας και τόσων συνα-
δέλφων στην Κερατέα;

τριΚαΛα
Οι κινητοποιήσεις μας να 
είναι πιο δυναμικές. Κινού-

μαστε χαλαρά. Να αποκλείσουμε 
το υπουργείο Οικονομικών.  Για 
το έλλειμμα δημοκρατίας, έλ-
λειμμα είναι και η μη τήρηση των 
κανόνων υγιεινής και ασφάλειας. 
Εμείς είχαμε απόπειρα αυτοκτο-
νίας στα κρατητήρια, που είναι 
αποθήκη ψυχών. Λόγω έλλειψης 
κονδυλίων υπολειτουργούν όλες 
οι υπηρεσίες αλλά ωραιοποιούν 
την κατάσταση. 

σΕρρΕσ
Το ψήφισμα του συνεδρίου 
είναι μπούσουλας για όλους 

μας. δεν πρέπει να κάνουμε πίσω 
από τις κόκκινες γραμμές που 
έχουμε θέσει. Πρέπει να προχω-
ρήσουμε σε μια πανελλαδική 
πριν από τον Ιούλιο.  Έχουμε 

πρόβλημα με τη φύλαξη των δι-
καστηρίων, όπου δεν υπάρχει 
μέριμνα για πρόσληψη σεκιούρι-
τι. Επίσης, να δούμε πώς εκπαι-
δεύονται οι δόκιμοι αξιωματικοί, 
οι οποίοι γαλουχούνται για να 
θεωρούν αντίπαλό τους τον αστυ-
φύλακα. 

ΦΘιΩτιδα
Να διοργανώσουμε μεγάλες 
περιφερειακές κινητοποιή-

σεις. Θα θρηνήσουμε συναδέλ-
φους λόγω των οξυμένων προ-
βλημάτων που αντιμετωπίζουμε. 
Φρουρούμε ακόμα και ΑΤΜ τρα-
πεζών, ενώ εφευρέθηκε ο όρος 
του παρατηρητή. Πάει νύχτα μό-
νος του κι αν δει κάτι ύποπτο 
φεύγει για να μην κινδυνεύσει. 
Επιβάλλεται να γίνει άμεσα η 
αναδιάρθρωση. 

ΦΛΩρινα
Απαιτούνται δυνατές κινη-
τοποιήσεις από όλους μας. 

Να κλείσουμε συμβολικά και τε-
λωνεία. Να μην περιοριστούμε 
στις ομιλίες και στα ψηφίσματα. 
Να ενημερώσουμε την κοινωνία. 
Δέρνουμε τον κόσμο; Αυξάνονται 
τα πρόστιμα; Να λάβουμε υπόψη 
μας ότι θα τους έχουμε απέναντί 
μας.

ΦΩΚιδα
Ήταν απαράδεκτες οι δηλώ-
σεις του υπουργού και θα 

έπρεπε να είμαστε πιο σκληροί. 
Υπήρξε κρούσμα φυματίωσης 
στις Φυλακές Μαλανδρίνου, οι 
συνάδελφοι συνόδευσαν άρρω-
στο. Ποτέ δεν γίνεται εκπαίδευ-
ση.

Χανια
Καταθέσαμε έγγραφο για το 
ΜΤΣ, ότι δεν τυπώνουν τα 

χαρτόσημα με αποτέλεσμα να 
έχουμε απώλεια εσόδων. Είμαστε  
υπέρ της μεταρρύθμισης και της 
μελέτης για τους επαγγελματι-
κούς κινδύνους. Στηρίζουμε τις 
κινητοποιήσεις.

ΧαΛΚιδιΚή
Να σταθούμε δίπλα στους 
πολίτες και απέναντι στην 

κυβέρνηση. Δεν τα φάγαμε μαζί 
τα λεφτά. Να κάνουμε συγκε-
ντρώσεις εκεί που υπάρχουν 
προβλήματα με τους αλλοδα-
πούς. Πριν την πανελλαδική οι 
πρόεδροι να προβούν σε συμβο-
λική διαμαρτυρία στο υπουργείο 
Οικονομικών. 

Χιοσ 
Ναι στις κινητοποιήσεις, 
αλλά είμαστε λίγοι κάθε 

φορά. Για Κέντρο αλλοδαπών 
πρέπει να είμαστε προσεχτικοί. 
Μας ζητούν ακατόρθωτα πράγ-
ματα. Είμαστε αντίθετοι με τον 
περιορισμό της εκπαίδευσης. 60 
σφαίρες για βολές επί διήμερο. 
Πρέπει να υπάρξει επίσης μελέ-
τη για την επικινδυνότητα και τα 
βαρέα και ανθυγιεινά.
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Με τον περιφερειάρχη Πελο-
ποννήσου κ. Πέτρο Τα-
τούλη  συναντήθηκε η 

Ένωση Αστυνομικών Αρκαδίας και 
όπως δήλωσε στα τοπικά μέσα ενη-
μέρωσης ο πρόεδρός της κ. Πανα-
γιώτης Καγκαράκης, ξεκίνησε 
ένας κύκλος ενημέρωσης των τοπι-
κών παραγόντων για τα  προβλήμα-
τα των αστυνομικών ώστε να ζητη-
θεί η συνδρομή τους στον αγώνα 
που κάνουμε για την αντιμετώπισή 
τους. Στη συνάντηση συζητήθηκε το 
ζήτημα των κονδυλίων, των ακινη-
τοποιημένων περιπολικών και άλ-
λα θέματα. 

«Η αιρετή Περιφέρεια Πελοπον-
νήσου δίνει μεγάλη προτεραιότητα 
στα θέματα ασφάλειας και θεωρεί 
αυτά μείζονος σημασίας, γι’ αυτό 
και συμμερίζεται τα προβλήματα 
των αστυνομικών υπαλλήλων, 
αφού αυτοί είναι φορείς των πολι-
τικών αυτών», δήλωσε ο περιφερει-
άρχης. «Συνεννοηθήκαμε, είπε, να 
υπάρξει μια νέα συνάντηση με όλα 
τα σωματεία των αστυνομικών 
υπαλλήλων όλης της Περιφέρειας», 
ενώ υπογράμμισε ότι τα προβλήμα-
τα που αντιμετωπίζουν οι αστυνο-
μικοί της Πελοποννήσου τα έχει 
θέσει υπόψη του αρμόδιου υπουρ-
γού και θα υπάρξει συνέχεια, προ-
κειμένου να δοθούν λύσεις.

Ο κ. Τατούλης παρ’ όλα αυτά, τό-

νισε ότι η Περιφέρεια Πελοποννή-
σου παρουσιάζει, σε σύγκριση με 
την υπόλοιπη Ελλάδα, μικρότερη 
παραβατικότητα και εγκληματικό-
τητα και αυτό, όπως υπογράμμισε, 
οφείλεται στην διάθεση προσφο-
ράς των αστυνομικών. Τέλος, ο πε-
ριφερειάρχης είπε ότι «η χώρα θα 
πρέπει να επενδύσει σε θέματα δη-
μόσιας τάξης και ασφάλειας, γιατί 
δεν μπορεί να λειτουργήσει με κου-
ρασμένους και ταλαιπωρημένους 
ανθρώπους».

Επίσης το σωματείο συνάντησε 
τον αντιπεριφερειάρχη Αρκαδίας, 
κ. Ευάγγελο Γιαννακούρα, τον δή-

μαρχο Τρίπολης κ. Ιωάννη Σμυρ-
νιώτη, τον βουλευτή Αρκαδίας κ. 
Ανδρέα Λυκουρέντζο και τον βου-
λευτή του ΠΑΣΟΚ κ. Οδυσσέα 
Κωνσταντινόπουλο. 

Στο υπόμνημά της η Ένωση τονί-
ζει ότι «η έλλειψη δύναμης στην Α.Δ. 
Αρκαδίας ανέρχεται σε εκατό είκοσι 
δύο (122) αστυνομικούς, συγκεκρι-
μένα επί συνόλου οργανικής δύνα-
μης 396 αστυνομικών η υπάρχουσα 
δύναμη είναι 294 και η παρούσα 
λαμβανομένων υπόψη των είκοσι 
(20) αποσπασμένων σε επιτελείο 
Γ.Α.Δ.Π. Πελ/νήσου και Υπηρεσίες 
εκτός νομού, είναι 274 αστυνομικοί, 

«πρωτόγνωρη» έλλειψη για το νομό 
μας, ήτοι σε ποσοστό 30%».

Για το οργανόγραμμα των Υπηρε-
σιών αναφέρει ότι έχει εκδοθεί πριν 
χρόνια και δεν καλύπτει σε καμία 
περίπτωση τις σημερινές ανάγκες 
(αύξηση εγκληματικότητας, αύξη-
ση κυκλοφορούντων οχημάτων, 
αυτοκινητόδρομος, αύξηση κατα-
στημάτων υγειονομικού ενδιαφέ-
ροντος, αύξηση πληθυσμού, συμ-
μετοχές της ομάδας του ΑΣΤΕΡΑ 
Τρίπολης,  καθώς και της ομάδας 
μπάσκετ του ΑΡΚΑΔΙΚΟΥ σε επαγ-
γελματικές κατηγορίες κ.τ.λ.). 
Τα τελευταία χρόνια έχουν ιδρυθεί 

νέες υπηρεσίες όπως ΟΠΚΕ, ΟΕ-
ΠΤΑ, Διαβατήρια, Επιτελείο 
Γ.Α.Δ.Π. Πελοποννήσου, ομάδα 
ΔΙ.ΑΣ. οι οποίες στελεχώθηκαν από 
το ήδη υπάρχον προσωπικό των 
Υπηρεσιών της Α.Δ. Αρκαδίας και 
αυτό είχε σαν αποτέλεσμα την απο-
δυνάμωση των μάχιμων Υπηρεσι-
ών, με φυσικό επακόλουθο να μην 
μπορούν να αντεπεξέλθουν ακόμη 
και στις καθημερινές υπηρεσιακές 
τους ανάγκες και αστυνόμευσης 
της περιοχής τους. Το σωματείο το-
νίζει ότι η στελέχωση του νέου Τμή-
ματος Τροχαίας Αυτοκινητοδρό-
μων Κεντρικής Πελοποννήσου, 
πρέπει να γίνει με την προβλεπόμε-
νη διαδικασία για τις νεοσύστατες 
Υπηρεσίες, γιατί σε αντίθετη περί-
πτωση η  περαιτέρω αποδυνάμωση 
των Υπηρεσιών θα επιφέρει σοβα-
ρά προβλήματα στην αστυνόμευση 
του νομού. Eκτενής αναφορά γίνε-
ται επίσης στον τεχνολογικό εξο-
πλισμό, στη μη έγκριση των απαι-
τούμενων κονδυλίων, στα οχήματα 
(από τον στόλο των πενήντα οχημά-
των περίπου τα οποία διαθέτουν οι 
Υπηρεσίες, το 50% αυτών έχουν 
ακινητοποιηθεί), στην κατασπατά-
ληση των δυνάμεων σε μέτρα τάξης 
και ιδιαίτερα με τη συχνή διάθεση 
Διμοιρίας και των ομάδων ΟΠΚΕ 
και ΟΕΠΤΑ για εκτέλεση υπηρεσίας 
εκτός νομού κλπ.

Με τον Πέτρο Τατούλη συναντήθηκε  
η Ενωση Αρκαδίας
Παμπελοποννησιακή συνάντηση πρότεινε ο Περιφερειάρχης. Διαδοχικές συναντήσεις για την ενημέρωση της τοπικής κοινωνίας

Οι συνταξιούχοι 
συνάδελφοι 
ενημερώθηκαν  
στην Κόρινθο

Πολύ ενδιαφέρουσα εκδήλωση 
πραγματοποιήθηκε στο Εργα-
τικό Κέντρο Κορίνθου από την 

Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων του 
Νομού. Σκοπός της εκδήλωσης ήταν η 
ενημέρωση των αστυνομικών για το 
μισθολόγιο, το συνταξιοδοτικό, την 
επιμόρφωση κ.ά. Την εκδήλωση άνοιξε 
ο πρόεδρος της Ένωσης Απόστολος 
Σπυράκος με μια γενικότερη τοποθέ-
τηση για τα προβλήματα που αντιμε-
τωπίζουν οι συνάδελφοι στην Κόρινθο 
και στη συνέχεια μίλησαν ο πρόεδρος 
της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φωτόπουλος, 
ο υποστράτηγος κ. Κων.Τσουβάλας, 
πρόεδρος του ΤΕΑΠΑΣΑ και ο νομικός 
σύμβουλος της Ομοσπονδίας κ. Χαρά-
λαμπος Μπουκαβάλας. Την εκδήλω-
ση παρακολούθησαν πολλοί αστυνομι-
κοί, ο  Αστυνομικός Διευθυντής ταξίαρ-
χος κ. Χρήστος Μουρελάτος, αλλά 
και συνταξιούχοι συναδελφοί με επι-
κεφαλής τον πρόεδρο της Ένωσης 
Αποστράτων Σωμάτων Ασφαλείας κ. 
Ιωάννη Σανδραβέλη.

Ανάστατοι είναι οι αστυνομικοί 
στην Κρήτη για το σχεδιασμό 
των μέτρων αντιμετώπισης 

της βίας στα γήπεδα, καθώς το τε-
λευταίο διάστημα έγιναν διάφορα 
επεισόδια στο Ηράκλειο με αποτέ-
λεσμα να υπάρξουν τραυματισμοί 
συναδέλφων τόσο από το Ηράκλειο 
όσο και από το Λασίθι.

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ν. Λασιθίου καταδίκασε τη βία 
και τις επιθέσεις κατά των συναδέλ-
φων της Διμοιρίας Υποστήριξης της 
Α. Δ. Λασιθίου, σημειώνοντας ότι συ-
γκροτήθηκε χωρίς εκπαίδευση και 
χωρίς τον προβλεπόμενο αριθμό 
ατόμων, υπό την της κατάστασης με 
αποτέλεσμα να οδηγηθούν οι συνά-
δελφοι σαν πρόβατα επί σφαγής.

«Πέρα από την ευθύνη όλων των 
«παραγόντων» που συντηρούν τη 
βία στις αθλητικές εκδηλώσεις, την 
ευθύνη της πολιτείας που σαν θεα-
τής παρακολουθεί όλα αυτά που 
συμβαίνουν σε κάθε εκδήλωση, 
υπάρχει σοβαρότατη ευθύνη όλων 
των υπηρεσιακών παραγόντων τους 

οποίους καταγγέλλουμε».Το σωμα-
τείο αποκαλύπτει ότι συγκρότησαν 
την διμοιρία υποστήριξης χωρίς τον 
προβλεπόμενο αριθμό αστυνομι-
κών, τα χορηγούμενα υλικοτεχνικά 
μέσα εκτός τους γεγονότος ότι είναι 
ανεπαρκή αποδείχτηκαν και ακα-
τάλληλα να προστατεύσουν τον χρή-
στη αστυνομικό (έσπασαν 8 ασπί-
δες), χρησιμοποιείται ακατάλληλο 
όχημα μεταφοράς που δεν τηρεί 
κανένα κανόνα ασφαλείας κλπ. 

«Καταγγέλλουμε το γεγονός ότι η 
διμοιρία συγκροτήθηκε με προσωπι-
κό από όλο το νομό χωρίς καμιά ομοι-
ογένεια η οποία πηγάζει από την εκ-
παίδευση που θα έπρεπε να γίνεται 
τουλάχιστον δύο φορές το μήνα. Κα-
ταγγέλλουμε τον ελλιπή σε σχέση με 
τις άλλες διμοιρίες εξοπλισμό καθώς 
είμαστε η μοναδική διμοιρία που δεν 
διαθέτει όλα τα προβλεπόμενα είδη 
(φυσούνα - θώρακες) όπως οι άλλες 
διμοιρίες της Κρήτης ενώ πολλά από 
τα υπάρχοντα είδη είναι πεπαλαιω-
μένα με φθορές και τα χημικά έχουν 
λήξει.Καταγγέλλουμε τον όλο σχεδι-

ασμό λήψης και υλοποίησης των μέ-
τρων αφού δεκάδες αστυνομικοί από 
το Λασίθι μετακινήθηκαν στο Ηρά-
κλειο την ίδια στιγμή που υπηρεσίες 
για ολόκληρα 8ωρα δεν διέθεταν επο-
χούμενη περιπολία στις πόλεις του 
νομού, ενώ ένα άτομο στη Σητεία 
έλεγχε ολόκληρη την επαρχία και το 
αεροδρόμιο. Δηλώνουμε την πλήρη 
συμπαράσταση μας σε όλους τους 
τραυματίες συναδέλφους, επιφυλασ-
σόμαστε για την εκδήλωση παραπέ-
ρα ενεργειών σε όλες τις δικαστικές 
αρχές για την απόδοση ευθυνών και 
δηλώνουμε ότι θα σταθούμε αρωγοί 
σε αυτούς σε όποια απόφαση και αν 
πάρουν», καταλήγει η ανακοίνωση 
του σωματείου.

Το Ηράκλειο
Την έντονη αντίδραση και της Ένω-
σης Αστυνομικών Ηρακλείου προ-
κάλεσαν τα επεισόδια που προκλή-
θηκαν στο Ηράκλειο κατά τον ποδο-
σφαιρικό αγώνα ΟΦΗ - ΠΑΣ ΓΙΑΝ-
ΝΕΝΑ.«Εντελώς απρόκλητα και 
αναίτια ομάδα ανεγκέφαλων δολο-

φόνων οργανωμένων φιλάθλων του 
ΟΦΗ, περίπου 200 ατόμων, επιτέθη-
κε σε αστυνομικούς, κατοίκους της 
ίδιας πόλης», τονίζει το σωματείο.

Οι ενέργειές τους και οι κινήσεις 
αυτών των ατόμων, μαρτυρούν κα-
θαρά ότι υπήρχε προσχεδιασμός, 
αλλά και οργάνωση, αφού είχαν προ-
ετοιμαστεί για την ενέδρα αυτή στις 
αστυνομικές δυνάμεις και είχαν 
φροντίσει να έχουν στην κατοχή 
τους, μολότωφ, πέτρες, γυάλινα 
μπουκάλια, ξύλινα καδρόνια και σι-
δερολοστούς. Αποτέλεσμα των ενερ-
γειών αυτών, ήταν ο τραυματισμός 
μεγάλου αριθμού συναδέλφων των 
Διμοιριών Υποστήριξης από τους 
οποίους οι πέντε εξ’ αυτών μεταφέρ-
θηκαν στο Νοσοκομείο. Η Ένωσή 
μας για μια ακόμα φορά καταγγέλ-
λει αυτές τις συμπεριφορές και κα-
λεί όλους τους παράγοντες και αρ-
μοδίους να αναλογιστούν επιτέλους 
τις ευθύνες τους για το τι έχουν κά-
νει ή δεν έχουν κάνει μέχρι σήμερα 
για να εξαλειφθούν τέτοια φαινόμε-
να βίας», τονίζει το σωματείο.

Χωρίς εκπαίδευση αντιμέτωποι με τους χούλιγκανς
Απίστευτες προχειρότητες και ελλείψεις καταγγέλλει το σωματείο του Λασιθίου
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***
ΜΕΤΑΓΩΓΕΣ
Συνάδελφος που υπηρετεί σε κε-
ντρικό Α.Τ.  του κέντρου Αθηνών 
και ενώ εκτελούσε μεταγωγή ως 
οδηγός, δέχθηκε επίθεση με το κε-
φάλι από κρατούμενο ο οποίος 
καθόταν στο πίσω κάθισμα και 
αριστερά του και ενώ φορούσε κα-
νονικά χειροπέδες. Από το 2008 
υπάρχει το Π.Δ. 45/2008 «Μέτρα 
υγιεινής και ασφάλειας ένστολου 
προσωπικού της Ελληνικής Αστυ-
νομίας» το οποίο στο άρθρο 11, 
παρ. 2 αναφέρει: «Τα οχήματα με 
τα οποία γίνονται συλλήψεις ή 
προσαγωγές πολιτών φέρουν στα-
θερό και άθραυστο υαλοπίνακα 
για τον διαχωρισμό των πίσω κα-
θισμάτων». Η εφαρμογή του ανω-
τέρω Π.Δ. πότε θα γίνει επιτέλους;

***
Άρθρο 1 παρ. 3 Π.Δ. 394/2001: 
«Η χορήγηση της ημερήσιας 
ανάπαυσης είναι υποχρεωτική 

εντός της εβδομάδας που γεν-
νάται το δικαίωμα λήψης. Κατ’ 
εξαίρεση, επιτρέπεται ο συμψη-
φισμός των ημερήσιων ανα-
παύσεων σε διάστημα δυο 
εβδομάδων (15 ημερών). Στις 
περιπτώσεις αυτές οι ημερήσι-
ες αναπαύσεις χορηγούνται 
εντός της εβδομάδας που γεν-
νάται το δικαίωμα λήψης της 
τελευταίας ημερήσιας ανάπαυ-
σης»… «Το αστυνομικό προσω-
πικό στο οποίο δεν χορηγήθη-
καν οι ημερήσιες αναπαύσεις, 
μετά το πέρας του 15νθημέρου, 
κάνει αυτοδικαίως χρήση των 
οφειλόμενων ημερήσιων ανα-
παύσεων, κατόπιν αναφοράς  
– γνωστοποίησης που υποβάλ-
λει αμέσως στην Υπηρεσία του, 
για συγκεκριμένες ημέρες τις 
οποίες ο διοικητής δύναται να 
διαφοροποιεί εντός της ίδιας 
εβδομάδας που υποβλήθηκε η 
αναφορά, εφόσον συντρέχουν 
έκτακτες και απρόβλεπτες 
υπηρεσιακές ανάγκες».

Η υπ’ αριθ. 7010/5/116 από 
29/9/2011 διαταγή του Αρχηγεί-
ου Ελληνικής Αστυνομίας/ΚΟ-
ΑΔ/ΔΑΠ αναφέρει: «Τονίζεται 
ιδιαίτερα, ότι οι διατάξεις για τη 
χορήγηση της ημερήσιας ανά-
παυσης, συνιστούν από τη φύ-
ση τους κανόνες δημόσιας τά-
ξης και επομένως, ούτε ο δικαι-
ούχος μπορεί να παραιτηθεί 
της άσκησης του δικαιώματος 

αυτού, ούτε και η διοίκηση 
μπορεί να στερεί τούτο, για 
οποιοδήποτε λόγο από τον δι-
καιούχο. Συνεπώς, η διοίκηση 
υποχρεούται να μεριμνά ώστε 
να χορηγούνται, ανάλογα με τις 
υφιστάμενες υπηρεσιακές ανά-
γκες και μέσα στο αυστηρά κα-
θοριζόμενο χρονικό πλαίσιο, οι 
ημερήσιες αναπαύσεις στο 
προσωπικό, λαμβάνοντας υπό-
ψη, όταν αυτό είναι εφικτό και 
τις προτιμήσεις των δικαιού-
χων»… «Κατόπιν των προανα-
φερομένων και προς το σκοπό 
εξάλειψης των παραπόνων του 
προσωπικού, παρακαλούμε για 
την πιστή εφαρμογή των διατά-
ξεων του Π.Δ. 394/2001 και την 
χορήγηση των ημερήσιων ανα-
παύσεων εντός του καθοριζό-
μενου χρονικού πλαισίου.»

***
ΠΕΡΙΠΟΛΙΕΣ
Αναρωτιέται άραγε κανείς πόσα 
σήματα (σε αριθμό) του Κέντρου 
μπορούν να λαμβάνουν οι πε-
ρισσότεροι συνάδελφοι οι οποί-
οι εκτελούν υπηρεσία  εποχού-
μενης περιπολίας και αναφέρο-

μαι κυρίως στα Αστυνομικά 
Τμήματα της Αττικής και ειδικό-
τερα του τομέα των Αθηνών; 
Υπάρχει και 8ωρο στο οποίο οι 
συνάδελφοι μπορεί να μετέβη-
σαν ακόμα και σε 50 σήματα. 
Πενήντα!!! Υπολογίστε λοιπόν 
ότι σε ένα 8ωρο των 480 λεπτών 
συνεχούς έκθεσης στον κίνδυνο, 
κάποιος έχει 9,6 λεπτά για να 
μεταβεί από ένα σημείο του κέ-
ντρου των Αθηνών στο άλλο, να 
επιληφθεί του σήματος και να 
καταγράψει το συμβάν, ενημε-
ρώνοντας ταυτόχρονα το R/T κέ-
ντρο μη  συνυπολογιζομένης  
και της κίνησης που επικρατεί 
στους δρόμους της πόλης. Πού 
να πρωτοπάνε οι συνάδελφοι…

***
ΡΕΠΟ
Αλήθεια, πόσοι συνάδελφοι 
(κυρίως αυτοί που εκτελούν 
χρέη Αξιωματικού Υπηρεσίας) 
κάθονται ώρες ολόκληρες μετά 
το πέρας της υπηρεσίας τους 
για να περαιώσουν τα καθήκο-
ντά τους; Αλήθεια πόσοι από 
αυτούς έρχονται για τον ίδιο 
λόγο στο ρεπό τους; Δεν ισχύει 
γι’ αυτούς το Π.Δ. 394/2001 
«Χρόνος εργασίας προσωπικού 
της Ελληνικής Αστυνομίας»; 
Τους είπε ποτέ κανείς ένα 
μπράβο ή μήπως θα ακούσουν 
«ποτέ»; Ή μήπως θα πληρω-
θούν παραπάνω; 

Εξώδικη διαμαρτυρία κατά παντός υπευθύνου
Στο πλευρό των συναδέλφων των Διμοιριών Υ.Α.Τ.  και Υ.ΜΕ.Τ. το σωματείο της Θεσσαλονίκης

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Νομού Θεσσαλονί-
κης συνεπής στις δεσμεύ-

σεις που αναλαμβάνει απέναντι 
στα μέλη της, και κατόπιν ομόφω-
νης απόφασης του Διοικητικού 
Συμβουλίου, συνέταξε και εξουσι-
οδότησε τον πρόεδρο κ. Δημήτριο 
Δαγκλή να προβεί στην υπογραφή 
και αποστολή εξώδικης διαμαρτυ-
ρίας κατά παντός υπευθύνου, προ-
κειμένου να εξαλειφθεί το φαινό-
μενο της αναιτιολόγητης και πα-
ράτυπης ανάκλησης των ημερήσι-
ων αναπαύσεων των συναδέλφων 
που στελεχώνουν τις Διμοιρίες 
Υ.Α.Τ.  και Υ.ΜΕ.Τ.

Στην εξώδικη διαμαρτυρία της, 
όπως επισημαίνει η Ένωση, θέτει 
ενώπιον των ευθυνών τους όλους 
όσους αποφασίζουν και αποδέχο-
νται αυτήν την κατάσταση και επι-
σημαίνει ότι η ευθύνη έκαστου 
εμπλεκομένου, όσον αφορά την 
ανάκληση, είναι ατομική και συγκε-
κριμένη από τον νόμο (Δεν δύναται 
να μεταφερθεί σε έτερο).

 Εφεξής, οποιαδήποτε παράνομη 

ενέργεια θα γνωστοποιείται και θα 
αναζητείται η προστασία του νόμου.

Η Ένωση, σημειώνει επίσης, ότι 
«δυστυχώς και αυτήν την πρωτο-
βουλία της Ένωσής μας ορισμένοι 

προσπαθούν, σκοπίμως να την 
απαξιώσουν, ενώ άλλοι, σήμερα, 
προσπαθούν να εμφανίσουν αυτήν 
ως προϊόν δικής τους έμπνευσης. 
Συνάδελφοι, σκοπός μας είναι η 

προάσπιση των νόμιμων συμφερό-
ντων των μελών μας. Συνεχίζουμε 
δίνοντας καθημερινά τον αγώνα 
και ΕΣΕΙΣ είστε αυτοί που θα κρίνε-
τε το έργο μας», τονίζει το σωματείο.

Επιστολή 
διαμαρτυρίας  
στο Αρχηγείο

Την έντονη διαμαρτυρία του 
εξέφρασε στον Αρχηγό της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας το Διοικη-

τικό Συμβούλιο της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Αιτωλοακαρνανί-
ας διότι από την ήδη ελλειμματική 
δύναμη των υπηρεσιών του νομού 
μετακινούνται δυνάμεις στην Αττι-
κή, αφήνοντας την μεγαλύτερη σε 
έκταση περιφερειακή ενότητα της 
χώρας, με ελλείψεις και αρκετά συσ-
σωρευμένα προβλήματα, τα οποία 
έχουν να κάνουν με κακές επιλογές 
συνολικά της διοίκησης στο παρελ-
θόν, τόσο στον τομέα της αστυνόμευ-
σης, όσο και στον τομέα της σωστής 
αξιολόγησης και της ορθής κατανο-
μής της δύναμης. Το σωματείο, επί-
σης, εκφράζει την ανησυχία του για 
τις περιπολίες με μόνο ένα αστυνο-
μικό, για τις άσκοπες μετακινήσεις 
του προσωπικού και την απορρύθμι-
ση του οικογενειακού προγραμματι-
σμού, για τις περικοπές δαπανών, 
για τα πεπαλαιωμένα περιπολικά 
οχήματα των 500 & 600 χιλιάδων χι-
λιομέτρων κλπ.

ΝΕΕΣ ΠΡΩΤΟβΟυΛΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟ Α.Τ. ΚΡΑΝΙδΙΟυ
Το Διοικητικό Συμβούλιο της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Νομού Αργολίδας συναντήθηκε 
(5-05-2011) με τον δήμαρχο 
Κρανιδίου κ. Καμιζή Δημήτριο με 
κύριο σημείο αναφοράς το Α.Τ. 
Κρανιδίου και τους υπηρετού-
ντες σε αυτό, καθώς και την προ-
σφερόμενη αστυνόμευση και 
ασφάλεια στους πολίτες της ευ-
ρύτερης περιοχής της Ερμιονί-
δος. Οι συνάδελφοι ενημέρωσαν 
τον δήμαρχο ότι η Α.Δ. Αργολί-
δας έχει ένα μεγάλο αριθμό ορ-
γανικών κενών θέσεων (45) 
αστυνομικών με αποτέλεσμα να 
δημιουργούνται πολλά προβλή-
ματα. Η κάλυψη των υφιστάμε-

νων κενών οργανικών θέσεων 
του Α.Τ. Κρανιδίου μπορεί να επι-
τευχθεί με την παρέμβασή του 
στο Α.Ε.Α., ώστε από τις μεταθέ-
σεις του έτους 2011 να εξασφα-
λισθεί ικανός αριθμός αστυνομι-
κών. Τονίστηκε επίσης ότι το Α.Τ. 
πρέπει να μεταστεγαστεί σε 
άλλο κτίριο, πιο ασφαλές για το 
προσωπικό, πιο μεγάλο σε χώ-
ρους, πιο λειτουργικό και προ-
σβάσιμο για τους πολίτες και ει-
δικά για άτομα με ειδικές 
ανάγκες. Ο κ. δήμαρχος κατανό-
ησε τα ανωτέρω προβλήματα τα 
οποία και ο ίδιος έχει διαπιστώ-
σει και έχει δείξει το ενδιαφέρον 
του για την αστυνόμευση της πε-

ριοχής του αφού με έγγραφό του 
προς το Α.ΕΑ. έχει αναφερθεί σε 
αυτά και δεσμεύτηκε ότι είναι 
πρόθυμος να βοηθήσει για την 
επίλυσή τους. Στη συνέχεια, το 
Διοικητικό Συμβούλιο επισκέ-
φθηκε και τους συναδέλφους 
στο Α.Τ. Κρανιδίου τους οποίους 
ενημέρωσε για τη συνάντηση 
που είχε, ενώ άκουσε και πάλι τα 
προβλήματα που τέθηκαν εκ μέ-
ρους τους. Αίσθηση προκαλεί η 
καταγγελία ότι έχει αυξηθεί η 
υπηρεσία του Δημόσιου Κατηγό-
ρου, που εκτελείται ταυτόχρονα 
από τον μόνο αξιωματικό του 
Α.Τ. Κρανιδίου και διοικητή του 
ταυτόχρονα.

Του Αρχ/κα  
Κωνσταντίνου Χύτα

Συνάδελφε και 
συναδέλφισσα, 
μη διστάσεις  
να επικοινωνήσεις 
μαζί μου για  
ό,τι καθημερινά  
σε απασχολεί.  
Στο e-mail της 
ομοσπονδίας 
poasy@otenet.gr

Επι-κοινωνείτε 

ΗΜΕΡΗΣΙΑ
ΑΝΑΠΑΥΣΗ
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Έκτακτη Γενική Συνέλευση με 
κυρίαρχο θέμα την τροποποί-
ηση του Καταστατικού και την 

εναρμόνισή του με το Ν. 3938/11, 
πραγματοποίηση η Ένωση Αστυνο-
μικών Ροδόπης. 

Κατά την διάρκεια της Συνέλευ-
σης πραγματοποιήθηκαν δύο ψη-
φοφορίες και εγκρίθηκε τόσο η 
τροποποίηση του καταστατικού 
όσο και το αίτημα για νομική κάλυ-
ψη των μελών της. Επίσης, έγινε 
αναλυτική ενημέρωση για θέματα 
ασφαλιστικά και συνταξιοδοτικά 
από τον δικηγόρο παρ’ Αρείω Πάγω 
- Εργατολόγο κ. Μορφακίδη Κων-
σταντίνο. 

Η πρόεδρος της Ένωσης κ. 
Σταυρούλα Τζατζανά τόνισε ότι 
με τη θεσμοθέτηση της απλής ανα-
λογικής από την κυβέρνηση, δικαι-
ώθηκε ένα χρόνιο αίτημα του συν-
δικαλιστικού μας κινήματος για 
τον εκδημοκρατισμό και την ανα-
βάθμιση της Ελληνικής Αστυνομί-
ας. Ήδη εφαρμοζόταν στο Πυρο-
σβεστικό και Λιμενικό Σώμα και σε 
σχεδόν όλα τα επαγγελματικά Σω-
ματεία.

Στην Γενική Συνέλευση παρευρέ-
θηκε αντιπροσωπεία της ΠΟΑΣΥ με 
επικεφαλής τον πρόεδρο κ. Χρήστο 
Φωτόπουλο, ο πρόεδρος της 
Ε.Α.Υ. Ν. Έβρου κ. Χατζηαναγνώ-
στου Κωνσταντίνος, η Γεν. Γραμ-
ματέας της Σ.Κ.Α. Ν. Ξάνθης κ. 
Αράπ Μάγδα και ο Γενικός Αστυ-
νομικός Διευθυντής Περιφέρειας 
Αν. Μακεδονίας και Θράκης Ταξί-

αρχος κ. Λουπεϊδης Εμμανουήλ, 
οι οποίοι απεύθυναν χαιρετισμό.

Οι αποσπάσεις
Ακυρώθηκαν μετά από παρέμβαση 
της ΠΟΑΣΥ οι αποσπάσεις προσω-
πικού από υπηρεσίες της Α.Δ. Ρο-
δόπης προς τη νησιωτική χώρα για 
ενίσχυση αεροδρομίων, καθώς το 
Αρχηγείο αναγνώρισε το δίκαιο του 
αιτήματος της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Νομού Ροδόπης.

Το σωματείο με αναλυτικό έγγρα-
φό του προς την Ομοσπονδία μας 
εξέθεσε τους λόγους που καθιστού-
σαν προβληματικές τις  αποσπά-
σεις αυτές, και με παρέμβασή της 
προς τον κ. Αρχηγό του Σώματος, το 
αίτημα ικανοποιήθηκε. 

Το σωματείο, επίσης, απέστειλε 
ευχαριστήρια επιστολή στους βου-
λευτές του ΣΥΡΙΖΑ κ.κ. Μουλό-
πουλο Βασίλη και Αμμανατίδου 
Λίτσα, για το ενδιαφέρον που επέ-

δειξαν να ασχοληθούν με τα προ-
βλήματα των συναδέλφων και να 
ζητήσουν την ενίσχυση συγκεκρι-
μένων υπηρεσιών με νέους αστυνο-
μικούς.

Σε μια έκφραση συναδελφικής 
αλληλεγγύης, τέλος, το σωματείο 
ενημέρωσε τις Ενώσεις Αχαΐας και 
Χαλκιδικής ότι κατέθεσε από 100 
ευρώ σε δυο τραπεζικούς λογαρια-
σμούς για την ενίσχυση πασχόντων 
οικογενειών συναδέλφων.

Εκτακτη καταστατική  
συνέλευση στη Ροδόπη
Ακυρώθηκαν οι αποσπάσεις μετά από παρέμβαση της ΠΟΑΣΥ

Μεγάλη δημοσιότητα δόθη-
κε από τον τοπικό τύπο 
στην ετήσια Γενική Συνέ-

λευση της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Νομού Φλώρινας, τις 
εργασίες της οποίας χαιρέτησε ο 
γενικός γραμματέας της Ομοσπον-
δίας μας κ. Παναγιώτης Λάζος.

Εφημερίδες και ηλεκτρονικά μέ-
σα παρουσίασαν τις θέσεις της ΠΟ-
ΑΣΥ για την αναγκαιότητα της με-
ταρρύθμισης, ενώ έγιναν και εκτε-
νείς αναφορές στο ψήφισμα της 
συνέλευσης, το οποίο υιοθετεί τις 
κεντρικές διεκδικήσεις της Ομο-
σπονδίας, έτσι όπως εγκρίθηκαν 
στο πρόσφατο 21ο συνέδριό μας, 
ενώ εμπλουτίζεται και με τις διεκ-
δικήσεις των συναδέλφων της 
Φλώρινας σε τοπικό επίπεδο.

Μεταξύ άλλων, οι συνάδελφοι 
αγωνίζονται για την αναδιάρθρωση 
των Υπηρεσιών της Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Φλώρινας, με καινούρ-

γιο οργανόγραμμα και με προτεραι-
ότητα στα Αστυνομικά Τμήματα 
Κρυσταλλοπηγής και Νίκης. Επίσης, 
διεκδικούν την κατάργηση του απα-
ράδεκτου κριτηρίου της εντοπιότη-
τας, την επέκταση των ευεργετικών 
διατάξεων που ισχύουν για τους 

υπαλλήλους του Δημοσίου στις πα-
ραμεθόριες περιοχές και στους 
αστυνομικούς που υπηρετούν σ’ αυ-
τές.Να σημειώσουμε τέλος, ότι στον 
συνταξιούχο συνάδελφο κ. Σάββα 
Καραβασιλειάδη (φωτογραφία) 
απονεμήθηκε τιμητική πλακέτα της 

Ένωσης για την μακρόχρονη προ-
σφορά του στο συνδικαλιστικό μας 
κίνημα.  Η Ένωση, τέλος, απέστειλε 
επιστολή στους βουλευτές του νο-
μού και ζητά να στηρίξουν τον 
αστυνομικό θεσμό και την αστυνο-
μική οικογένεια.

Αγωνιστικός παλμός στη συνέλευση της Φλώρινας

ΕυΧΑΡΙΣΤΗΡΙΟΣ 
ΕΠΙΣΤΟΛΗ
Η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Νομού Χανίων 
ευχαριστεί με επιστολή 
της τον βουλευτή Χανίων 
και εισηγητή του 
νομοσχεδίου «Σύσταση 
Γραφείου Αντιμετώπισης 
Περιστατικών 
Αυθαιρεσίας και άλλες 
διατάξεις» κ. ευτύχιο 
Δαμιανάκη, σημειώνοντας 
ότι συνέβαλε στην 
ψήφισή του, 
δημιουργώντας 
προϋποθέσεις για τον 
παραπέρα 
εκδημοκρατισμό και την 
κοινωνικοποίηση της 
αστυνομίας, ενώ 
ικανοποιήθηκαν και πάγια 
αιτήματά μας.

ΕυΓΕΝΗΣ ΑθΛΗΤΙΚΗ
ΑΜΙΛΛΑ
Το Δ.Σ. της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Γρεβενών, συγχαίρει 
όλους τους 
ποδοσφαιριστές που 
συμμετείχαν στην 
ποδοσφαιρική ομάδα της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Γρεβενών, οι οποίοι με την 
τεράστια προσπάθεια που 
κατέβαλαν, αγωνιζόμενοι 
με ευγενή αθλητική 
άμιλλα, κατάφεραν να 
κατακτήσουν την πρώτη 
θέση του Πανελληνίου 
Πρωταθλήματος 
Ποδοσφαίρου Υπηρεσιών 
Ελληνικής Αστυνομίας, 
επικρατώντας σε έναν 
εξαιρετικό τελικό της 
επίσης άξιας ομάδας της 
Διεύθυνσης Τροχαίας 
Θεσσαλονίκης.
«Η νίκη τους αυτή μας 
γεμίζει μόνο χαρά και 
ικανοποίηση, αφού για 
μια ακόμη φορά 
αποδείχθηκε ότι οι 
αστυνομικοί, 
αποτελώντας 
αναπόσπαστο κομμάτι της 
κοινωνίας, μπορούν με 
εξωυπηρεσιακές δράσεις 
τους, να προσφέρουν 
στην ανάπτυξη ιδεωδών, 
όπως ο αθλητισμός και η 
φιλανθρωπία, μιας και η 
συγκεκριμένη ομάδα 
αρχικά δημιουργήθηκε 
και υποστηρίχθηκε από 
την Ένωσή μας προς 
ενίσχυση συνανθρώπων 
μας που έχουν την ανάγκη 
βοήθειας όλων μας», 
δήλωσε στη Νέα 
Αστυνομία ο πρόεδρος 
του σωματείου κ. Χρήστος 
τριγώνης.

Η ΞΑΝθΗ
Επίσης, το σωματείο της Ξάνθης 
είχε ζητήσει την ακύρωση των 
αποσπάσεων για τη Χίο και το 
Ηράκλειο των συναδέλφων που 
υπηρετούν στο Τμήμα Δοκίμων 
Αστυφυλάκων, αίτημα που τελι-
κώς έγινε δεκτό μετά από άμε-
ση παρέμβαση της ΠΟΑΣΥ.
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«Για να περάσουμε σε 
άλλη εποχή και να 

πατάξουμε τη διαφθορά και την  
κατευθυνόμενη δικαιοσύνη,  ο 
αρχηγός της αστυνομίας θα 
πρέπει να είναι αυτός που θα 
εκλέγεται από το σώμα με 
διαδικασίες ανοιχτές. Υπουργός 
δεν πρέπει να υφίσταται. Η 
αστυνομία πρέπει  να είναι 
ανεξάρτητη από κάθε επιρροή 
πολιτική και να βάζει τάξη σε 
κάθε άνομο πολίτη απ’ όπου κι 
αν προέρχεται», επισημαίνει η 
κ. Ν. Π.

«Νομίζω ότι η πρέπει να 
βγει μια εγκύκλιος σε 

κεντρικό επίπεδο λόγω και της 
σοβαρότητας του θέματος. 
Μέχρι πριν λίγο καιρό όταν μας 
έφερναν μια παραγγελία για 
ακούσια νοσηλεία ψυχικά 

ασθενούς, τον μεταφέραμε με 
το περιπολικό στο νοσοκομείο 
της Πάτρας με χειροπέδες αν 
ήταν «περίεργος» και αν έλεγαν 
ότι χρήζει νοσηλείας οι γιατροί 
επειδή σχεδόν πάντα είναι 
γεμάτη η κλινική τον πηγαίναμε 
στην εισαγγελία για άλλο 
έγγραφο, πίσω στο τμήμα για 
Φ.Π. και φεύγαμε για Δαφνί ή 
Τρίπολη, πάλι με το περιπολικό. 

Πριν λίγο καιρό μια 
παραγγελία που έδωσε στο Ά 
Αστυνομικό τμήμα εισαγγελέας, 
έγραφε ότι δεν υπάρχει έρεισμα 
στον νόμο να δώσει εντολή για 
μεταφορά του ασθενούς με 
περιπολικό, αλλά και εκτός 
περιφέρειας. Αυτό έδωσε 
έναυσμα σε συνάδελφο του 
Α΄Α/Τ και αφού έψαξε βρήκε 
απόφαση του Εισαγγελέα του 
Αρείου Πάγου που προκλήθηκε 

από την Ε.Α.Υ.Ν. Κοζάνης, που 
λέει με λίγα λόγια ότι οι 
αστυνομικοί πάνε στο σπίτι του 
προς εξέταση μαζί με 
ασθενοφόρο και αν υπάρξει 
πρόβλημα (αντίσταση κλπ) 
επεμβαίνουν, τον βάζουν στο 
ασθενοφόρο, τον συνοδεύουν 
ως το νοσοκομείο και από κει 
και πέρα υπεύθυνη είναι η 
κλινική για τυχόν μεταφορά του 
σε άλλη κλπ», γράφει ο κ. Γ. 
Μπαλάσης από την Ε.Α.Υ.Ν. 
Αχαΐας.

«Αγαπητοί συνάδελφοι της 
ΠΟΑΣΥ γνωρίζω πολύ 

καλά τι έχετε κάνει και τι κάνετε 
για εμάς τους συνταξιούχους. 
Θα ήθελα να σας παρακαλέσω 
στο μέτρο του δυνατού για δύο 
θέματα που μπορείτε να 
επιλύσετε. 1) Να κανονίσετε να 

παίρνουμε κι εμείς την 
εφημερίδα της Ομοσπονδίας με 
το ταχυδρομείο και να την 
πληρώνουμε σε κάποιο 
λογαριασμό πού θα μας 
υποδείξετε όπως γίνεται και σε 
άλλους συνταξιούχους του 
ευρύτερου δημόσιου τομέα. 2) 
Να μας εκδώσετε ταυτότητα 
συνταξιούχου Αστυνομικού 
γιατί στις δύσκολες στιγμές της 
πατρίδας μας κι εμείς από την 
πλευρά μας όλο και κάτι 
μπορούμε να προσφέρουμε στο 
δύσκολο έργο σας. Άλλωστε 
κάποια ημέρα όλοι θα 
συνταξιοδοτηθείτε όταν έλθει 
το πλήρωμα του χρόνου για τον 
καθένα σας ξεχωριστά. Σας 
εύχομαι καλούς αγώνες, καλή 
δύναμη στο έργο σας και υγεία 
σε όλους σας», σημειώνει ο κ. Γ. 
Τιτόπουλος Ανθ/μος ε.α. 

 
Η γνώμη 
σας 
μετράει... 

 

εδω φιλοξενούνται  
οι αποψεισ σασ,  
οι καταγγελιεσ σασ  
και γνωμεσ σασ

• poasy@otenet.gr 
• Fax: 210 7770.682 
• Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

Οι δειλΟι πεθαινΟυν 
καθΗμερινα, Οι Ηρωες 
μΟνΟ μια φΟρα
Τη μετονομασία της οδού Παρνασσού 
σε οδό «ΧΡΗΣΤΟΥ ΜΑΝΤΑ», ζήτησαν οι 
Ενώσεις Αστυνομικών και Πυροσβε-
στών της Αχαΐας από τον δήμο Πατρών 
μετά την τραγική απώλεια του αρχιπυ-
ροσβέστη Χρήστου Μαντά, ο οποίος 
προσπάθησε να αποτρέψει ληστεία 
και δέχτηκε τα δολοφονικά πυρά των 
ληστών. Ένας ήρωας πυροσβέστης με 
μια στιγμιαία σκέψη αποφάσισε να 
αποτρέψει και να προστατέψει την 
κοινωνία και τους πολίτες από την λαί-
λαπα της εγκληματικότητας που μα-
στίζει την χώρα και την έλλειψη συνεί-
δησης στους κρατούντες για το 
επερχόμενο κακό στην Ελλάδα, ση-
μειώνει το σωματείο μεταξύ άλλων, 
ενημερώνοντας την Ομοσπονδία για 
την πρωτοβουλία να τιμηθεί ο ήρωας 
συνάδελφός μας, αλλά και υπενθυμί-
ζοντάς μας τη φράση του Σενέκα «οι 
δειλοί πεθαίνουν καθημερινά, οι ήρω-
ες μόνο μια φορά».

καταλυτικός ο ρόλος της κοινωνίας
Επιστημονικές εισηγήσεις για το ρόλο της αστυνομίας και της κοινωνίας σε εσπερίδα της Ένωσης Αστυνομικών Αχαΐας. Επιζητούμε 
το διάλογο, την επικοινωνία με τους πολίτες και τους οργανωμένους φορείς τόνισε ο οργανωτικός Γραμματέας της ΠΟΑΣΥ

Ορόλος της αστυνομίας στη νέα 
εποχή που διανύουμε, με τις 
επικίνδυνες προκλήσεις και 

την έξαρση της εγκληματικής συμπε-
ριφοράς, αναδείχθηκε στην εσπερίδα 
που συνδιοργάνωσε στην Πάτρα το 
σωματείο της Αχαΐας με την Α.Δ. Αχα-
ΐας και την Τοπική Διοίκηση ΙΡΑ. 

«Η έξαρση της εγκληματικότητας 
στην εποχή μας βρίσκεται σε απόλυτη 
σχέση και “αρμονία” με τις κυρίαρχες 
αξίες και ιδανικά της κοινωνίας μας. 
Η όλη δομή και οργάνωσή της ανακυ-
κλώνει προβλήματα και παρακμιακά 
φαινόμενα. Η όποια λήψη μέτρων, αν 
δε συνοδεύεται από αναζήτηση βαθύ-
τερων αλλαγών, φαίνεται να είναι 
προσωρινή και αναποτελεσματική. 
Στην άποψη δε ότι “εκεί που χτίζεις 
ένα σχολείο γκρεμίζεις μια φυλακή” 
θα πρέπει να προστεθεί: σχολείο που 
να στηρίζεται από την κοινωνία ως 
προς τις αξίες και τους στόχους που 
επιδιώκει».

Αυτό τόνισε στην ομιλία του ο πρό-
εδρος του σωματείου κ. Αθανάσιος 
Αθανασόπουλος, καλωσορίζοντας 
τους διακεκριμένους ομιλητές οι 
οποίοι ανέπτυξαν τα εξής θέματα: 
«Εκπαίδευση και Διαχείριση Ανθρω-
πίνου Δυναμικού»  (κ. Χρήστος Γεωρ-
γογιάννης  υποψήφιος Διδάκτωρ 
Τμήματος Διοίκησης Επιχειρήσεων, 
Αξ/κος ΕΛ.ΑΣ.), «Το έγκλημα στον κυ-
βερνοχώρο, το προφίλ του θύτη και 
του θύματος- μέτρα πρόληψης» (κ. 
Καούρη Χριστίνα Ψυχολόγος Εγκλη-
ματολόγος, υποψήφια Διδάκτωρ 
Π.Τ.Δ.Ε. Πανεπιστημίου Πατρών), 
«Απειλές του σήμερα - Ασφάλεια πο-
λιτών (1 - Ο), τελικό αποτέλεσμα; Μια 
κοινωνιολογική προσέγγιση» (κ. Δου-

κλίας  Κων/νος, κοινωνιολόγος, εκ-
παιδευτικός Σ.Δ.Ε. Πάτρα, Γεν. Γραμ. 
Συλλόγου Κοινωνιολόγων),  «Συμβου-
λευτική παρέμβαση σε καταστάσεις 
κρίσης - βίας. Ενδοοικογενειακή βία - 
Σεξουαλική παραβίαση ανηλίκων» (κ. 
Χασάπη Θεοδώρα, ψυχολόγος, Αξ/κος 
ΕΛ.ΑΣ.).Όπως επισημάνθηκε, «η επι-
στημονική ανάλυση και τα δεδομένα 
που αναπτύχθηκαν, οδήγησαν σε 
ασφαλή συμπεράσματα που απασχο-
λούν σήμερα την κοινωνία και ειδικό-

τερα την ΕΛ.ΑΣ., η οποία καλείται να 
παίξει ενεργό ρόλο σε αυτήν την προ-
σπάθεια. Η Ε.Α.Υ. Αχαΐας αντιλαμβα-
νόμενη αυτά τα προβλήματα θα προ-
σπαθεί συνεχώς με ανάλογες πρωτο-
βουλίες και εκδηλώσεις με τους τοπι-
κούς φορείς να επιμορφώνει τα μέλη 
της και όχι μόνο. 

Η πΟαςυ
Χαιρετισμό απηύθυνε ο οργανωτι-
κός Γραμματέας της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. 

Γρηγόριος Μπακάρας, ο οποίος 
αναφέρθηκε στις ημερίδες που 
πραγματοποιούμε ήδη για την αντι-
μετώπιση της βίας. Τόνισε δε ιδιαί-
τερα τη  δυνατότητα που παρέχεται 
με αυτές στην τοπική κοινωνία «να 
παίξει το δικό της ρόλο, διότι δεν 
πρέπει να λησμονούμε ότι εμείς οι 
αστυνομικοί για την κοινωνία εργα-
ζόμαστε, την κοινωνία υπηρετούμε. 
Δεν λειτουργούμε έξω και πάνω 
από την κοινωνία. Γι’ αυτό επιζη-

τούμε το διάλογο, την επικοινωνία 
με τους πολίτες και τους οργανωμέ-
νους φορείς που έχουν άποψη, που 
έχουν προτάσεις, που συμμερίζο-
νται τις δικές μας αγωνίες και αγω-
νίζονται μαζί με εμάς για να αντιμε-
τωπίσουμε τα προβλήματα του σή-
μερα, αλλά και για να εργαστούμε 
για την οικοδόμηση μιας νέας αστυ-
νομίας που θα είναι σε θέση να παί-
ξει το ρόλο της πιο αποτελεσματικά 
στο μέλλον».
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είναι υπερσεξουαλική 
Το δικαίωμα να βλέπει πορνό και 
να αυνανίζεται στη δουλειά της 
κέρδισε η 36χρονη Ana Catarian 
Bezerra, σύμφωνα με απόφαση 
δικαστηρίου, για να μην έχει 
προβλήματα με την αστυνομία! Η 
Βραζιλιάνα λογίστρια πάσχει από 
μια χημική ανισορροπία που 
προκαλεί σοβαρή ανησυχία και 
υπερσεξουαλικότητα. «Τόσο 
καιρό, υπέφερα από το άγχος και 
ήθελα να αυνανιστώ μέχρι και 47 
φορές την ημέρα. Έτσι, ζήτησα 
βοήθεια, ήξερα ότι δεν ήταν 
φυσιολογικό», δήλωσε η 
36χρονη.  
Πηγή: www.newsit.gr

κλεπταποδοχή
Η αποδοχή φωτογραφίας από το 
Facebook χωρίς έγκριση συνιστά 
πράξη κολάσιμη. Αυτό τουλάχι-
στον υποστηρίζει η αστυνομία 
της αυστραλιανής πολιτείας του 
Κουϊνσλαντ, μετά τη σύλληψη 
ενός δημοσιογράφου του εκδοτι-
κού συγκροτήματος Φέρφαξ, που 
χρησιμοποίησε τη συγκεκριμένη 
φωτογραφία, για να αποδείξει τα 
νομικά κενά που υπάρχουν με τη 
χρήση υλικού από το Facebook. 
«Η αποδοχή μιας φωτογραφίας 
από το Facebook ή η δημοσίευσή 
της, χωρίς την έγκριση του χρή-
στη της, είναι σαν να αποδέχεσαι 
μια κλεμμένη συσκευή τηλεόρα-
σης», δήλωσε ο αστυνομικός επι-
θεωρητής.
Πηγή: www.kathimerini.gr 

Του έκοψε το πέος
Έκπληκτοι έμειναν οι αστυνομικοί 
τμήματος του Μπαγκλαντές όταν 
είδαν τα πειστήρια του βιασμού 
μιας 40χρονης γυναίκας. Τους πα-
ρέδωσε μέσα σε νάιλον σακούλα 
το πέος του άνδρα που, όπως 
ισχυρίζεται, της επιτέθηκε. Ωστό-
σο, η εκδοχή του άνδρα είναι δια-
φορετική. Ο ίδιος αρνείται τις κα-
τηγορίες και αντικρούει λέγοντας 
πως η γυναίκα ψεύδεται και το 
έκανε για να τον εκδικηθεί επειδή 
διατηρούσαν παράνομο δεσμό και 
εκείνος αρνήθηκε να αφήσει την 
γυναίκα του και τα παιδιά μου. 
Πηγή: www.e-go.gr
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με ΤΗ γιΟυρΟκΟπ 
ςΤΗν αθΗνα
Αντιπροσωπεία της Ομο-
σπονδίας μας συναντήθηκε 
(18 Μαΐου 2011) στην Αθή-
να με εκπροσώπους της 
Γιουροκόπ που συμμετεί-
χαν στο 12ο συνέδριο της 
Συνομοσπονδίας Ευρωπαϊ-
κών Συνδικάτων, το οποίο 
πραγματοποιήθηκε στο 
Μέγαρο Μουσικής Αθηνών. 
Κατά την συνάντηση συζη-
τήθηκαν διεξοδικά οι κλι-
μακούμενες πράξεις βίας 
εναντίον των συναδέλφων 
μας και αναζητήθηκαν οι 
από κοινού τρόποι και δρά-
σεις για την αντιμετώπιση 
και εξάλειψη των περιστα-
τικών αυτών. Οι συνάδελ-
φοι εξέφρασαν τη συμπα-
ράσταση και την οδύνη 
όλων των αστυνομικών των 
ευρωπαϊκών χωρών, επιση-
μαίνοντας ότι αυτές οι επι-
θέσεις, στρέφονται κυρίως 
εναντίον της ίδιας της κοι-
νωνίας. 

Άλλα θέματα που συζητή-
θηκαν ήταν τα προβλήματα 
από την ανεξέλεγκτη μετα-
νάστευση και τις επιπτώ-
σεις της συνθήκης του Δου-
βλίνου ΙΙ. 

Αναγνωρίστηκε ότι το ζή-
τημα αφορά όλα τα κράτη, 
όλους τους πολίτες της Ευ-
ρώπης και όχι μόνον την 
χώρας μας και γι’ αυτό τον 
επόμενο μήνα θα εκδηλω-
θούν συγκεκριμένες δρά-
σεις από το Προεδρείο της 
EuroCop, προς την Ευρωπα-
ϊκή Επιτροπή (Commission) 
και τον αρμόδιο Επίτροπό 
της, για να βρεθεί λύση, 
όσον αφορά την χρηματο-
δότηση από ταμείο της Ευ-
ρωπαϊκής Ένωσης των Εθνι-
κών Υπηρεσιών Φύλαξης 
των συνόρων, όσο και σε 
πολιτικό επίπεδο για την 
αντιμετώπιση του προβλή-
ματος, στην κατεύθυνση 
μιας κοινής ευρωπαϊκής με-
ταναστευτικής πολιτικής. 
Αναφορικά με το θέμα της 
μείωσης των μισθών μας, 
που παρατηρείται όχι μό-
νον στην Ελλάδα, αλλά και 
σε άλλες ευρωπαϊκές χώ-
ρες, η θέση της EuroCop εί-
ναι ότι πρέπει να εκδοθεί 
οδηγία της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης για την καθιέρωση 
ενός κατώτατου μισθού, σε 
τέτοιο ύψος που θα εξα-
σφαλίζει και το Δημόσιο 
αγαθό της Ασφάλειας, 
αλλά και θα αποτρέπει 
οποιοδήποτε φαινόμενο δι-
αφθοράς.

Με μέλη της αντιπροσωπείας 
της Διεθνούς Αμνηστίας στη 

χώρα μας συναντήθηκε (18 Μαΐου 
2011) το προεδρείο της Ομοσπονδί-
ας με στόχο την ανταλλαγή απόψε-
ων για την αντιμετώπιση της βίας 
από όπου και αν προέρχεται, καθώς 
και για τις άθλιες συνθήκες κράτη-
σης τόσο στα αστυνομικά κρατητή-
ρια όσο και στα κέντρα υποδοχής 

μεταναστών. 
Η Ομοσπονδία ενημέρωσε για 

τις πρωτοβουλίες που λαμβάνει 
και επισήμανε την υποχρέωση της 
πολιτείας να εκπαιδεύει τους 
αστυνομικούς έτσι ώστε να εκτε-
λούν τα καθήκοντά τους με επαγ-
γελματισμό και υψηλό αίσθημα 
ευθύνης για το κοινωνικό έργο που 
επιτελούν.

Συνεδρίασε στο Μόναχο στις 31 
Μαΐου και 1 Ιουνίου 2011 η 
Υποεπιτροπή Υγιεινής και 

Ασφάλειας της EuroCop υπό την 
προεδρία του Stevie McCain (Β. Ιρ-
λανδία) και παρουσία των μελών 
της Egil Haaland (Νορβηγία) και 
Florian Sanchez (Ισπανία), ενώ την 
ΠΟΑΣΥ εκπροσώπησε το εκλεγμέ-
νο μέλος της Υποεπιτροπής και 
Γραμματέας Διεθνών Σχέσεων 
Γιώργος Χατζηιωάννου. 

Στη συνεδρίαση συμμετείχαν και 
δυο μέλη της Εκτελεστικής Επιτρο-
πής της  Eurocop, οι Ian Velleman 
(Γερμανία) και Anna Nellberg (Σου-
ηδία), καθώς και τα μέλη της Υποε-
πιτροπής Petter Schall, Carsten 
Lindermann, Volfgang Ligotzky 
και Alexander Baschek της Διοίκη-
σης της Γερμανικής Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών που ενημέρωσαν για 
το τι ισχύει σχετικά με την Υγιεινή 
και Ασφάλεια  στις χώρες τους.

Εκ μέρους της Ομοσπονδίας ο κ. 
Χατζηιωάννου τόνισε ότι στις αστυ-
νομικές μας υπηρεσίες το θέμα της 
Υγιεινής και Ασφάλειας αντιμετω-
πίζεται μόνο «στα χαρτιά» και ότι η 
εφαρμογή του θεσμικού πλαισίου 
παραμένει μια «ουτοπία». Προς την 
κατεύθυνση αυτή μοναδική δύναμη 
πάλης και αντίστασης είναι η ΠΟΑ-
ΣΥ, που έχει αναγάγει το ζήτημα 
αυτό σε ζήτημα πρώτης προτεραιό-
τητας και προσπαθεί με επαφές και  
πρωτοβουλίες να το κάνει από «ου-
τοπία», πραγματικότητα.

Επίσης, ο ίδιος εξέφρασε την ανη-
συχία του για τις περικοπές κονδυ-

λίων, που θα έχουν ως πρώτο «θύ-
μα» την Υγιεινή και Ασφάλεια κάτι 
όμως που  δεν πρέπει να επιτρέ-
ψουμε να περάσει, ως ελάχιστη 
υποχρέωση έναντι των συναδέλ-
φων μας.

Καταθέτοντας προτάσεις για τη 
στρατηγική και το μελλοντικό σχέδιο 
δράσης της Υποεπιτροπής και της  
EuroCop, τόνισε ότι πρέπει να υπάρ-
ξουν κοινά πρότυπα,  κοινές δρά-
σεις, ώστε η εφαρμογή στην πράξη 
της Υγιεινής και Ασφάλειας των 
αστυνομικών να αποτελέσει μια ενι-
αία Ευρωπαϊκή Πολιτική και στρα-
τηγική, βάσει κοινών προτύπων. 

Αναγκαίο προς αυτήν την κατεύ-
θυνση είναι να έχει η Υποεπιτροπή 
τις απαντήσεις των Ομοσπονδιών 
της κάθε χώρας -  μέλους σχετικά 
με το τι ισχύει σε καθεμία απ’ αυτές. 
Στο πλαίσιο αυτό αποφασίστηκε η 
επίσκεψη του προέδρου της Υποε-
πιτροπής στη Λετονία όπου πραγ-
ματικά εκεί οι συνάδελφοί μας 
αντιμετωπίζουν πρωτόγνωρες και 
πρωτόγονες καταστάσεις, με αφαί-
ρεση λαμπτήρων για οικονομία και 
«κομμένο» ακόμη και το νερό στις 
υπηρεσίες!  

Τέλος, ο εκπρόσωπός μας εξέθε-
σε τον προβληματισμό του για την 
αναγκαιότητα ύπαρξης μελετών ή 
ερευνών για τους επαγγελματι-
κούς κινδύνους, ώστε να προστα-
τεύσουμε το θεσμικό πλαίσιο για 
το ωράριο εργασίας, αλλά και να 
αποτρέψουμε τυχόν μελλοντική 
απόπειρα αύξησης των ορίων συ-
νταξιοδότησης!  

κοινά πρότυπα υγιεινής 
και ασφάλειας 
Η Υποεπιτροπή Υγιεινής και Ασφάλειας της EuroCop   
εξετάζει σε επίπεδο Ευρωπαϊκής Ένωσης  
τη νέα στρατηγική που πρέπει να ακολουθήσει

ενημερωτική συνάντηση με τη διεθνή αμνηστία

Πρέπει  
να υπάρξουν 
κοινά πρότυπα,  
κοινές 
δράσεις, ώστε  
η εφαρμογή 
στην πράξη  
της Υγιεινής  
και Ασφάλειας 
των αστυνομικών 
να αποτελέσει 
μια ενιαία 
Ευρωπαϊκή 
Πολιτική και 
στρατηγική, 
βάσει κοινών 
προτύπων
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Προκαλεί αγανάκτηση  
η μη καταβολή του ΒΟΕΑ
Στο κενό οι προσπάθειες του υπουργείου για την επανέναρξη της χορήγησης 
του βοηθήματος

Διευκρινίσεις Σαχινίδη  
για τις έκτακτες ανάγκες

Ανοικτό το θέμα των δυο 
Διευθύνσεων στα Δωδεκάνησα

Με νομοθετική ρύθμιση θα 
ρυθμιστούν τα χρέη του 
ΜΤΣ προς το υπουργείο Οι-

κονομικών έτσι ώστε να αρχίσει από 
το 2012 η καταβολή μερίσματος χω-
ρίς την ανάγκη επιχορήγησης και να 
εκπληρωθούν σταδιακά οι υποχρε-
ώσεις καταβολής του ΒΟΕΑ.

Την απάντηση αυτή έδωσε ο ανα-
πληρωτής υπουργός Εθνικής Άμυ-
νας κ. Παναγιώτης Μπεγλίτης στους 
βουλευτές  του ΣΥΡΙΖΑ κ.κ. Θοδωρή 
Δρίτσα, Παναγιώτη Λαφαζάνη και 
Δημήτρη Παπαδημούλη αναφορικά 
με τα ελλείμματα και το μέλλον των 
ταμείων.

Οι βουλευτές σημείωναν μεταξύ 
άλλων ότι εκκρεμούν αιτήσεις παι-
διών αστυνομικών και στρατιωτι-
κών από το 2008, που ζητούν ποσά 
που κυμαίνονται από 12.000 έως και 
20.000 ευρώ, ενώ τα ελλείμματα δι-
ογκώνονται.

Από την πλευρά του το ΜΤΣ ανα-
κοίνωσε ότι η δημιουργία ανεξάρτη-
του λογαριασμού του Βοηθήματος 
Οικογενειακής – Επαγγελματικής 
Αυτοτέλειας (ΒΟΕΑ), ήδη ευρίσκεται 

σε μελέτη και επεξεργασία και θα 
εισαχθεί ως θέμα προς έγκριση σε 
επόμενη συνεδρίαση του ∆Σ/ΜΤΣ.

Ήδη, υποβλήθηκε έγγραφο αίτη-
μα και στα δύο υπουργεία (ΥΠΕΘΑ 
– υπουργείο Προστασίας του Πολί-
τη) για κατ’ εξαίρεση μελέτη και με-
τ α φ ο ρ ά  π ι σ τ ώ σ ε ω ν  ύ ψ ο υ ς 

2 0 . 0 0 0 . 0 0 0 €  ( 1 0 . 0 0 0 . 0 0 0  + 
10.000.000), προκειμένου το Ταμείο 
να καλύψει άμεσα και αποκλειστικά 
αιτήματα των δικαιούχων τέκνων 
ΒΟΕΑ εντός του 2011 ή 2012.

Επίσης, μελετάται σχέδιο ΚΥΑ, 
προς εισαγωγή και έγκριση από το 
∆Σ/ΜΤΣ, για τα κριτήρια και τις 
προϋποθέσεις της κατ’ εξαίρεση κα-
ταβολής του ΒΟΕΑ στα δικαιούχα 
τέκνα, για λόγους υγείας, οι οποίοι 
θα αποδεικνύονται με επίσημα δη-
μόσια έγγραφα.

Τέλος, υποβλήθηκε έγγραφο αίτη-
μα προς την Αρχή Προστασίας Προ-
σωπικών ∆εδομένων για την έγκρι-
ση ή μη ανάρτησης ονομαστικής 
επετηρίδας των δικαιούχων τέκνων 
ΒΟΕΑ στην ιστοσελίδα του ΜΤΣ. 

Από την αναλυτική κατάσταση 
των αιτημάτων που έχουν υποβλη-
θεί και εγκριθεί τα προηγούμενα 
χρόνια, προκύπτει ότι το ταμείο έχει 
ικανοποιήσει τα αιτήματα μέχρι και 
τον Σεπτέμβριο του 2008.

Επισημαίνεται ακόμη, ότι τα 
ετήσια ποσά που καταβάλλονται για 
την εν λόγω παροχή είναι δυσανάλο-
γα με αυτά των κρατήσεων, με απο-
τέλεσμα να δαπανάται και μέρος του 
Γενικού Κεφαλαίου του Ταμείου για 
την εξυπηρέτηση των δικαιούχων 
τέκνων.

«Αναφορικά με δαπάνες που 
λόγω του επείγοντος χαρα-
κτήρα τους πρέπει να 

πραγματοποιούνται τάχιστα, όπως 
οι δαπάνες μετακινήσεων αστυνο-
μικού προσωπικού για την αντιμε-
τώπιση απρόβλεπτων καταστάσε-
ων και, εφόσον καθίσταται εξαιρε-
τικά δυσχερής η έκδοση της από-
φασης ανάληψης υποχρέωσης πριν 
από την πραγματοποίηση της δα-
πάνης (ανάγκες που προκύπτουν 
εκτός ωραρίου λειτουργίας των αρ-

μόδιων οικονομικών υπηρεσιών), 
αυτή θα πρέπει να διενεργείται το 
ταχύτερο δυνατό (εντός της πρώτης 
εργάσιμης ημέρας).

Τέλος, σας πληροφορούμε ότι, 
στο πλαίσιο επίσπευσης των προ-
βλεπόμενων διαδικασιών για την 
πληρωμή των δαπανών της Ελληνι-
κής Αστυνομίας που έχουν επείγο-
ντα χαρακτήρα, έχουν δοθεί οδηγί-
ες και διευκρινίσεις από την αρμό-
δια Διεύθυνση Συντονισμού και 
Ελέγχου Εφαρμογής Δημοσιολογι-

στικών Διατάξεων με το αριθ. 
2/7325/0026/28-1-2011 έγγραφο, 
όσον αφορά στις εφαρμοστέες δια-
τάξεις του δημόσιου λογιστικού».

Την απάντηση αυτή έδωσε ο υφυ-
πουργός Οικονομικών κ. Φίλιππος 
Σαχινίδης σε βουλευτές του Λαϊκού 
Ορθόδοξου Συναγερμού, όταν ρω-
τήθηκε για τις καθυστερήσεις που 
παρατηρούνται στην έγκριση των 
οδοιπορικών και λοιπών εξόδων 
μετακίνησης του αστυνομικού προ-
σωπικού.

Θα επανεξεταστούν οι ρυθμί-
σεις για δυο αστυνομικές δι-
ευθύνσεις στα Δωδεκάνησα 

στο πλαίσιο της αναδιοργάνωσης 
των αστυνομικών υπηρεσιών απά-
ντησε ο υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη σε ερώτηση των βουλευτών 
του ΣΥΡΙΖΑ κ.κ. Θοδωρή Δρίτσα, Μι-
χάλη Κριτσωτάκη, Βασίλη Μουλό-
πουλου και Δημήτρη Παπαδημούλη, 
οι οποίοι υπέβαλαν τις ενστάσεις 

της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων νομού Δωδεκανήσου.

Ο υπουργός επικαλείται τη νέα 
αρχιτεκτονική της τοπικής αυτοδι-
οίκησης και το ενδεχόμενο να εντο-
πιστούν δυσλειτουργίες που πρέπει 
να αντιμετωπιστούν. Πάντως, ανα-
φέρει ότι υπάρχει ελλειμματική δύ-
ναμη και γι’ αυτό προκηρύχθηκαν 23 
θέσεις αστυνομικών διαφόρων βαθ-
μών καθώς και μια ειδικού φρουρού, 

ενώ για τις ανάγκες των αεροδρομί-
ων οι υπηρεσίες θα ενισχυθούν με 17 
αστυνομικούς και 64 δόκιμους. Συ-
νολικά στις δυο διευθύνσεις οι θέ-
σεις εργασίας διαμορφώθηκαν σε 
512 και 278 αντίστοιχα.

Τέλος, ο υπουργός αναγνωρίζει 
ότι η μη λειτουργία των τμημάτων 
δίωξης λαθρομεταναστών οφείλεται 
στη μη πρόσληψη συνοριακών φυ-
λάκων.

 Με αφορμή καταγγελίες της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αιτωλοακαρνανίας, η βουλευτής 
του ΠΑΣΟΚ κ. Σ. Γιαννακά  ερωτά 
τον υπουργό Προστασίας του Πο-
λίτη, εάν θα καλύψει την ελλειμ-
ματική δύναμη και εάν προβεί 
στην άμεση μετεγκατάσταση 
όλων των Υπηρεσιών σε σύγχρο-
να κτίρια με τις κατάλληλες υπο-
δομές, ώστε να τελείται το έργο 
των αστυνομικών αρχών με το κα-
λύτερο δυνατό αποτέλεσμα.

 Ο βουλευτής Αχαΐας του ΠΑ-
ΣΟΚ κ. Ανδρέας Τριανταφυλλό-
πουλος καλεί τους αρμόδιους 
υπουργούς να απαντήσουν θετι-
κά στο αίτημα συνυπηρέτησης 
αστυνομικών με συζύγους εκ-
παιδευτικούς. Ανάλογο αίτημα 
κατατέθηκε και από τον βουλευ-
τή του ΛΑΟΣ κ. Άγγελο Κολοκο-
τρώνη.

 Επίκαιρη ερώτηση συζητήθηκε 
στη βουλή με πρωτοβουλία της 
βουλευτού της Νέας Δημοκρατίας 
κ. Φωτεινής Πιπιλή με αντικείμε-
νο τις υποχρεώσεις των ΠΑΕ για τα 
αστυνομικά μέτρα στα γήπεδα. Το 
υπουργείο δεσμεύτηκε να δώσει 
στοιχεία με τη λήξη της αγωνιστι-
κής περιόδου αναφορικά με τα 
τηλεοπτικά δικαιώματα κλπ.

 Από τα 85 περιπολικά της Α.Δ. 
Πειραιά δεν λειτουργούν τα μισά 
λόγω βλάβης. Για την επισκευή 
τους απαιτείται το ποσό των 
20.000 ευρώ περίπου αλλά δεν 
διατίθεται σημειώνει ο βουλευ-
τής της Νέας Δημοκρατίας κ. Πα-
ναγιώτης Μελάς σε αναφορά 
του προς τον υπουργό Προστασί-
ας του Πολίτη.

 Σύμφωνες με τις τεχνικές προ-
διαγραφές είναι οι προμήθειες 
2.500 σετ στολών προέλευσης 
Πακιστάν. Αυτό απάντησε το 
υπουργείο σε ερώτηση του βου-
λευτή ΛΑΟΣ κ. Γιώργου Ανατολά-
κη, συμπληρώνοντας ότι έχει 
προμηθευτεί και 3.700 ζεύγη γά-
ντια Πακιστάν, 3.707 ζεύγη μπό-
τες Ιταλίας και 3.000 ζεύγη άρβυ-
λα Ισπανίας.

 Η ίδρυση τμήματος Μεταγωγών 
και οι ελλείψεις προσωπικού στη 
Ροδόπη είναι το αντικείμενο ερώ-
τησης του βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ 
κ. Βασίλη Μουλόπουλου.

 Πώς θα αντιμετωπιστούν οι ζωο-
κλοπές στην Κρήτη μετά την κα-
τάργηση της ειδικής ομάδας της 
αστυνομίας ερωτά ο βουλευτής 
Ηρακλείου της Δημοκρατικής Συμ-
μαχίας κ. Λευτέρης Αυγενάκης.

Ερωτήσεις  
ερωτήσεις  
ερωτήσεις

ΚΤΙΡΙΟΛΟΓΙΚΟ 
ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ
Σε εξέλιξη βρίσκεται ευρείας 
κλίμακας κτιριολογικό πρό-
γραμμα σε συνεργασία με την 
Κ.Ε.Δ., στο πλαίσιο του οποίου 
εξετάζεται η δυνατότητα ανέ-
γερσης αστυνομικού μεγάρου 
προϋπολογισμού 12.000.000 
ευρώ στην Αστυνομική Διεύ-
θυνση Αχαΐας. Αυτό απάντησε ο 
υπουργός Προστασίας του Πολί-
τη σε αναφορά της βουλευτού 
του ΠΑΣΟΚ κ. Μαρίας Κυριακο-
πούλου για τα ζητήματα που 
έχει θέσει η Ένωση Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Αχαΐας.Ο 
υπουργός αναφέρεται επίσης 
σε θέματα αναδιάρθρωσης, ση-
μειώνοντας ότι η ίδρυση Τμήμα-
τος Δίωξης Λαθρομετανάστευ-
σης επί του παρόντος δεν είναι 
σκόπιμη χωρίς όμως να απο-
κλείεται η υλοποίηση στο μέλ-
λον, ύστερα από επανεξέταση 
του ζητήματος και συνεκτίμηση 
άλλων συναφών παραγόντων.

ΑΝΑΛώΣΙΜΑ ΕΙΔΗ
Μόλις το Μάρτιο του 2011 έγινε 
εκκαθάριση των υποχρεώσεων 
των προηγούμενων ετών για την 
προμήθεια αναλώσιμων ειδών, 
απάντησε το υπουργείο σε σχε-
τική ερώτηση βουλευτών του 
ΛΑΟΣ κ.κ. Αθ. Πλεύρη και Αδ. Γε-
ωργιάδη με αφορμή τις καταγγε-
λίες μας. Για το τρέχον έτος 
έχουν εγγραφεί πιστώσεις 
ύψους 4.750.000 ευρώ που αντι-
στοιχούν στην προμήθεια χάρ-
του και γραφικών υλών (2 εκ.), 
ειδών καθαριότητας (250.000), 
ηλεκτρονικών υπολογιστών (1,5 
εκ.) και ειδών τηλεπικοινωνια-
κού εξοπλισμού (1 εκ. ευρώ). Εί-
ναι γνωστό ότι το Αρχηγείο έχει 
διαθέσει αστυνομικούς στη νέα 
Υπηρεσία Δημοσιονομικού Ελέγ-
χου του υπουργείου Οικονομι-
κών για να επιταχυνθεί η διαδι-
κασία εκτέλεσης του τρέχοντος 
προϋπολογισμού.

ΜΕΤΡΑ ΥΓΙΕΙΝΗΣ ΚΑΙ 
ΑΣφΑΛΕΙΑΣ 
Για τα μέτρα υγιεινής και ασφά-
λειας των αστυνομικών ειδικών 
κατηγοριών προσωπικού πρώτης 
γραμμής (Ομάδα «ΔΙ.ΑΣ.», Ομάδα 
«Ζ», Ομάδα «Δ», φρούρησης και 
μεταγωγής κρατουμένων, δίωξης 
λαθρομετανάστευσης και ναρκω-
τικών), ερωτούν τον υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη οι βου-
λευτές του ΛΑΟΣ κ.κ. Αθανάσιος 
Πλεύρης και Άδωνις Γεωργιάδης. 
Ειδικότερα ερωτούν πόσοι κλινι-
κοεργαστηριακοί έλεγχοι και πό-
σοι σπιρομετρικοί έλεγχοι έγιναν 
συνολικά το 2010 σχετικά με 
ασθένειες όπως η ηπατίτιδα, η 
φυματίωση και τυχόν δερματικές 
παθήσεις; Σε ποιο ποσοστό τα 
αποτελέσματα των εξετάσεων 
ήσαν θετικά (ανά ασθένεια).

ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΣΤΟ 
ΕΠΟΜΕΝΟ ΤΕΥχΟΣ 
Με τον πρόεδρο  
του Δ.Σ. του ΜΤΣ 
συναντήθηκε  
η Ομοσπονδία μας



αποψεισΝέαΑστυνομία
ΜΑΪΟΣ 2011 19

Π
ριν από κάποια χρόνια 
στο απόγειο της πολιτι-
κοποίησης με τα φοιτη-
τικά αμφιθέατρα να στε-
νάζουν από τις αναλύ-

σεις, λέγαμε: « Ένας είναι ο εχθρός, ο 
ιμπεριαλισμός». Μετά μπήκε η αμφι-
βολία: «Εκτός από τον ιμπεριαλισμό 
υπάρχει και η μοναξιά». Στις μέρες 
μας προέκυψε νέο «φρούτο», η πα-
γκοσμιοποίηση. Πρόκειται για μια ορ-
γανωμένη σχιζοφρένεια, που τραβά 
την προσοχή στα δέντρα, ώστε να χά-
νουμε το δάσος.

Η πρώτη φάση της παγκοσμιοποίη-
σης ήταν το «Αμερικάνικο όνειρο» και 
μετά την κατάρρευση του διπολισμού 
των υπερδυνάμεων έγινε ο «ξενιστής» 
της ιδέας της Παγκόσμιας Νέας Τά-
ξης. Μεγάλα στρατηγικά ινστιτούτα 
και think tanks επεξεργάζονται με 
αρωγό τα ΜΜΕ πώς θα κλονίσουν την 
πορεία ενός Έθνους και πώς θα κατα-
φέρουν να το οδηγήσουν στην αποτυ-
χία! Πλήττουν την Εθνική Ασφάλεια, 
την Δημοκρατία και Επιβολή του Νό-
μου, απαραίτητα συστατικά κάθε 
έθνους.

Η σημερινή κατάσταση είναι το πα-
ραπροϊόν μιας σειράς τεχνικών «Κοι-
νωνικής Μηχανικής», που δρα στο 
παρασκήνιο της πολιτικής, της κοι-
νωνικής μέριμνας, της οικονομίας, 
της ενημέρωσης, του marketing, επι-

Ξ
έρετε γιατί δεν δίνεται 
έμπρακτη απάντηση στο 
ερώτημα «τι αστυνομία θέ-
λουμε και γιατί την θέλου-
με»; 

Γιατί η εκάστοτε κυβέρνηση την θε-
ωρεί μακρύ της χέρι προκειμένου να 
περάσει την πολιτική της. 

Γιατί όλα τα κόμματα όταν είναι στην 
αντιπολίτευση είτε τάζουν «μαγικές 
λύσεις» για τα προβλήματα της αστυ-
νομίας και των αστυνομικών προκει-
μένου να προσεταιρισθούν τους αστυ-
νομικούς – ψηφοφόρους, είτε επενδύ-
ουν στην φθορά της κυβέρνησης και 
στο όφελος το δικό τους κάθε φορά 
που κάτι δεν πάει καλά με την αποτε-
λεσματικότητά της και κάνουν πολιτι-
κή σπέκουλα για κομματικοποίηση και 
διάλυση της αστυνομίας.

Γιατί σημαντικός παράγοντας που 
δεν υπάρχει μια σταθερότητα στην 
επιχειρησιακή δράση της αστυνομίας 
αποτελούν και οι προσωπικές πολιτι-
κές που ακολουθούν οι εκάστοτε πολι-

Απειλές του σήμερα - Ασφάλεια των πολιτών
(1-0 το τελικό αποτέλεσμα;)

Η ΕΛ.ΑΣ. ανήκει στους  Έλληνες!

 ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ

 Ελλειμμα Δημοκρατίας

Του Κων/νου 
Δουκλιά
ΚΟΙΝωΝΙΟΛΟ-
ΓΟΥ

Του  
Γιώργου χα-
τζηιωάννου
ΓρΑΜΜΑΤΕΑ  
ΔΙΕθΝωΝ  
ΣχΕΣΕωΝ  
ΠΟΑΣΥ.  
ΜΕΛΟΥΣ  
ΕΠΙΤρΟΠΗΣ  
ΥΓΙΕΙΝΗΣ ΚΑΙ 
ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ   
Eurocop

χειρώντας να χειραγωγήσουν και να 
παθητικοποιήσουν τους πολίτες.

Τα τελευταία χρόνια ενδημεί και 
έχει εξαπλωθεί στη χώρα μας το φαι-
νόμενο της Ανομίας, το οποίο σε συν-
δυασμό με την βία λειτουργεί ως «τορ-
πίλη» στα θεμέλια της Δημοκρατίας, 
της Κοινωνικής Ειρήνης και της 
Ασφάλειας της χώρας. Βέβαια, η 
εγκληματικότητα, η παράνομη μετα-
νάστευση, η απoϊδεολογικοποίηση 
και ρευστοποίηση αξιών και συμπερι-
φορών, επιτείνουν τη φοβικότητα και 
απονευρώνουν την δημιουργικότητα. 

Τ
α Βαλκάνια «βράζουν» και 
εξάγουν εγκληματικότητα 
στην Ελλάδα, σύμφωνα με 
τον Γ. Μιχαλέτο (αναλυτή σε 
θέματα του Διεθνούς Δικτύ-

ου Ασφαλείας). Έχουμε επίσης την με-
τάλλαξη της έννοιας της Εξουσίας 
από Αντιπροσωπευτική, Αιρετή και 
Γεωγραφικά περιορισμένη σε Παγκό-
σμια - Πλανητική. Η ανησυχία πολ-
λών εστιάζεται στο να βρουν τι είναι 
αυτό που διαβρώνει τον πλανήτη! 
Οδεύουμε σε ένα νέο Μεσαίωνα 
(άνοιγμα της ψαλίδας πλουσίων και 
φτωχών, μικρή αξία της ανθρώπινης 
ζωής, επιστροφή του φονταμενταλι-
σμού - φανατισμού, οπισθοδρόμηση 
της κλασσικής κουλτούρας, τροφοδο-
σία της Ελίτ με σκλάβους κ.ά.). Χρησι-

μοποιούν ακόμα και ένα βιοπολιτικό 
σύστημα, που βασίζεται στη θεωρία 
του Σοκ και στον αποπροσανατολισμό 
της κοινής γνώμης, δημιουργώντας 
συλλογικά τραύματα στην κοινωνία 
-πειραματόζωο, όπως στην Ελλάδα.

Καταλυτικό ρόλο στην γενικότερη 
χειραγώγηση παίζουν τα ΜΜΕ. Ο Νό-
αμ Τσόμσκυ συνέταξε μια λίστα από 
στρατηγικές που τα ΜΜΕ χρησιμοποι-
ούν, ώστε να λειτουργούν αντίστροφα 
σε σχέση με τα συμφέροντα των Πολι-
τών. Έτσι, στην Νέα Τάξη Πραγμάτων 
και όχι Ανθρώπων, οι Υπάνθρωποι θα 
υπηρετούν τους Υπεράνθωπους!

Η έννοια της ασφάλειας αποκτά 
κρίσιμες παραμέτρους με επιπτώσεις 
ευρύτερα κοινωνικές, καθώς το Διε-
θνές, το Περιφερειακό και το Εθνικό 
περιβάλλον ασφάλειας τείνουν να χα-
ρακτηρισθούν ως πεδία συγκριτικά 
ομόκεντρα. Σύμφωνα με τον αρχηγό 
της ΕΛ.ΑΣ. η στρατηγική της ασφάλει-
ας θα πρέπει να είναι ολιστική και όχι 
στατική, παθητική με επίκεντρο την 
Αναγνώριση, Ανάλυση και Σύνθεση 
των απειλών, ώστε η Ελλάδα να γίνει 
μια από τις ασφαλέστερες χώρες την 
εποχή του παγκασμιοποιημένου φό-
βου και των ασύμμετρων απειλών.

Η Αστυνομία θα πρέπει να επανα-
προσδιορίσει τον ρόλο της, να καλλι-
εργήσει μια άλλη κουλτούρα, να απο-
βάλλει την απαξίωσή της από όπου 

και αν προέρχεται, να εστιάσει το ρό-
λο της, διαφυλάττοντας την εσωτερι-
κή ασφάλεια και εξυπηρέτηση των 
πολιτών. Η Αστυνομία να υπηρετεί 
και να προστατεύει τον πολίτη, to 
serve and protect, όπως λένε οι Αμε-
ρικάνοι, αλλά και να λαμβάνει υπόψη 
τις προτάσεις των πολιτών, τις καταγ-
γελίες, τις παραλείψεις γιατί ως ένα 
ποσοστό επιτελεί το ρόλο του κοινω-
νικού λειτουργού.

Τ
έλος, ως κοινωνιολόγος πι-
στεύω ότι στα χρόνια που έρ-
χονται θα παραπαίουμε ανά-
μεσα στη καταστροφή και 
στην αναμόρφωση. Γι’ αυτό 

προτείνω την αναδόμηση της κοινωνι-
κής μας ζωής, τον τερματισμό της κυ-
ριαρχίας της οικονομίας πάνω στην 
κοινωνία, την αναγέννηση μέσα από 
την μαχητικότητα των πολιτών και την 
υποδειγματική οργάνωση όχι κάθετα 
αλλά οριζόντια, εν κατακλείδι την επα-
ναδιακήρυξη των Ανθρωπίνων Δικαι-
ωμάτων. 

Όπως λέει ο Ελύτης «…ένα άλμα πά-
νω από τη φθορά...», ώστε να μην ευο-
δωθούν τα σκοτεινά σενάρια, να αρνη-
θούμε το φόβο και να οργανώσουμε 
την αποτελεσματική μας άμυνα.

(Περίληψη της ομιλίας στην 
εσπερίδα που διοργάνωσε η ΕΑΥΝ 
Αχαΐας. Περισσότερα στη σελίδα 16)

τικοί προϊστάμενοι της αστυνομίας 
ακόμη και αν προέρχονται  από ανα-
σχηματισμό, πόσο μάλλον μετά από 
εναλλαγή κυβέρνησης.

Γιατί η ίδια η  φυσική της Ηγεσία σε 
όλα τα ανώτατα κλιμάκια  λοξοκοιτάζει 
με συμπάθεια την υπηρεσία από την 
οποία προέρχεται η ίδια και που την 
ανέδειξε ενώ αν έτυχε να  είναι κά-
ποιος ανώτατος αξιωματικός ο 
εμπνευστής δημιουργίας μιας νέας 
υπηρεσίας, θεωρεί αυτήν «μαγαζί» του!

Γ
ιατί αυτά συμβαίνουν  καθη-
μερινά, αλλά δεν βλέπουν το 
φως της δημοσιότητας, κατα-
δειχτήκαν όμως περίτρανα  το 
τελευταίο χρονικό διάστημα   

με τους «εμφύλιους» πολέμους μεταξύ 
αξιωματικών,  οι οποίοι δυστυχώς με-
ταδόθηκαν και ανάμεσα σε υπηρεσίες 
και ομάδες ακόμη και ίδιων υπηρεσιών!

Γιατί δυστυχώς ακόμη και σε μεγά-
λες «δουλειές», όπως οι εξιχνιάσεις δο-
λοφονιών, τα χτυπήματα στον υπόκο-

σμο και οι μεγάλες υποθέσεις ναρκω-
τικών, υπάρχει τέτοιος διαγκωνισμός 
για το ποιος θα πάρει την «προίκα» της 
υπόθεσης, προκειμένου να την βάλει 
«υποθήκη» για την μελλοντική του εξέ-
λιξη, αδειάζοντας ή και αφήνοντας 
πολλές φορές εκτεθειμένους ακόμη 
και συναδέλφους τους!

Γιατί από όλα τα παραπάνω αντιλαμ-
βάνεται κανείς πως τα αυτονόητα 
όπως ο «υγιής ανταγωνισμός», η συνα-
δελφικότητα και η συνεργασία μεταξύ 
των υπηρεσιών που έπρεπε να υπάρχει 
προκειμένου να ευ ανταγωνίζονται, να 
υποστηρίζονται από επιθέσεις και να 
συνεργάζονται οι υπηρεσίες και οι 
αστυνομικοί μεταξύ τους προκειμένου 
να είναι πιο αποτελεσματική η Ελληνι-
κή Αστυνομία, ως σύνολο, αποτελεί 
πλέον ζητούμενο!

Ναι!  Υπάρχει  «έλλειμμα εσωτερικής 
δημοκρατικής νοοτροπίας» σε ορισμέ-
νους που υπηρετούν  στα  Σώματα της 
Ελληνικής Αστυνομίας, που καλλιεργεί-
ται από αυτούς που θεωρούν δικά τους 

«φέουδα» και «μαγαζάκια» τις αστυνο-
μικές υπηρεσίες και που όταν ασκούν 
διοίκηση, αυτή αγγίζει τα όρια της «δι-
οικητικής αυθαιρεσίας» και της συντε-
χνιακής συγκάλυψης στο όνομα του 
«δημοσίου συμφέροντος». Μια λανθά-
νουσα νοοτροπία που σε μερικές περι-
πτώσεις μεταβιβάζεται και στη δράση 
των  αστυνομικών και εκθέτει το σύνο-
λο των 60.000 συναδέλφων μας. 

Φ
υσικά πρέπει να στηλιτεύ-
σουμε ότι οι  παραπάνω συ-
μπεριφορές  τόσο των πολι-
τικών, όσο και της φυσικής 
ηγεσίας, των αξιωματικών 

και των υφισταμένων αστυνομικών εκ-
θέτουν σοβαρά σε κίνδυνο και στοχο-
ποιούν το σύνολο των αστυνομικών 
υπηρεσιών και αστυνομικών από επιθέ-
σεις βίας εναντίον τους. Αποβαίνουν εις 
βάρος τελικά της συνολικής εικόνας και 
αποτελεσματικότητας της Ελληνικής 
Αστυνομίας, που ανήκει στον Ελληνικό 
Λαό και σε κανέναν άλλο. 



ΝέαΑστυνομία
ΜΑΪΟΣ 201120

  Υπερβολές, πω πω υπερβολές… 
 
Ωσάν πολίτης, σκυφτός ραγιάς  
σαν πιάσει πόστο, δερβέναγας.  
Δυστυχία σου, Ελλάς,  
με τα τέκνα που γεννάς!  
Ώ Ελλάς, ηρώων χώρα,  
τί γαϊδάρους βγάζεις τώρα;
Γεώργιος Σουρής (1853-1919) 

Η χώρα μας έχει μια ιστορι-
κή ευκαιρία. Να ξεκόψει 

οριστικά με το παρελθόν και ει-
δικότερα με ό,τι την οδήγησε 
στο σημερινό χάλι. Χρειάζεται 
ένα νέο τύπο διακυβέρνησης, 
μια πραγματική δημοκρατική 
επανάσταση στους θεσμούς και 
στην εκπροσώπησή τους, με το 
λαό συμπρωταγωνιστή και όχι 
κομπάρσο. Αυτό μπορεί να γίνει 
μόνο εφόσον αναγνωρίσουν τα 
λάθη τους και αναλάβουν τις 
ευθύνες τους όσοι διαχρονικά 
έφταιξαν. Και έφταιξαν πολλοί, 
από πολλούς χώρους και για 
πολλά χρόνια. Τα υπόλοιπα εί-
ναι φτηνά κόλπα για άγρα ψή-
φων.

Μια βόλτα στην Πλατεία Συ-
ντάγματος θα ήταν χρήσιμη 

για την εξαγωγή χρήσιμων συμπε-
ρασμάτων, ιδίως από εκείνους που 
δεν αντιλαμβάνονται ακόμα ότι 
ολοένα και περισσότεροι πολίτες 
προσχωρούν στην πλευρά εκείνων 
που δεν καταπίνουν αμάσητο το 
«κουτόχορτο».

Λένε όλοι ότι κατέρρευσε η 
αξιοπιστία του πολιτικού 

συστήματος. Από καιρό είχε 
συντελεστεί ο «φόνος». Απλά 
τώρα απλώθηκε η μπόχα στο 
μεϊντάνι... Και δεν κρύβεται η 
άτιμη με τίποτε. Είναι πολλά τα 
λεφτά... Άρη.

 Αναμενόμενο ήταν να προκα-
λέσει αντιδράσεις η ομιλία του 

υπουργού Προστασίας του Πολίτη κ. 
Χρήστου Παπουτσή ενώπιον των 
Ηγεσιών των Σωμάτων Ασφαλείας 
στη ΓΑΔΑ και ειδικότερα οι επιση-
μάνσεις του για την αναγκαιότητα 
εκδημοκρατισμού της Ελληνικής 
Αστυνομίας. Ο υπουργός  επανήλθε 
όμως ακάθεκτος, τονίζοντας ότι αυ-
τοαποκαλύφθηκαν όσοι τον κατηγο-
ρούν και ότι δεν θα παραιτηθεί των 
προσπαθειών του. Εκτός κι αν δεν 
προκάνει. Κρίση είναι αυτή, του λένε. 
Με εκδημοκρατισμούς θα ασχολού-
μαστε τώρα...

Ενίοτε και ο συμβιβασμός 
νίκη συνιστά. Ούτε αυτό 

μπορούν να το καταλάβουν όσοι 
συνεχίζουν να βαράνε ντενεκέ-
δες μόνο και μόνο για να τους 
προσέξουν...

 Πολλοί τη χάρηκαν την τετρασέ-
λιδη ανακοίνωση της ΠΟΑΣΥ με 

τους δεκάδες λόγους που μας κάνουν 
να ζητάμε επισταμένα μια νέα πολιτι-
κή στο χώρο μας. Εκείνο που δεν χά-
ρηκαν, ήταν η εμμονή ορισμένων να 
κάνουν πως δεν καταλαβαίνουν, ενώ 
τα ζητήματα που τέθηκαν ήταν πεντα-
κάθαρα. Τόσο μα τόσο καθαρά, που 
...μαυρίζεις μόλις τα προσεγγίσεις.

Δημοκρατία σημαίνει να μη 
φοβάσαι να εκφράζεσαι 

ελεύθερα, να θες να διατυπώσεις 
την άποψή σου, αλλά και να 
απαιτείς από εκείνους που σε 
κατηγορούν να έχουν το θάρρος 
και την υπομονή να σου εξηγή-
σουν γιατί και πού δεν συμφω-
νούν μαζί σου. Άκουσον μεν, πά-
ταξον δε, όπως είχε πει και ο Θε-

μιστοκλής στον Ευρυβιάδη πριν 
από τη ναυμαχία της Σαλαμίνας.

 ΜΑΤώσαμε, τους τελευταίους 
μήνες, αλλά μυαλό δεν βάζουν 

ορισμένοι. Είναι χρέος των συνδικα-
λιστών να διεκδικούν συνθήκες υγι-
εινής και ασφάλειας για όλους τους 
αστυνομικούς και δη για όσους εκτί-
θενται διαρκώς στον κίνδυνο.

Ποιον συμφέρει η αναποτε-
λεσματικότητα και ο εξευτε-

λισμός του Έλληνα Αστυνομικού; 
Μα φυσικά εκείνον που επενδύει 
(ακόμα) στην ξενοφοβία, στην 
εγκληματοφοβία και στο ρατσι-
σμό. Αν τον ρωτήσετε πώς θέλει 
την Ελληνική Αστυνομία έχει 
έτοιμη την απάντηση. Με «λυμένα 
χέρια». Κι ας αφήνει πίσω της νε-
κρούς. Αστυνομικούς ή πολίτες, 
δεν έχει σημασία γι’ αυτούς. Με 
λίγα κροκοδείλια δάκρυα θα 
έχουν πράξει το χρέος τους...

 Αρκετή σπέκουλα εξακολουθεί 
να γίνεται από τους πολέμιους 

της ΠΟΑΣΥ για το βαθμολόγιο και 
τις διάφορες ονομασίες περί βητά-
δων, παραγωγικών και μη παραγω-
γικών κλπ. Εξακολουθούν να κρύ-
βουν συστηματικά όμως την πρότα-
ση της ΠΟΑΣΥ, που είναι διατυπω-
μένη τουλάχιστον από το 2004 με τον 
πιο κατηγορηματικό τρόπο.  Η ΠΟΑ-
ΣΥ έδωσε μάχη για να υπάρχει ένα 
σύγχρονο βαθμολόγιο με λιγότερους 
βαθμούς και καλύτερους μισθούς. 
Στο 15ο συνέδριο, το 2004, συγκεκρι-
μένα, παρουσιάζοντας την πρότασή 
της για την ανάδειξη της ηγεσίας, εί-
χε παρουσιάσει συγκεκριμένο βαθ-
μολόγιο, με πέντε – έξι το πολύ βαθ-
μούς, ενώ και η πρόταση Παπακων-
σταντή για την αστυνομική μεταρ-
ρύθμιση, αναφέρεται επίσης στην 
αναγκαιότητα της κατάργησης της 
πολυβαθμίας. Αλλά όλα αυτά σκοπί-
μως αποκρύπτονται. Μέχρι εκεί 
φτάνει η δημοκρατία τους.

Εφόσον, λιγότερο ή 
περισσότερο, υπήρξαμε 
όλοι μέρος της κρίσεως, 
μπορούμε να γίνουμε μέρος 
της αλλαγής. Έχουμε και  
τη δυνατότητα και  
το καθήκον να 
συμβάλλουμε  
στη διαμόρφωση  
της υγιέστερης κοινωνίας  
που όλοι επιθυμούμε  
και οραματιζόμαστε.

Οι «Αγανακτισμένοι» είναι 
σίγουρα μια κίνηση που 
δίνει έμφαση στις αξίες 
της κοινωνίας των πολιτών: 
κάθε πολίτης, ακόμα και σε 
έναν πολύ μικρό βαθμό, 
μπορεί να κάνει κάτι. Αλλά 
όπως και τα προηγούμενα 
κινήματα – ο Μάης του ’68 
ή τα τύπου Γένοβας- μπορεί 
να κινητοποιούν τον κόσμο, 
αλλά είναι εφήμερα.

&Είπαν 
Εγραψαν

Αρχιεπίσκοπος 
Ιερώνυμος

Νίκος 
Μουζέλης
ΟΜΟτιΜΟΣ 
ΚΑθηγητηΣ LSE

εκΚΕΝΤΡΙκόs

ΑΜΕΡΙΚΑΝΟΙ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΙ 
ΣΥΝΟΔΕΥΟΥΝ ΣΙΔΗΡΟΔΕΣΜΙΟ 
ΤΟΝ ΠΡΩΗΝ ΙΣΧΥΡΟ  
ΑΝΔΡΑ ΤΟΥ ΔΝΤ
Πόσοι αλήθεια, βλέποντας αυτήν την εικόνα,  
δεν κάναμε τους δικούς μας συνειρμούς και τις 
αντίστοιχες συγκρίσεις με τα συμβαίνοντα στα καθ’ ημάς; 
Την καμαριέρα θα πηγαίναμε στο δικαστήριο  
και όχι τον Στρος Καν, έλεγε ο κόσμος στα καφενεία. 
Καημένη Ψωρογιώργαινα…

Άμεση ήταν η απάντηση – 
αντίδραση της Ομοσπονδίας 
μας σε ένα λιβελογράφημα 

που δημοσιεύθηκε σε ένα ένθετο 
περιοδικό και κυκλοφόρησε πα-
νελληνίως με την εφημερίδα 
«Ελευθεροτυπία στις 6-6-2011, υπό 
τον τίτλο A.C.A.B. All Cops Are 
Brothers και την υποσημείωση All 
Cops Are Bastards.

Ο αρθρογράφος προχώρησε σε 
απαράδεκτους αφορισμούς και γε-
νικεύσεις, υποστηρίζοντας ούτε λί-
γο ούτε πολύ ότι η αστυνομία λει-
τουργεί ως  παρακρατικός μηχανι-
σμός, έτοιμος να προσφέρει θέσεις 
εργασίας σε φασιστοειδή στοιχεία 
κλπ. Με την επιστολή διαμαρτυρί-
ας, η ΠΟΑΣΥ τονίζει: Επιτρέψτε μας 

να διατυπώσουμε απερίφραστα την 
αντίθεσή μας στο πνεύμα και στο 
γράμμα του προαναφερόμενου κει-
μένου, το οποίο με τις υπερβολές, 
τις γενικεύσεις και τις ισοπεδωτι-
κές λογικές του, διαστρεβλώνει την 
αστυνομική μας πραγματικότητα 
και απαξιώνει βάναυσα το υπεράν-
θρωπο έργο και την διαρκή προ-
σφορά της συντριπτικής πλειοψη-
φίας των συναδέλφων μας.

Θέλουμε να γνωρίζετε ότι 
εμείς πρώτοι όχι μόνο έχου-
με καταδικάσει κάθε πράξη 

βίας απ’ όπου κι αν προέρχεται ή 
έχουμε ζητήσει τη λήψη συγκεκρι-
μένων μέτρων για την εξάλειψη 
των κρουσμάτων διαφθοράς και 
αυθαιρεσίας στο χώρο μας, αλλά 
έχουμε και διακηρυγμένο στόχο 
μας τον διαρκή εκδημοκρατισμό 
και την πολυεπίπεδη μεταρρύθμι-

ση της λειτουργίας της Ελληνικής 
Αστυνομίας, χωρίς καμία διάθεση 
ωραιοποίησης της προβληματικής 
έως και αδιέξοδης σημερινής της 
κατάστασης. 

Εντελώς πρόσφατα μάλιστα, με 
αφορμή τις επισημάνσεις του 
υπουργού Προστασίας του Πολίτη 
περί «ελλείμματος δημοκρατίας», 
τοποθετηθήκαμε ξεκάθαρα, απα-
ριθμώντας δεκάδες λόγους για 

τους οποίους επιβάλλεται όχι 
απλώς να επαγρυπνούμε, αλλά να 
εργαζόμαστε καθημερινά έτσι 
ώστε στην πράξη να αποδεικνύου-
με τη νέα ονομασία του υπουργεί-
ου Προστασίας του Πολίτη.

Στην προσπάθειά μας αυτή 
θεωρούμε ότι ο ρόλος και του 
Τύπου είναι καθοριστικός, 

αρκεί βεβαίως να αποκαλύπτει τις 
πραγματικές διαστάσεις των 
προβλημάτων, χωρίς ύβρεις και 
υπερβολές, και το κυριότερο να 
μην «πνίγει» τις φωνές εκείνων 
που οραματίζονται και 
αγωνίζονται πράγματι για μια 
σύγχρονη και δημοκρατική 
Ελληνική Αστυνομία.

Λίβελος 
 ΑΤ-ΑξΙΕς

( (Οι μειώσεις έχουν ώσεις και... ιώσεις εδώ ΜεΪντΑνι


	NA_55_001.pdf
	NA_55_002-003
	NA_55_004-007
	NA_55_008-012_2
	NA_55_013-015_2
	NA_55_016-17
	NA_55_018-19
	NA_55_020

